
ECYO plISZCZYKOWtI ~' ;y\~/~ 'I \I J1 !t;-
INFORMATOR RADY I ZARZADU MIASTA , 

PAZDZIERNIK 2002 R. NR 10 (129) ISSN 1231-8493 

Jak glosować w wybo.eaeh do Rady Miasta? 
Puszczykowo zostało podzielone na sześć okl'ęgów 

wyborczych O różnej liczbie przystugujących man
datów. Trzy z nich to okręgi dwumandatowe, w ktt',
rych wybieramy dwóch radnych ze wszystkich kan
dydujących ol'az trzy to okręgi trzymandatowe, gdzie 
wybieramy trzech radnych do Rady Miasta. 

W okręgach dwumandatowych głosować można naj
wyżej na 2 kandydatów, stawiając znak "X" w kratce 
z lewej strony uhuk nazwiska kandydata. Postawienie 
znaku "X" w więcej niż 2 kratkach lub niepostawienie 
znaku "X" w żadnej kratce - powoduje nieważność 
głosu . 

W okJ-ęgach trzymandatowych głosować można naj
wyżej na 3 kandydatów stawiając znak "X" w kratkach 
z lewej sh'ony obok nazwiska kand~'data. Postawienie 
znaku "X" w więcej niż 3 kratkach lub niepostawienie 
znaku "X" VI' żadnej kratce puwoduje nieważność 
głosu. 

Olu· .. ·gi "'yhO.·CZłc· d"'UIII'lIul'lt,o", .. 

Okręg wyborczy nr 3 
Akacjowa, Chrobrego, Kośc i elna , Kopernika. Ks, I. 

Posau7.ego, MagaLynowa, Nowa. Ogrodowa. PoznaJ'iska 
od nr 76 i 77 do końca. Powstańców Wlkp. Piesza. 
Piaskuwa od nr I do nr 19 i od nr 2 do 28. Sosnuwa. 
Strażacka. Topuluwa i Wąska. 

Okręg wyborczy nr 4 
Andersonów, Brl.Ol.Owa, Gwarna, Jackowski ego. Kasz

tanowa. Kasprowicza. Kosi lls~iego. Libella. Langego. 
Leś na. Łukaszewicza. Mareinkowski ego, Pias~owa od nr 
30 do kOlka i od nr 21 do kOllea, Parkowa. Przys7,kolna. 
Pu l aski e~o. Re ja. Świerkowa , Wyumuwa. Wawrzy niaka, 
W i ązow~. Zacisze. Zau lek i Żupańskiego, 

Okl'ęg wybO1'czy nr S 
Bałtycka. Clarna. Dworcowa od nr 29 do nr 105 i od nr 

18 do nr 76<1. Grochowa. Graniczna. Grullwaldzka. Gajo
wa . Jastrz<;: bia. Kochanowskiego. Ko~ci lls/ki. :1 Maja od nr 
.H) do kOlka (nulllcry parzyste). Moniuszk i. Matejki. 
Mazurska. Odskok. Prusa. Pomorska, Sokola. Solskiego. 
Wspólna i Wyspiallskiego. 

Okg· .. ·gi wybol·'·z,· .1·7.~' III'II .. h •• owe 

Okręg wyborczy nr J 
Bukowa. !:3oclna. Brata J. Zaplaty. Cicha. Czarniec

kiego. Ch;lbrow<l. D~howa, Gl iniana. Grzybowa. Golębia. 

Jaworowa. Jałowcowa, Jarosławska . Krzywa. Krańcowa, 
Klasztorna. Kręta. Krótka, Morenowa. Makowa. Na Skar
pie. Przecznica. Przy Murze. Polna. Pszeniczna, Rolna. 
Studzienna. Sobieskiego. Stroma. Urocza. Wrwsowa. 
Zalesie . Żwirowa oraz Żytnia, 

Okręg wyborczy nr 2 
Cieni sta. Działkowa. Jodłowa. Jasna. Klonowa. Kwia

towa. Lipowa. Łąkowa, Miodowa. Owocowa, Poznailska 
ou nr 2-74a i od I do 75. Poug<'mla, Podleśna. Prot'. l. 
Dąmbskiej. Rządowa . Robocza. Różana. Słoneczna , Wie
rzbowa. Wiosenna. Wodziczki. Wczasowa, Wysoka. Zie
lona i Źródlana, 

Okręg wyborczy nr 6 
Bema. Berwiilski ego, Dworcowa od nr 2 do nr 16 i od nr 

I do nr 27 , Dąbrowski ego, Fiedlera. Fiolkowa. Jaskółcza . 

Kosynierów Mił.. Kraszewskiego, Konopnickiej, Mic
kiewicLa. 3 Maja od nr I do nr 75 i od nr 2 cło nr 38 i numer 
-12. Nadwarci;lIlska. Niwka Stara, Nowowiejskiego, Nor
wida. Nizinna, Niepodleglości. NieLlolllnych. Narcyzowa. 
Nowc Osiedle. Ratajskiego. Reymonta, Radosna. Spokoj
na. Słowackiego. Slowic7.a. Śląska. Śroukowa oraL Tuli
panowa. 

Siedzib~' obwodowydl komisji 

Wyborcy z okręgu wybor'czego m' l głosują IV Ob
wodowej Komisji Wyborczej nr l z siedzihą IV Szkole 
Podstawowej nr l w Puszczykowie przy ul. Wysokiej I. 

Wybnr9' z okJ-ęgu wyborczego nr 2 glosują w Ob
wodowej Komisji Wyborczej nr 2 z siedzibą w Szkole 
Podstawowej nr l II' ł'uszczykowie przy ul. Wysokiej 1. 

Wyborcy z okręgu wyborczego nr 3 głosują w Oh
wodowej Komisji Wyborczej nr 2 z siedzibą w Szkole 
Podstawowej nr l II' Puszczykowie przy ul. Wysokiej I. 

Wyborcy z okręgu wybon'zego nr 4 glosują IV Ob
wodowcj Komisji Wyborczej nr 3 z siedzibą w Szkole 
Podstawowej 111' 2 w ł'uszczykowie przy ul. Kasprowi
cza I. 

Wyborcy z okręgu wyhorczego nr S głosują w Oh
wodowej Komisji Wyborczej nr 3 z siedzibą w Szkole 
Podstawowcj nr 2 przy ul. Kasprowicza 1. 

Wyborcy z okręgu wyborczego nr 6 głosują IV Ob
wodowej Komisji Wyborczej nr 4 z siedzibą w Szkole 
Podstawowej nr 2 w I'uszczykowie przy ul. Kasprowi
cza I. 



Jak glosujemy 
na BUI-.nistl-za? 

Olei-ta SIJólki RET11MANN 

Burmistrza Miasta wybierają 
wszyscy uprawnieni do głosowania 
z całego Puszczykowa. Są to bowiem 
wybory bezpośrednie. 

Sp{rlka Rethmann-Sanitcch-Poznań, chcąc sprostać wymaganiom Zarządu ."lias
ta, aby ograniczyć koszty wywozu odpadliw komunalnych, proponuje: 

I. Segregacj ę odpadów kOlllunalnych (papier. szklo. PET). 
l\'ieodplmnic podstawianie: na posesjach pojelllników 120 I. lub 240 I. z niebieską 
k l apą na papier. 

Na karcie do glosowania koloru 
różowego będ~1 widnialy w kolejności 
al fabetycznej nazwiska wszystk ich 
kandydatów na Burmistu.a Miasta. 
Głosować można tylko na jednego 
kandydata stawiaj'lc znak .. X" w krat
cc l. lewej strony obok .lego nazwiska. 
Postawienie znaku .. X, · w kratce obok 
nazwiska dwóch lub WI<;CCJ kandyda
tów albo niepostawienie znaku "x·, 
w 7.adnej kratce - powoduje nieważ
ność " losu 

Nieodplarne i cykl icznc ( I x na cztery tygodnie) opróżnianie powyższyc h 

pojemników poLiczone 7. odbiorem szk la i PI~T gromadzonych w workac h 
foliowych. dostarczanych nicodplatn ic. 

2. Odpady komunalne: 
:-Jieodplatne pods tawien ie wybranych pojćll1ników Z cll\vil'l podpisania stosow
nej umowy 
Cena oprÓŻnia nia pojemnika dla mób fi zycznych i prawnych: 

SM 110 I lub 120 I 7.751.1 - 10'k raba t = 6,lJX lt + 7'Yr VAT = 7.47 zl 
SM 240 I 15. 16 zl - 10% rabat = 13.161.1 + 7'/r; VAT = 14Jl8 li 
PA 1100 I 32.29 zl - IO 'l< ra bat = 25.83 1.1 + 7% VAT = 27.M z ł 
Kliko 2.5 m' 

Kliko5m ' 

73.70 zl + 7'X VAT = n.S6 zl (możliwość zastosowania 
zróżnicowanych rabatów) 
IOS.M 1.1 + 70/0 VAT = I 16.24 zl (1lIożliwość zastosowania 
zróżn i co \\'anyc h raba tów). 

UWAGA 
Lokale wyborcze czynne b~dą 

w dniu 27.10.2002 r. w godz. od 6.00 
do 20.0ll. 

C7.~sIOlliwoŚć oprói.n iania pojemników: od I x na dwa tygodnie. na wet do 
6 x w tygodniu . 

Sprawdzenia w spisie wyborców 
można dokonać w Urzędzie Miejs
kim w l'uszczykowie ul. Podleśna 4, 
pok. nr 2 do 24.10.2002 r. w godz. od 
7.30 do 18.00 (z wyjątkienl soboty 
i niedzieli). 

Dodatkowo istni eje również możliwość wywozu zwickszonCj ilości odpadów komu
nalnych. wzgl,dnic trawy lub l i śc i w zakupionych workach foliowych z logo firmy 
RETHMANN o pojemności 120 I. KOSl.ty : 

wo rek foliowy 7.02 /.1 + 7'10 VAT = 7,51 1.1 (ccna worka z us lugą) . 

- l.ap lata jednoralO\Va na ca ły rok świ ;Jdczoncj usług i - dodatkowo 7o/c rabatu . 
Informacji udziela pracownik firmy dla obsługi Puszczykowa pod numerem 

telefonu: 66-40-7 lO, PoznaJ), ul. GÓI'ceka 104, 61 -483 Poznali - RETHMA'\jN
Sanitech. 

@ RADA MIASTA @ RADA MIASTA @\ RADA MIASTA @ 

Zakoliczenie III kadencji Rady Miasta Puszczyk owa 
W dniu lO października odhyła się nadzwyczajna 

sesja Rady Miasta, złożona z dwóch cz~ści. \V pierw
szym posiedzeniu Rada przyjęta uchwały, które ze 
względów technicznych zaprezentujemy w następnym 
numerze "Echa Puszczykowa". Druga część posiedze
nia poświęcona hyła uroczystemu zakończeniu III 
kadencji Rady Miasta Puszczykowa. 

Zaproszeni przedstawiciele wSL.ystk ich środow i sk i in
stytucji Miasta uświetnili nadzwyczajną sesj ę swoją obec
nością. Przewodniczący Rady, po forl11alnyl11 otwarciu 
sesji, serdecznie powital Radnych a następnie gośc i. Na 
sesję zechcie li przybyć: 

Dyrektorzy przedsl.koli - pani Beata Sohczyk, pani 
Kazimiera Bzd~ga i w zastępstw i e s. Joann)' Walczak 
Przełożona DOl11u Zakonnego Sióstr Elżbietanek: 

Dyrektorzy szkól podstawowych: pani Ewa Budzyńska 
i pani Małgorzata Szubert; 

Dyrektorz.y gilllnalj6w - pani Maria Irena Borowska 
i pan Tomasz Żak; 

Dyrektor Liceum Og6Inoks/.talc'lccgo IV Pu szczykowie 
pani Magdalena Fr~śko; 

Kierownik Przychodni SALUS pan dr Andl'Zcj Las
kowski i pani doktor Krystyna Białecka-Pruszc\l'icz, 

KOl11cndant Komi sariatu Policji w Pu sl.C!.ykowie pan 
Sławomir Kaczmarek; 

Dyrektor Wielkopolski ego Parku Narodowego pan Zy
gfryd Kowalski; 
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Dyrektor Mi ejskiego Ośrodka POl11ocy Spolcczncj pan 
Karol Majewski; 

Prezes Zarządu Oddz i ału Rejonowego w Puszczykowi e 
Polskiego Zwiqzku Emerytów. Rencistów i Inwa lidów 
pani Stefania Kawecka; 

Miejski Ol'ganizator Sportu pan Zhigniew Gorzelan-
ny; 

Skarbnik M iasta pani Janina Gielniak; 
Radca Prawny Urz<;:du pani Gizela Tracz. 
Bez. uprledzenia ni e prryhyli zaproszeni na sesję 

Prt.ewudnicz'lcy Rady Pow iatu POlnaliski ego pan Marek 
Nowakowsk i i czlonck Zarqdu Pow iatu odpowied/.ia lny 
za sl ui.bę zdrow ia. pan i Gabriela Helcna Ozorowska. 
oboje zam ieszka li w pus/czykowie. 



Przewodniczący Rady dziękując wszystkim przyby
łym i tym, którzy byli obecni na sesji duchem i sercem, 
bo swoją nieohecność wcześniej zaanonsowali, w ogół
nym podsumowaniu pracy Rady III kadencji stwier
dził: 

Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo! 
Chcialbym dz isiejs:?e podslImowallie c:/erolellliej pracy 

Rady MiasTa III kadelltji m:poc:((c' od dll'LI CYw/ó,,'. Jeden 
Z Ilich, krótki, autorstwa Adama Mickiewicza: W jednośc i 

si la, Pms/e stwierd:ell ie, ale :all'iera ogrOl/1l1y ladullek 
Ii-e.{ci. W j ed nośc i s iła . WielokrotIIiI' przy /I'/uhl)'ch dec)':
jach dD.l'lviadc:y/iśmr prawdy tego slIl'ierd:ellia . .IedIl D.l'c' 
tę wykuwali.(I1lY IV dyskll,\jach, sporach, II' walce 110 

argl/lllelltv. I drugi cy/m :aczelplląlel/1 : d: iel I\'.\pólc:es
nego filo zofa, człowieka fJierwszego gami/ul'// i H'ielkiego 
ji'J/'l/1alll - ks. prof Jó:e{a Tischllera: Cymję : pamięci: 
Słowa etosu zam ieniajc ie na miejsca pracy i oczyszczalnie 
śc i ek(lw. l'r:y/ocZOlle pr:ed chwilą cytaty byly spoill'em 
ląc:ącyt/l IV jedllo ogllisko wszys/kie d:iałallia Rady, by/r 
IIIv,{lą pr:e ll 'odlliąjej pracy. 

Upływa szy bko życ i e - chcialoby się pr:YII 'ołac' lIa 
1)(/lIIięc' slowa fliosellki, gdy~ c:/ery Ima d::)alalllo,(('i lIas:ej 
Nady 111 ill e; lo jak z baTa s/rze lil. Tak pr:Yllajt/llliej wrdaje s ię 

liCI/II {bsiaj. Ws:yscv je(brak wiel/1} i pr:ypol11il1alllr sobie 
flr:.,\' dzisiejszej oka:ji i Szallowllym Go,{ciolll praglle; 10 

l/.\' II 'iadolllic'. lIie ~ehy sie; skar~vc', ale gll'oli pramly 
i sprawiedliwo,(ci, że liiI' zawsze droga /'lasza juko Rady 
Mias/o IIslolIll była rÓ~{{/ lIi. Byc' l1lo~e lIie pr:ystoi ebi 
mÓlI'ic' o fakwch, klrire nie powill/ly się zdar~v(' II' grollie 
osób .. pllblic~lI ego :aufallia ". Ale wk:e lIie pr:estoi al/lIjm' 
prawdy wohec spofecZ!1o,{ci PIIszczykow(/ i wobec :grollw
rl~ollrch I/I/(Ij s~acolI'llvch jego pr~eds/awicie/i. 

Wybmlli ~usta/i§my lIa radllych, alw slll:yt' i IHl/COlI'OI! 
dla spolec~II(),(ci mias/a i lej społec~lIoici chcemr d:i!,' 
pokn;'ce ~d(/L' .Ipraw~ :,e swego wlodarstwa. MIlsim.\' Ivil:c 
pOlvied:i{'(' II's~ys/ko 1':ymlllo:ell l.\' si~ pos~(':yci(, ale /ak:e 
lIie boilllv się /ljawlliL' pmwdy o zalliedballiach i uder~yt' się 
1\' piersi pr~epras~ając:a lI's:ystko, co lIie :oswlo :robiolle 
I/lh lIie ~mhiolle Ilajlepiej. 

Dukolllljw (/:ii ogrilllej rekopil/llllcji d~ialalll (),((' i Rad." 
chcialhYlIl lU! chwile; pr:ellie.{i' Pw/stWl/ wIliedaleką 

pr:es~łoic'. O/Ó~ II ' rokll /998 do sklad/l Rady Il'es~!o 20 
osób. D:i,l' IW /ej sali jest lias dz. iewię/lla,{cioro. Zr:ąd~e

IIiolI los/l , li mrill'iqc )ę:ykiem bard~ie) lIli bliski/ll -
:r:l(d~elliem woli Tego, k/{Jr,l' kiert/je losami r~łol\'ieka 

i .1'II·iata, uds~edł od IIl/S lIa :(/ II 's~e radlIr pali mgr Bohdall 
C~v~. W /i/ICII hieiwego I'Ok/l po:eglla/i,I'IIlY Co lIa pIlS~
c:ykoll'skim Clltelllar:,/I. De IIwr/uis nihil /li si heli I' -

~a('ho\1lajllly Jegu usobę II' i ycz/i lvej pamięci. 
Z n'ch 20 lIyhrallych - siedelllllasl/I radm'ch Iliezale~

lIycll u/I\'{)r~y!o spójIIi( jedllo,-ic' .I'wiadolllą celów, klóre 
II'Yllikal\' ~ I/(/s z,w 'h illdnvidllalll.\'ch progralll(iw skllpiajq
('Yc!1 jak II' s"1'~ewce I/adrz.ędlle :adallia. którn'h celem 
1)\'10 dohro lIas:ej /lwiej ojc:v~lIy PIIS~C:ykOl \,(/. Określenie 

lO jesl IlI o::'e "byt gómololl le, wyslużolle, ale oddaje i.\'I()/ę 

i 11'011; IIlIs:ej pmcr. l tej z.asadyjedllo,{ci i d:ialallia Rada 
/ligd\' lIie ~/(/III(/Ia . 

IVs:ys/kie lIchwaiv, k/{irych pr~e~ c:ter\' 100a lI:hieralo 
się !JOli ad 300, byfr IIwrV/rJlycZllic p,.~rg%l vv ll'(/lle i kOIl
SIIIIOII'{///(' lI'e 1I ,la'{I'iIl '.\'ch KO/llisjach, Radlli lIie:al(!~lli, 
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lIie :r~es:elli \I' ~adllrm klllbie, Ila spo/kalliach pr:edsesyj
Il,l'ch drsk//lOlva/i projekt" uchwal, pr:edstall'iali s\\,(5j 
pllllklll'id:ellia, swój pog/qd. Dzięki /1'11111 kilka projekrów 
1Ic!lIm! liiI' lI'esdo do programII se!>ji, gdy~ lIie lI:yskalo 
I/as:ej aprobaty. 

Jedllyl11 : glólVllvch celów pracy Radl' /lI kadellrji. obok 
mtoll'allia S:piwla "Pu.l'~c~ykOlvo" jako PIlNic:nego :a
kladll opieki ~drolVotllej, jedvllego IV lI as~YIII powiecie, 
jedm'lIl ~ głó\I'll\'ch celólI' In'lo kOIl/ylluolI'Wlie ro~poc:ęlej 
II' dllill 23 marca /998 roku lIa Niwce budowlo kana!i:a(ji 
sari i/amej. Ro:poce;cie tej illH'esryrji mialo /IIiejsce II' c~a 

sil' trll'allia Radv l/ kadelltji, ale - co pragnę : calą 1110cI'{ 

podkre§/ic' - gdy Bur/llistr~e/ll hrl tak~e obecllr Bllrmis/r~ 
Mias/a pali .lallus: Napierała. 

Dla PIIs:,c:vkoll'a kOllrynu(/cja II' c:asie nas:e) kadencji 
hudOlI'." kallali~acji sani/arne j jest " na miarę pokoleń" -
jllk ~apisallo \I' akcie erekcvjllYII/ lI'II/UrOlI'all."ln pr:r III. 
Nad\lwdw/skiej /1. Ze I\Izg/~dlllW wag e; probielIlu pros~e; 

/IIi PO;:II'O/ii' ~acylOl\'ac' H' cato.\:ci rellfmgll/em dokumelItu: 
.. Dzięki roztropności władzy i ofiarności Mieszbulców 
zakoIlczono wodociągowanie i gazyfikację miasta i ( ... ) 
doprowadzono do rozpoczęcia wielkiej na miar\= pokole ll 
inwestycji jaką jest dla ludności Puszczykowa kOllca XX 
wieku kana li zacja sanitarna miasta". 

W lIawicp/l1ill do problemu kana/i;:acji i I\' :wią:ku 

~ (bsiejs:YII/ dlliem składam ~ tego II/iejsm wielkie us:allo
Il'allie i schrlall/ c~oło wobec H's~Js/kich lIlies~kw/ców 

grodll plls~c~ykolVskiego poc:ąws:v od 700-le/niej Niwki, 
popr~e~ PIIS~C:.'-kÓII'ko, Pus:r:,I'ko!Vo i SIC/re Pl/s~c~Yko\l·o. 
które wbre\\' na~wie jest lIaj/JIłods~q d~ielllicą II/iasta. 
Sklada/ll serdec~lI e pod:iękol\lallie za :ro~lImienie Imgi 
prob/ell/II. :decydowallie i ojiamo.({ Chylę c~ola wohec 
/IIqdroici. gospodamo,{ci i zapobieglill'o,l'ci lIlies~kwicólI', 

:włas~c:a tych, k/ór~y II/ając niewiele, bard~o dll~o c:ylliq 
dla Mias/a . Fakl , ~e procel1loll'y 1,ld:ial.!illallsólI' w blldOl l' ie 
illfras/rllkwrv lI1iasta, a .\~c~ególllie kWliIli:acji sallitarllej, 
lIie jesl :lIac:qcy, ale dla II's:ys tkich mies:kw/rriw, a pr:y
lIajmlliej dla pr:ell'a~ającej więks~oici Ilebał tell II' ill

drll'idualll,l'11l odc:uciu jes/ powa~lIy. 

.Ies~ce m: wobec Nad." Miaslo i lI'obec S;:wlOlI'l1rch 
GO.(ri IF\Ta~alll szacunek dla spolec~l1o.(ci MiaS/a, ho alli 
Rada. alli BUI'I7listrz, alli" ws:.elka hilla lI'ład~a ,. lIic:ego 
lIie dokOl/a be~ ~gody i pr:y~lI'olel/i(/ l7lies:kw/cólv. 

Pros~ę //li lI'Ybac~."t' leli obs~erny adres do l1lies:kw/có\\', 
ale /11 l'a~alll, :e Il'la§lIie w /({kic/I I/roc~y.\'/ych dlliach jak 
d~isiejs~y 1I(fle~y g!o~'lIo lIIóll'i c' o trlll, gdv~ II ' za/llies:allill 
cod~iellllo§Ci ~apolllillall/y o lej pOIvill/lw'ci. A lI'ielll, ::'e 
lI'ielu osoboll/ 1\' /las:YIIl lIlieście :.lje się skroll/nie, (/ /O 

d:ięki lIiIII /({k H'iele dobrego d~ieje się 1/ /li/S. 
JesllI/oill/ ObOH'ią:kiell/ i c~yllię /0 ~ I/ajll'ięks:ą sarr~fak

tjq, aby H' OSIalIliIII d/liu fUl/kcjonowall ia lIos:ej Rady 
fJod~iękO\\'{/(' H·S:r.Hki/llje) C~/ol/kom, ;ło~yL' liTra;:." 1/:lIa
lIia i .\~IICl/llkll dla ich pracy. S:c~ególtlie d:ir:kl~jc: II 'SZYS/
kill/ /7 radnl'lll lIie~ale~nI'III. To IW /las. bo IlIaIII :as:r:.\'1 
~a lic~ac' się /ak~e dOle) gmpy, to IW lias spoc:YII 'al główlir 
cię~ar odpolI·ied;iall/o.l'ci ~a podejmowa/le ucI/lral\'. 

WS:."SCI' lI'ielllY. ~e IH'ia c:e;.\'c' pracy ;aws~e spoc~n\'{/ li ii 
11 '1(1(1:.\' IITko/laH ·c~ej. c~y/i lIa Zar~qd:ie Mias/(/. a pr~ede 
H'S:YSlkillllla jego Pr~ell 'odllic~ącym, którego /la cod~iel/I/y 
u~.'·/ek lIa;:rH'alllr Rurlllis/r:elll. l ;a lę pracę ws:.\'Stkil1l 
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c;.łonko!1l Zar;:qdll i Pr;.elvodniczqcelllll Zarzqdu panu 
Janll.l;.owi Napierale serdec;.nie d;. ięku}l: . 

Nie I"hr'ę d;.isir{j lIIó\l'ic' o 1.\"111, ~e rodnYIII Klubu "Mniej
s;o,\:(" łat\vo bylo stac' obok wS:.YSlkich \I'(/:,'nrch i niepoplI
lamych dec)':ji i IV komfortOll'vch wamnkach kreml'ać' się 
opo;vćjq przeciw ws;yslkiell1u, co w pr;ekonanill radnych 
nie;ale~n\'ch slll:'ylo Miasta. / II'/'es;cie liiI' chrę Il'spomi
nac'IaklLlnall'oh'll'ollia do hojkolOl\,(/lIia Imd(!II'\' kww!i:.a
r.li lir;e; lI'slr;Y/llI'II'{/nie się od IId:ialll lIIies;kmlcó\\' 
II' kos:/{/ch IlllOwoc;e.l'nienia lIIias/a. T)'IJI Iv ilJs;a nas;.a 
sllt\'sfakćja, ~e II1qdro,l'ć' lI1ies;kwlcÓII ' jesl ponud pod:iala 
lI1i i {/ni/l/O~jallli, 

S;anowni PWislll'OI 
Nie będę d:isioj lIIóll'ic' o illnych Imdno:)ciach s/lI 'ur:a

IlVcll Nad;.ie. Nie lI10gę jednak nie \\,S/)()llIIliec' o sprclIl'ie 
wl'lI'olujql'ej niekiedy nieolllal ;.gors;.ellic 1I')'l1ikajwe 
;. krq:'qcych milrll l' o kosmic;lIych ;.arohkach radnych, c;yli 
o dietach. Siedellll/astu Radn)'1JI niezole:nvlII udało się 

IIlr:y/lwc' diety l\' granicach Ilstalonrch od pienl'.I:ej 
kadencji radr, IlIilllO ~e Klllh .,Mniejs:o.\'L''' proponO\ml 
,,1I')'nagrod:enie" dla ka:'dego rrtdnego II ' lI 'r.\'Oko:)ci 500;1 
lIIiesięc:n ie niezale::nie od ilości posied;el/ Rady i KOlllisji, 
niezaleinie od IVlwnego Il'kladll pracy. Diet:/ dla RadnycJ/ 
Puszczykowa utrzymana jest na najniższym poziomie 
w catym naszyll1 województwie i obecnie wynosi 76 zł zu 
każde pO!;iedzenie Rady. P/,;'\'liOlllll ę Iylko, :'e Rada nas:a 
odbywała posiedzenia plellame przeciętnie ra; na miesiqc, 
a diety "'Ypłacane są tylko :a r:ec:vlI'is/v IId:iał radnego 
II' sesji, 

P/';:epravam za /1'11 raly obszernI' akapil sp/'mvo;dallia, 
ale \V()hec tak dostojnego gremilllll liiI' mogę nie II/r;wic' 
prml'd\'. /I{{WeI lI'sll'dliwej. 

Wspollll1ialelll II'c;e.\"lIiej, ::'1' dmgilll nad/';:ędll\'m celeIII 
Radv bvlo :apell'lIienie mies:kwicolII lIsilIg :drOll'Olnvch 
II' SzpitailI ,, /'uszcrkowo ". Rada podejlllrJH'ala licne 
stamnia, kierowa/a pro,\:bv - ho tylko do takich d;iulml 
II/umv prawo - do Radv i Zo/'zqdll POII 'ialll PO:l1wiskiego 
o IIlr;:ymallie s/a/usu {Jllblic;'/lego ;aktadu opieki :drOlI'O/
/lej szpitala \I' PlIs:c:ykml'ie, Nies/ety : najll'ięks;.a lir:v
kro,vciq IllUS:ę sllvierd;ic', :'(~ 1(' pro,{hv, popor/e wf.:ie 
limll'ie Ir;elll(/ tysiącolll i podpisów mieszkw/có\\' l"liasta 
11/. in, emerytów i rencislóll', a lak:'e osób lIIłodych s'lViado
mych ;:agro~ell :drOll'Oln)'ch, :os/ały :Iekeell'a~one i nie 
pr:ynioslr po::'qdcmego sklllku. Nie pOll/oglo fe::' konsek 
",e/l/ne stallolvisko lIos;.ych dll'ojga radm'ch: Dvreklor 
pOili Ewy Bud:Yliskiej i dokloJ'(( pww Alldr:eja Laskoll'.I
kiego, kIiJr:)' jedllo;'lIuc;nie glosOlmli :(1 IIlr:.\'lIIonielll 
jJllblic;.nego S:pilli/o II' PlIs;:e,ykOll'ie, 

Byc' lIIo::'e jaki.{ IVplyw na decrzję Rady POIviatu IlIialo 
IIys/(u,ienie radnego pana Ka;illlier,a BalIlIcha, klórv IW 
sesji P{)II'iatll_~ar:ucilllas:ej Rad~ie, :.'1' nieslus;nie do!!wgll 
sir;: ulr~nllL/llia doil'chc:a.l·oll·e;;o SIUlIISII s~pi/alc/' gdr~ 

lIIies;kw/c)' /akiej Il'oli nie II '.\'/'11::'11 Ii. 
Wln'ell' :'.ahiegolll I?adv MioslO l'lIs:',('z\'kmV({ S;piwl 

PlIs:czykoll'o od I po;'d:iemika 20()2 roku ;o,\'wl pr:eko:.II-
11,1' II ' d:.ier:(III·ę Spólce: CdwIska. FokI lenjesl lI'lII bL/rcbej 
pr:ykrr, ~e chmje radnych ; I'lIs:c;.1'kol\'a - Pr;:e\l'Od
nic:r(cr Rady PrJl!'jalu POZI/{//iskiego 1)(111 Morek Nml'Oknll'
ski i c:lol/ ek ZarZi((lu POII 'imll odfJoII'ied;ialnv ;a sltd''i 
~dr()l l' ia - palli CL/brielll Hele/W O:oroll·.lka g/osoll'lIli ;u 
jego lihl'idacjq p/':;e: pr\'\\'{/Iy,mję. 
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SWllrJlvni Pwi.I'lwo! 
Pragnę takie lI!yraziL' podzięko wilnie wszystkim c:lol1-

kOlii Komisji spo:a Rady, klór:;v wyda/nie i skutecznie 
pomagali IV pmcac!1 KOlllisji Radv. Sz.c;ególl/ie cbękllJ'i 
panu I}/'r!l AnlOl/iell/u Cąsiorowskiel/l.lI, mediewi,\:cie, klóry 
był Flarem KOIllisji His/oryc;nej i go,{ci/ /1':.' na lall1ach 
"Echa PII.I;c:ykml'o" odsłal/iając profesjo/winie nojdm\!
lIiejs:e poc;q/ki d:iejów Puszc:ykOlva. 

IJ:i(klljc: IJyrekllJrowi w/w palili Zygfi'vdowi Kowals
kiell/u :a II'Spierallie Komi,lji Ochroii)' :;rodmviska, 

f na kOlliec pragnę liOdzi"kować' Ksi,,::,oll/ Pro!JOS;COIII. 
dUc/IIJ1l'il'l/stwu i Zgrolllad,ellioll1 ;akonllvlII :'eJ/skilll i /Ilęs
killl . I d;:iękllję 11(/ koliclI nie dlo/ego, :.'1' II' illstYluc.le 
odgr\'lI'ajq podrzt;:dn{[ rolę IV :.'ycill lIIias/o, ule dla/ego że 
najleps:c Ivil10 dzir:kc:;)'l1ienia chciałellI ;achowac' 1111 

koniec uroczyslO.\:ci, lak jak gospodar: wesela II ' Kanie 
Calilejskiej na kOlliec biesiady podal lIuj.I'lI1ac:niejszy 
I wpój. 

Dziękuję ks. Superiorowi C/1I)'S/IISOWCrllV ks. Rys:ar
dmvi BIle/lOlcowi, d:iękuJę genemiowi Bmci Serca Je;uso
wego bratu Zbigniell'owi SrebrZYliskiemIl, który p/':ell'odzi 
DO/lwwi lilkollne/llll "na górce", be; kl/)rego trudno sobie 
(Izi.\: wyohraziL' krajobraz Starefio PlIscczykowa. Dz.ięklljr: 

II's;yslkilll zg ro/lwd"eniol1/ sióstr zakonnych, które praclljq 
tak~e II ' szkołach jako katechetki, 

Ka;delll/./ Z PWIslwa lIalezą się wyjątkowe podziękowa

nia, ale ze szczególnym akcelllem chcę porlziękowac' 

PolskielIlII ZwiqzkOlvi Emerr/ólv, Rencislów i {mmlidów, 
klórego Odclziulem II' PIIs;.czrkowie kiemje palli Ste/ónia 
KalVecka. lNie/kil' (bęki liiI' Iylko za "Pllszceyki N{/ch vu r
ciwiskie", ale za wspieranie Rady Mias/a swoimi d:iala
niwIIi. 

Nie spo.\'(;h IJolllinqc' w pod:ięko\Voniach I}/'OC{}\l'lIikólI' 
sWllo/';{/c!mvych Urzędu Miejskiego, he: klórvch jak be;. 
plwl'ej ręki lIie lIu)glby/ill'lkcjl}//owac' alli Za/';.r{d, alli Rada 
Mias/(l . Te ukłolly skladam nCl ręce palli Janillv Ciellliak -
Skarbnika Miasta. 

Są II'/'eszcie osohv, wydarzenia i CZY"y, wobec klón'CIl 
wielo,vc' slówjes/ lIies/osolllna, liiI' wyczerplljl' glę!?i u;lIa
/lia i szacllnku, Niech l7Ii więc będ:;ie wolllo o/~jqc' 11'.1':.1'.1/
kich nieZ{/IIIVa~allycll , cichycII i skrO/1/nych IlId~i, kl(;r:)' 
\I' cod:ienllej szaro.le i spełniają wielkie dzieła Iviadome 
tylko Iylll, którzy z nich ko/'zy,I'/C{ją. S/okrolnie dziękl~ję :a 
kai de dohro i iyczr: wszystkim, aby owoce ieli pmcy był), 

odpo wiedli ie do lI'ielkos'ci ich C;.I'IIÓIl' i s;l{/chelllo,lci serca. 
1.111:' lIa r:ec;vlvisIC :1I/':OIle;elli('. la "'s:rslko, co II/oglo 

byc' \I' lIIoilll dziulanill nieS{()SOlI'lIe, {I/'zepras:alll Radnveh 
i lIIieszkU/ków, Rac/llym d;.iękuję ZiI wyroZlll7liaIO,l'c' i ~yc,r: 
1I',\;.I'slkil/l satysj'akcji z dals:ej pracy, pOI7IV.{IIIO.ICi w::'.I'c1u 
md: illnvlIl i Z(/\I'odmvylll om; slIkc('sów osohisl)'ch. 

Je.vli kogo:) pr;e; elllOck i niellll'agr: I)(J/Ilinq/elll II' po
d;iękO\I 'l/Iliach, /0 proszę () IvviJac:enie, bo lIie 11/11111 : /lVI 
lvielkiego do,{",iadczenia II' prowadzenill o,l'{{(lnich sesji 
/.:adcllcji Roch. Ws;vslkilll i /.:rÓlclIlIl ; osoima rbr:kujr;:. 

I IImczy,{cie ohll'ies;:wn \lIszeIII i l\'o!Jec, ~e d;isiaj 
() god,illie 24 1';11.1'11 ,1'mdklJll'Oi'lImpejskiego w\'ga,l'nie 
Illalldol III kar/ellcji Rady Mias/(l PlIszc;ykol-\'o. 

Pr;nvodlliczqcy Radr Mias/{/ PII.I;c;rkoll'(/ 

Ludwik Madej 



TI·zecia Kadencja 
Saluo.·zą,lu .·uszczyko,va 
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Oświata 
Podczas III kadencji miała miej sce re forma oświat y . Po 

raz pierwszy swoj ą działalność rozpoczęły gimnazj a. Zgo
dnie z WOlll mi eszkill1cÓW w naszym mieście utworzono 
dwa gimnazja w budynkach istn ie j'ICych szkół podstawo
wych d latego. by nic wyd lużać młodz i eży drogi do szkoły . 
Wychodząc naprzeciw wyzwaniom utworzono 3 pracow
nie komputerowe. Jedna z nich służy dz ieciom i młodzieży 
Szkoły Podstawowej nr I i Gimnaz jum nr I. Po jednej 
pracowni ma Szkoła Podstawowa nr 2 i Gimnazjum nr 2. 
Przy Szkole Podstawowej nr 2 i G imnazjum nr 2 roz
budowano i zmodernizowano sa l ę gimnas tyczną oraz 
wyremontowa no świetli cę i archiwum. 

Szkoły wzbogac il y s i ę o nowe boiska do gi er ze
społowych i plac zabaw dla dzieci najmlodszych. W ce lu 
sprostani a pojawiaj :]cym s i~ problemom wychowawczym 
powołano pr/.y Miejskim Ośrodku Po mocy Społecznej 
Prac()w ni ~ Psychologic zno-Terapeutyczną. 

Ola poprawy kondycji naszych d/.iec i i młodz i eży 
wprowadzono zaj ęc i a sportowe poz.alckcyjne. wedlug ich 
życzc ll. W okresie ferii zimowych i letnich były or
gani zowane pół kolonie , a w okresie ostatn ich ferii letnich 
obozy sportowo-rekreacyj ne w Sierakowie. 

Szczegllln il troską objęto dzi eci przedszkolne. Na Niwce 
zosta lo zbudowane długo oczekiwa ne przedszkole z pla
cem zabaw. a w pozostałych przedszkolach wykonano 
szereg remontów i urządzono place zabaw. 

Budżet Miasta fin a nsuje też naukę języka francusk iego 
w fo rmie pozalekcyj nej, w t Y 111 równi eż dla dorosłych oraz 
rozpoczo;tą edukacj~ z z.ak resu I. najol11 ości i obsług i kOI11-
puterów przez doroslych micszkallców naszego Miasta. 

Niebawem w Puszezykowie powstanie Ośrodek Dydak
tyczno-Naukowy A WF. 

Klllhll"~l 
Jednostkil organi zacyjną Miasta, która pełni funkcję 

kulturotwóITZ~I. jes t I:liblioteka Mi ejska. W mijającej ka
denc ji biblio teka otrzymala nowe pomi eszczenia. Na ten 
cel wyremontowano cz~ść pOllli eSZC7.e llna part erze starego 
budynku szkoly prl.)' IrI. Wysok iej. Bibli oteka zosta la 
wyposażona w komputery. kuire p07.w{) I~! wkrótce na 
ut worze nie pelnej ewi dcncji pos iadanych ks iążek oraz 
połącze ni a internctowe. Pozwo li to na udos t ępnianie h i ę
gozbion')w I. innyc h bih liotek. 

SIU"'. 
DZ.iec i i mlodzi ei. mog ił w czasie wolnym korzys tać bcz 
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ograniczell z boisk sportowych. W tym celu Na Niwce 
zbudowano boiska do gier zespolowych i ustawiono stoły 
do tenisa. I s tni ejące boiska przy szkołach zmodern izowano 
i udostęp niono korzystanie 7. nich do późnych godzi n 
wieczornych. 

Przyjęta przez samorząd pol ityka wspierania rozwoju 
sportu masowego i amatorsk iego z.aowocowala powsta
niem wielu drużyn w różnych dyscyplinach , które prowa
dzą rozgrywki w ramach li g miejskich. W ciągu roku na 
terenie Miasta ma miejsce ponad 20 zawodów i turniejów 
sportowych. :"Jiektóre z nich trwają nawet po kilka dni. 
Ponad polowa dzieci i młodz i eży uczestnic/.y w tych 
zajęc i ach. Coraz w iększy jest też udz i a ł osób doroslych 
w różnego rodzaju z aj ęciach i imprezach sportowych. 

OIJiekn SIJnł(~(~ZIa;1 
Dla poprawienia warunków pracy i obsług i mieszkaIl 

ców wyremontowano i oddano do użytku dla Miej skiego 
Ośrodka Pomocy Spoleczne j pomieszczenia w starym 
budynku szkoł y przy ulicy Wysokiej. Ze względu na 
i stniejące potrzeby uruchomiono przy Miejskim Ośrodku 
Pomocy Spolecznej drugą św i etlicę socjo-terapeutyczną 
i Pracowni ę Psychologiczno-Terapeutyczną. W strukturze 
Ośrodka prowadzi swoją działalność Klub Seniora, Koło 
Dzieci i Mlodz i eży Niepcłnosp rawnej oraz św i adczy po
moc radca prawny. Przy Ośrodku rozpoczyna pracę Punkt 
Informacyjny Powiatowego Urzędu Pracy oraz punkt 
informacj i dla bezrobotnych wolnych miej scach pracy . 

'''~'llIhlla;l zng."ulliczlla 
N ieprzerwanie trwa wymiana naszych mieszkarlców 

z mieszk allcami zaprZyj aź nionego Chateaugiron we Fran
cji. Budże t Mi asta wspiera tę wymianę finan sowo. nato

miast prace organizaCyjne wykonuj ą członkowie Stowa
rzyszen ia Puszczykowo-Chateaugiron. 

Przedstawici ele naszych szkół i organ izacji sportowych 
odbywali też s taże zawodowe w Danii. 

IlIh'gl"~I('J~1 SIJołeczel.sh"a 
Szczególną imprezą masową sprzyjającą integracj i na

szego spoleezellstwa byly obchodzone co roku .. Dni 
Puszczykowa" . poląC7on e z turniejami sportowymi. Na 
stale j u ż w kalendarz naszych imprez masowyc h wpisało 
s i ę żegna ni e sta rego i witanie Nowego Roku. 

Opr()c7. imprez organizowanych przez Zarząd M iasta 
i inne Stowarz.yszenia działaj'lce w mieści e. odbywały się 
też impreLy regionalne jak np. przeg l ąd twórczośc i dzieci 
i mlodzic.i:y ni epclnosprawne j. Duża liczba corocznie 
odbywanych imprez i spotkań spowodowala, że na terenie 
prLy ul. Kościelnej zbudowano stałą scenę . 

Zarząd Mias ta wspiera I też imprezy organizowane przez 
Związek Emeryt()w Rencistów i Inwalidów. Koło Dziec i 
i Młodzieży Niepelnosprawnej oraz Puszczykowskie To
\\'arzyst\\'o Sportowe. 

I).".tgi i ('hodniki 
Jednym z podstawowych celów przyję t ych cło rea li zacj i 

w mini onej kadencji byla poprawa płynności ruchu i bez
pieczeństwa na głównych trasach komunikacyjnych 
w mieśc i e. Pokryto w ięc now~l nawierzchniq asfa l tową 
ulice POl.n allską od dworca PKP do wyjazdu na d rogę nr 
430 (do ŁcczyC)' ) oraz ulicę Nacłwarciańską i zmoder
nizowallO skrzyżowanie przy dworcu PKP w Puszczy ko
wie oraL w Puszczykllwku sk rzył.owanie ulicy Nadwar-
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ciańskicj z ul. Ratajskiego i Dworcową. 
Zbudowano nawierzchnie; na ulicy Ks. 1. Posadzego 

oraz przebudowano skrzyżowanie tej ulicy z u l icą Wyso
ką. Zbudowano rondo na skrzyżowani u ulicy Poznańskiej 
z ulicą Piaskową. Nową utwardzoną nawierzchnię zbudo
wano też na ul. Kosynierów Miłosławski ch oraz ulicy 
Mon iuszk i. 

Na wielu ulicach zbudowano nowe lub wyremontowano 
istniejącc wcześn iej chodniki. Nowe chodniki wykonano 
m. in. wzdłuż ulicy Nadwarciańskiej, Dąbrowskiego,Ks . 
Posadzego i Wysokiej. 

W ciągu minionej kadencji wykonano też szereg prac 
służących poprawien iu stanu oświetlenia miasta. Wykona
no oświetlenie parkingu przy cmentarzu , ul. Dworcowej 
na odcinku l eśnym , ul. Słowiczej i Jaworowej oraz 
wymieniono lub zamontowano jako nowe ponad 100 lamp 
na istniejących już sieciach oświctl eni a ulicznego. 

Dla poprawy zas ilania w energię na ul. J arosławskicj 
zbudowano l inię "kablową i trafostację. Wymieniono rów
nież kabel na ulicy Nadwarciańsk i ej. 

O(~zyszc.~zulniu ścieków 
W minionej kadencji Miastu naszemu przybyła również 

oczyszczalni a śc ieków . Realizacja tej in westycji polegala 
na zbudowan iu drugiego ciągu technologicznego na tere
nie, na którym wybudowała wcześniej swoją oczyszczal
nię Mosina. Dzięki tej inwestycji miasto nasze ma zapew
nioną możliwość oczyszczania wszystkich ścieków, jakie 
będą do niej doprowadzane po wybudowaniu całej sieci 
kanalizacyjnej. 

Kanalizacja sanitarna 
Przez cały okres trwania III kadencji samorządu trwała 

także budowa kanalizacji sani ta rnej. Łączna długość 

wykonanych już kolektorów, rurociągów i przyłączy 
wynosi około 50 km, a do końca bieżącego roku przybę
dzie jeszcze około 10 km. Sieć ta pokryje ponad 80% 
powierzchni naszego miasta. 

Wodoch,gow~łllie miusla 
W celu poprawy zaopatrzenia naszych mieszkaóców 

w wodę trwała rozbudowa sieci wodociągowej. W ykona
no między innymi wodociąg wzdłuż torów ko lejowych, 
dokonano połączenia wodoc iągów położonych po obu 
stronach torów kolejowych oraz wykonano między innymi 
wodociąg na ulicy Radosnej , Konopnickiej , Słowiczej , 
J askółczej, Nowe Osiedle oraz na ulicy bocznej od 
Jarosławsk i ej i przebudowano wodociąg na ul. Przecznica. 

Teleronizuc.iu lIIiustu 
Miasto nie było inwestorem w rozbudowie siec i telefo

nicznej , ale czyn iło starania i s twarzało warunki, by 
inwestycja tajak naj szybciej została zrealizowana. Miasto 
udos tępniło inwestorowi podkłady geodezyjne oraz zape
wniło niezbędną obsługę admini stracyjn ą. 

BezpieczellSIWO i lłorządek w mieście 
Dla wykonywania zadań w zakresie porz'ldku publicz

nego zatrudniono ponownie Strażnika Miejskiego, a w ce
lu zw iększenia bezpieczeństwa wspierano Komisariat 
Pol icji w Puszczykowie; między innymi odnowiono po
mieszczenia Komisariatu , przekazano zestaw komputero
wy, rowery oraz pokrywano koszty zakupu paliwa do 
radiowoz6w. Wcześniej jeszcze dzięki staraniom Rady 
i Zarządu Miasta została zwiększona obsada i wydłużony 
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czas pracy Komisariatu Policji. 
Finunse miusla 
Budżet roczny naszego Miasta nie jest imponuj ący . 

W minionej kadencji po stronic dochodów była to kwota 
około 13 mln zl, a śc i ś l ej w roku 1999 - 12,8 mln, w roku 
2000 - 13 mln, a w roku 200 I - 13,8 mln zł. Podobną kwotą 

zamkną s ię dochody budżetowe w bieżącym roku. 
Łączna kwota dochodów do budżetu w ciągu czterech 

łat trwania kadencji będz i e wynosiła nieco ponad 50 mln 
zł. Na cele inwestycyjne oraz na utrzymanie i stn i ejącego 
majątku komunalnego wydali śmy w tym czasie około 35 
mln zł. Najwięcej środków finansowych w mijającej 
kadencji wydaliśmy na budowę oczyszczalni i kanalizacji 
sanitarnej. Oczyszczalnia kosztowała nas około 6 mln zl 
a na kana li zacj ę wydaliśmy ponad 13 mln zł . Do końca 
tego roku wydamy jeszcze na kanal i zację kolejnych 6 mln 
zł. Zatem łącznie na oczysz.czalnię i kanalizację w okresie 
minionych czterech lat będz i e wydanych 25 mln zł. 

Środki na oczyszczalni ę pochodziły z budżetu i z poży
czek . Do spłacenia jest jeszcze kwota pożyczki w wysoko
śc i 2,6 mln zł z Narodowego Funduszu Ochrony Środow i s
ka i Gospodarki Wodnej. Budowę kanalizacji sanitarnej 
finansowal i śmy z wpłat mieszkańców , pożyczek, z budże
tu oraz z dotacji. 

Wpłaty mieszkańc6w stanowiły kwotę 4,2 mln z ł. 
Podobną kwotę 4,2 mln zł stanowią zaciągnięte na ten cel 
pożyczki z Wojewódzkiego i Narodowego Funduszu 
Ochrony Środo~iska i Gospodarki Wodnej. Prawie 5 mln 
zł wydali śmy na kanalizację z huU7.etu Miasta i prawie 
podobną kwotę, a dokładnie 5,8 mln zł stanowiły pozys
kane dotacje. Odnosząc podane kwoty do wydatków na 
kanalizację w wysokośc i 19 mln zł oznacza to , że wpłaty 
od mieszkaóców pokryły 22% kosztów budowy, tyle samo 
pokryły pożyczk i , natomiast 26% kosztów pokrywamy 
z budżetu Miasta i 30% 7. dotacji. Pozyskane, a wręcz 
"wyproszone" dotacje są to środki bezzwrotne. Oznacza 
to, że brak tych dotacji uniemożliwiłby wykonanie prawie 
30% realizowanego w mijaj ącym czteroleciu zakresu 
budowy kanali zacji . 

Co nUIII się nie lulalo? 
Na początku kadencji zakładaliśmy, że zbudujemy 

więcej nawierzchni utwardzonych na drogach, zbudujemy 
kanalizację san i ta rną w całym mieśc i e oraz że rozpo
czniemy budowę pływalni. Przygotowania do budowy 
pływalni jednakże trwały. Przeprowadzili śmy zmianę 
planu zagospodarowania przestrzennego i u stali l i śmy jej 
lokalizacj ę . 

Zakładaliśmy też , że zgodnie z prognozami ()wczes
nymi dla naszego kraju, dochody własne Miasta będą rosły 
w znacznie szybszym tempi e i że budżet państwa b~dzie 
w pełni finansował wydatki na oświatę. Z tego tytułu 
zakładali śmy, że budżet w roku 2002 po stronie dochod6w 
nie będzie stanowił kwoty 14, alc przynajmniej 16 mln z ł. 
Kanalizację sanitarną zrea lizujemy w 80%. Zabrakło 

jednego roku do jej zakończe ni a. Ze względu na stan 
finan sów w budżecie Miasta jest lo możliwe do zrealizo
wania pod warunki cm pozyskania kolejnych 6 mln zł 
dotacji i św i adomość takich obc i ążel1 musi mieć przyszły 
Burmistrz i przyszł a Rada Miasta. 
Chcieli śmy t eż, by w znacznie większym stopniu 

realizowana była budowa centruIlI miasta i stacji paliw. 
Budowa centrum opóźn iła s i ę ze względu na protesty 
niektórych mieszkańców , ale myślimy, że przyjęte przez 
ustępującą Radę os tatnie uchwały pozwol'l już na rea li za-



cJę tego zamiaru. Stacja paliw też powinna SIę pOJawlc 
w ciągu najbliższego roku , ponieważ Zarząd Miasta 
dokonal wyboru firmy , która ma ją zbudować. 

Kto odl)Owhulu Z;ł sukcesy 
i l'OI"uiki minionej k;ulenc.ii? 

Burmistrz Miasta - Janusz Napierała 
Zarząd Miasta - Piotr Bekas, WOjciech Ewicz, Krzysz

tof Jopek, Janusz Odrowąż, KrzysztofPaszkowski, Janusz. 
Szafarkicwicz. 

Przewodniczący Rady Miasta: Ludwik Madej 
Członkowie stanowiący większość w Radzie Miasta: 

Piotr Bekas, Wojciech Ewicz, Jaro sł aw Jopek, Krzysztof 
Jopek, Krzysztof KamiIlski, Wojciech Kocicl1lba, Janina 
KozeIlska, Ludwik Madej , Janusz Napierała, Janusz Od
rowąż, Krzysztof Paszkowski , Maria Ratajczak, Leszek 
Storożuk , Jaroslaw Strzelczyk, Janusz Szafarkicwicz. Mi
chal Thiel, Zygmunt Wojtkowiak 

Opozycyjny Klub Radnych "Mniejszość" Rady Mia
sta: IBohdan Czyżl, Kazimierz Banach i Katarzyna Cicho
cka. Klub ten opowiedział się m.in. przcciw budowie stacji 
paliw, przeciw budowie centrum Miasta, przeciw korzyst 
nym pożyczkom itp. Członek Klubu Kazimierz Banach, 
swoim wystąpieniem na sesji Rady Powiatu PoznaIlskiego 
w dniu 06.03.2001 r. popart prywatYLację sLpitala w Pusz
czykowie. wbrew woli Rady Miasta Puszczykowa. 

**~;:** 

Następnie zabral i głos zaproszeni Goście, którzy pod
kreślal i przede wszystkim dobrą współpracę tak Rady jak 
i Zarządu Miasta z zainteresowanymi osobami oraz 
instytucjami. 

Prezentujemy kilka wypowiedzi przekazanych na piś
mi e: 

Rada Miasta Puszczykowa 
Zarząd Miasta Puszczykowa 

Dyrektorzy szkól podstawowych i g imnazjów w Pusz
czykowie w imieniu nauczycieli, rodziców i uczniów 
składają serdec7.ne podziękowania Zarządowi i Radzie 
Miasta Puszczykowa za stwarz.anie warunków pozwalają
cych na jakościowy rozwój naszych placówek. 

Doskonalc rozeznanie potrzeb i ich zrozumienie owocu
je wzbogaceniem wyposażenia szkół na miarę ocz.ekiwaIl 
środowiska i wymogów nowoczesnej oświaty. 

Zapewnienie bogatej oferty zajęć pozalekcyjnych stwa
rza możliwość ciekawego i zgodnego z zain teresowaniami 
spędzen ia czasu wolnego naszych uczniów i wpływa na 
ich harmonijny rozw()j. Daje to jednocześnie możliwość 
odnoszenia pierwszych sukcesów naszym wychowankom 
w różnych dziedzinach. 

Istotnym e lementem dzialaIl Zarząd u i Rady Miasta. 
dostrzeganym przez dyrektorów, nauczycieli , uczniów 
i ich rod ziców jest troska o zapewnienie środków finan
sowych na prawidłowe funkcjonowanie placówek. Daje to 
komfort i poczucie stabilności przekladaJącej się na 
atmosferę spokoj u i możliwości pełnego zaanga7.owania 
w edukację młodego pokolenia Puszczykowian. 

Z poważaniem 

Echo Puszczykowa 10/2002 

Ewa Budzyńska 
Makłgorzata SZlIbert 

Maria Irena Borowska 
Tomasz Żak 

Z;u"z;,d iti i;ls'a 
i Rudu ~liust;ł .·uszczykowu 

Z okazji kończącej się kadencji samorządu miasta 
Puszczykowa w imieniu społeczności Liceum Ogólno
kształcącego im. Mikołaja Kopernika w Pusz.c7.ykowie 
składam serdeczne podziękowania władzom naszego Mia
sta za życzliwość i pomoc okaz.ywaną naszej szkole. Mimo 
że Liceum nic jest placówką ośw iatową prowadzona przez 
samorząd Puszczyk owa. wielokrotnie korzystalo z Jego 
finansowej i organizacyjnej pomocy. 

RMnorodne wsparcie, jakiego udzielacie nam Państwo 
na co dzieIl , było bardzo cenne, gdyż pomagało lepiej 
edukować i wychowywać naszą młodzież - w znacznej 
części mieszkaIlców Puszczykowa. 

Z wyrazami szacunku 
mgr Magdalena Fręśko 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego 
im. Mikołaja Kopernika w Puszczykowie 

Rudu i Zm"z;łd ~liust;l '-uszczykow;ł 
W imieniu własnym, pracowników Miejskiego Ośrodka 

pomocy Społecznej. a przede wszystkim w imieniu miesz
kaIlcóW korzystających z szeroko rozumianej pomocy 
socjalnej skladam serdeczne podziękowania Radzie i Za
rządowi Miasta Pus7.czykowa za szczególną wraz.liwość 

i zrozumienie ludzkich potrzeb oraz wklad w skuteczne 
realizowanie strategii pomocy społecznej na terenie nasze
go Miasta. 

Zapewnienie odpowiednich warunków lokalowych 
oraz środków finansowych pozwoliło na nowatorskie 
rozwiązania w zakresie działalności Ośrodka , stwarzając 
możliwości zapewnienia pomocy nie tylko finansowej 
i usługowej każdemu potrzebującemu , al e także na zor
ganizowanie działaI1 profilaktycznych i doradczych do
stosowanych odpowiednio do sy tuacji ż.yciowych os()b 
z nich korzystających. 

Z poważaniem 
Karol Majewski Kieronik MOPS 

Po przemówieniach gości odśp iewano Hymn narodowy 
a Przewodniczący Rady zamknął ostatnia sesję III kaden
cji Rady Miasta Puszczykowa słowami: Zamykam nad
zwyczajna sesję Rady Miasta Puszczykowa 11I kadencji lat 
1998-2002. 

Redakcja 

A co ze Szpitalel)) 
~'puszczykowo~~? 

IV " Expressie PU~I1(1!iskint" uka~al się pOlli~sz.\' tekst, 
króry przedrukOl-'·ujem.v bez komenlarza. 

Wydzierżawili sobie? 
Wielkopolski Urząd Marszalkowski proponował Staro

stwu Powiatowemu w Poznaniu. ż.e przejmie 011 funkcje 
organu założyci elskiego wobec szpitala w Puszczykowie -
ujawnił wczoraj Grzegorz Was ielewski, radny powiatowy. 
Jak już pisaliśmy po długim poszukiwaniu sposobu na 
restrukturyzację i wstrzyman ie narastania zadłużenia Wi e
lospecjalistycznego Szpitala w Puszczykowi e Zarząd Po
wianI POZIlaI1Skiego wydzierżawił go spółce z GdaIlska. 
Wczoraj radny powiatowy minionej właśnie kadencji 
Grzegorz Wasielewski ogłos i ł, że Wielkopolski Urząd 
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Mar'>Lałkowski na kilka dni przed podpisaniem umowy 
o dzierżawę zaproponował, że przejmie od Starostwa 
Powiatowego rolę organu założycielskiego szpitala . Za
rZ'ld Powiatu P07nańskiego nie skorzystał z możl i wości 

i podpisał umow,. Z pisma skierowanego do Starosty 
Ryszarda Pomina wynika również. że samorząd powiatu 
nie odpowied7ial Ul7.ędowi Marszałkowskiemu na wcześ
niejsze pismo w tej sprawie. Dzisiaj prezesem Zarządu 
szpitala jest Marek \lowakowski - do niedawna Przewod
nic7.'lcy Rady Powiatu. 

"Zbuhl'ersO\vu{o m/lie lo. ;e radnvIII o pi.'lII ie :. Ur;ędu 
Nlars;ałkoll'.vkiego /lic nie pO\l'ied:.iano - 1I1'ierd;i Cr:.e
go l'; Wa.lie/e\n-ki. O IY/II. ::e 0110 II'jiłmęło dowiedz.iale/ll 
sil;' od (/11101'({ piSlII1I Les;ka Sikorskiego, czło/lku Zur:.ądu 
Wojel\'(5d;lIvu IVielkojiolskiefio na O{II 'móu roku s;kol
nego II ' Tarnoll'ie Podgrim\'/II. NaSll;'pnie jir;e; ponad 
miesiqe e;ekalem IW pr;ekllZlIllie mi kopii lego pislllu -
dodaje. 

Bylo ono skierowane do Starosty Ryszarda Pomina. 
Zapoznała się z nim lakLe Gabriela OLOrowska, któ ra 
zajmowała się sprawą zrestrukturyzowania szpital a w Pu
szczykowie. 

Na pytanie, dlaczego Zarz.,d Puwialu nie skorLys tał 
z propozycji zarz.ądu wOjewódz.twa. Ryszard Pomin stwie
rdził, że Urz.,d Marszałkowski nie chcia ł przejąć długu. 
a ten wynosi 20 milionów zl. 

RD 

Moim zdaniem 
Objęcie stanowiska prezesa zal7ądu szpitala przez 

przewodniczącego rady powiatu nie jest sprzecZlle 
z prawem. Trzeba jednak pamiętać, że gdy takie 
stanowisko obejmuje liSO ba zbliżona do kręgów, które 
stanowiły wcześniej o losach placówki, to wygląda to 
nie najlepiej. 

Robert Domiał 
Przedl'llk 2 " E.lpres.\1I poz//wIskiego" 

z dlliu 10.10. 2()02 rokII. 

i\ CO zł·obiła W s(n"awie SZllitala 
Iłada i Za."ząd 1-lIszczykowa? 

Rada Miasta niejednokrotnie występowała w ohro
nie szpitala w l'uszczykowie jako publicznego zakładu 
opieki zdł'Owotnej. 

Jedno z takich oświaclczcJl w sprawie WielospccjaJis
lyc/.Ilego Szpitala "Pus/.UykOIVO" Rada Mi;lsla Pusz
czykowa wyclała IV clniu 30 li pca 2001 roku: 

"Rudu Miusla Plls;c;ykOlva slojąc 110 SIOI/OII'isku, ;c 
\I' akllwllly/ll slwlie prall'II\'IIIIVlko s::piw/ puiJlic;lly lI1o;e 
zupelVllić' Mie.I::~(!/icoll1 Pus;cz,rko\\'u i POII'ia/1I Po,nwis
kiego pelell doslęl) do kor;,rsl{lIIia; be;p!allI\'ch .1'lviorlc zeli 
lel';nic::ych, dek/a ruje fio!r)\\'O.\'ć IId;icleniu .qiilulr!\l 'i 
liOlllliCy /lwleriulnej pod II 'II mnki1'lll, ;1' I){)zos/(II/ie Oli 

IV jomlie ::uklot/II pubIiC/lego". 
l'rzewodninący Rady Miasta 

Ludwik Madej 

Ka sesji Rady Powiatu PO/nańsk i ego IV dniu fi Jllarca 
200 1 ruku. czlonek Klubu .,Mniej"Lll~ć" Ka/.imier/. Ba
nach. wbrew przyjętemu stanowisku Rady IV sprawie 
szpitala, stwierd z ił. że: UII'azwn, je s;emlOlI'{I/lie erze:: 
Burlllistr;a pal/a }{//l/Is;a Napieralr;: poglC((lallli, 1';.1' 
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le::' lIyslr;:jJmvllllie II ' illliel/iu lIIies~k{{/icuw Pus:czykoll'C/ 
jest nieodpowierhio/ne". 

;;; * 
Pismo w sprawie szpitala w Puszczykowie wystoso

wał także Zarząd Miasta m_ in. w dniu 14 czerwca 2002 
roku: 

7ar;qd MiaslU kiel'l.(jq( się wolą i potr::ehą lIIies::kO/I
u;", lIIiasIa Pus~c~vkO\ I'a, In Wii:' l()specjalistye~ny S;pital 
"PlIs;c;ykoll'li" po::oswl SZliiwieIII puNicznY/ll, przed
slall'iu Zarządowi POIl'ialu P(}~II(//iskiego IVI/iosek 
o lI'sl){iłllc;est/lic::ellie lIIiasIa PlIszezvkowa IV ./ill/kcji 
orglll/ll zało;)ci",/skiego WielospecjalislYCllego S;piwla 
H' PlIszczykoH'ie. 

Przewodniczący Zarządu 

dr inż. Janusz Napierała 

Co Z długalui SZI.hala 
""Puszczykowo""? 

W pup.-zednim numerze "Echa Puszczykowa" infor
mowaliśmy, że Burmistrz Miasta skierował 13 wrześ
nia 2002 r. pismu du Dyrektura Szpitala "Puszczyk 0-

wo" w spmwie niezapłaconych podatków. Oto jego 
treść: 

W Zlviqzku ;: pot/jęcielll dzialwl ,lII ier;ajW'rcll do 
likll'idacji sa/llodzielllego jillNicznego za/Jadll opieki 
zdrowol/lej, jaki/ll jesl obecn ie Szpilal "PlIszc:"kOlI'O ", 
l1urllli.\lrz Miasla pWI Jallus; Nupiera/a skierowal IV d/liu 
13 \IT;e.lnia 2002 rokll pislllo do Drreklo/'{/ Wielospec
j{llislvc::/lego Szpila/a "l'lIs;e;ykmvo" palla Pioll'({ Slry
cZ.,)'/ iskiego II' ,1/Hu II'ie nii!::ap!acollych {Jodalkall', klrirych 
kll'Olii 11'\'11 os i /.3GO.000 ::1 hez odselek. 

" W\r;/::alll głęhokie zrlllicl){Jkojcllie z jioll'odu sukces\'
Imie nOl'(/slajqcego zudlu ieniu S;p i/({Ia wobec II/i(/.\:'o 
Plls;c;ykrma II '.\'11 i!, ({jl(('('go ; z{l leglo.{ci f!odo/kOl ve j II ' 1'0-
do/kil od niel'lleholllo.\'ci, 

Jerlnoce.\lI ie p r;vpolll i//{///1 , i ;' t'gzehl'O\m/lie lIaleillo
.{ci Z legII lylU !1I nlOJill:e jesl /(Ik;,e przed IIplml'0I110C
IIiellielli się decv::ji okre:ilajqcvcl! za legfo,{ci pod({fkoll'e. 
Zgodll ic ; pr;('jiisOllli IIsl{/II',I' ordynacja podalkowa -
fJOwy::.s-;,e dt'Ly:je .\'l{ Hlyk()/Jo !Jle nUlltel lI !tJH'c:as, gdy 
wIliesione ::osw!r od l1ich (I{ill'olol1io. 

Maj((c 11(1 llll'udze f!O l v,l'~sze i ZII 'aiv lI 'szy, i i do lej pory 
S;piral lIie /.Ii,'cil ;oleglo,{ci IWII'el fi' {';q.vei nie kll'es
lio/lm\'llllej II ' ;!O:OIlVCI! (){ilvo!uniac!l, roZII'lI;WII 1110;'

liwo,,' f!odkcio clI{'rg icZllv l'll krokrJlI' 11' celu IIl yegzek
lI'OIIWlio Iych-:C' zuleglo.vci. 

N(I lI/{/rgillC'sie 1,'.\'nÓIIII 11': glęl}()ki niepokój; f!()\wdu 
plullOII'ullego rzdo/l/() lI 'vdzie r;'UlI'ienia mająlkll szpiwla 
IW r;ecz il/ll ego POdllliolll . Ze 1 1 ';ględu ilU hr;lIIienie arl. 
53a, 2 11.1/(111')':: d/lio 30 .I ierpnia 199/ r. o zukludach opieki 
;drOll'OllIej, zgodllie ; klrirrlll II' I'r;vpadkll likl vidacji 
pllh/ic::llt'gO ZUk!({(/1I opieki zdmll'ollwj IT/ujqlek s:pilillu 
,1wl/ie ,1ię Ivl(/sno.(f'if( POII'/rl/U Po;nml,lkiego dopiero po 
Z{f,\l'0koj {' lIill II'ierZ,l'lell/li.\'ci - IIIJ1'zejlllie pms::r; o I{(bele
nie ill/in'/l/ocji, klo II/iolh.l' h.\'<' l ){JdllliolCIII Iv\'r!;ier;{/ll'iajq
cy/ll Szpiwl j(fko SP 'LUZ, czv II'; dopiero I)() likl viducji 
POII'IcI/ Poznwi.lki. 

Nudlo upr;,jlll ie I'I'OS;r; le~ () l'oinf{n'l/lliIl'w/ie III/lie, cZS' 
S;{!iw l m;wu;,u 1I/IJ:':IiIl'O.I'(' .\plcl/Y lIa!t' -:no,l'ci Ilod",koll'ycll 
pr:yslugl(jqcveh lIlioSIlI /'/l s;(,;.I'kOl\'O pr::ed liklvidacjI(, 
czr le; 1I0I1';lIo.(ci le ;oSIil/l1{ splaco/lc I)/':.ez POII'iOI 
Po;nwiski liO ; Iikl vidoll'(fniu Szpila Iii SP ZU'L- II. u pr::ed 



zady.\'jJoIlO\I·C//liell/ IIwjąl!.:ie/1I ~/i!.:ll'id()II·Ollego WIlI/Od:iI'I
I1cgo p/lb/icZJ/ego ZOZ-II. 

PO\vv~s:e iI/f o 1'11/0 cje Są lIie:bc;dne dla ocenr, c:r 
/i!.:ll'idaćja S~fiitalCl nie odhęd:ie się: Iw!.:rZY\I'dzelliel/l 
\I'ierz-ycielo, ja!.:illl jesllI/ioslo P/ls~c:\'k(}\I 'O, !.:16re II' pr:e

s~/o.\:ci sllt~ylo szpilillowi \I' II/iarc: posiadwlych lI/o;liwo.(ci 
IWI/wc(( pI/OI/SOll'ą. InfiJl'lI1{/(je II' lIiezl)(;dl/e są le:: "III 

ro ~ lvo~el/i(/ decv~ji II' pr:edll/iocie !.:ol/iec:l/o.ici eg:e!.: -
11'001'ol/ia l/ale~l/o.{ci pr~ed :/i!.:ll'idO\\,{/l/iell/ S:piTrllo. 

LiCZI{i' 1/0 :mz/llI/ienie pr:('~ pal/CI Dyre!.:lO/'C/ \I'agi 
POIl'Y::szego prublell/II oc:e/.:uję /w /ldzie lel/ie odpowie
d:i". 

Z I)(JII'a::allil'lI/ 
Burmistrz Miasta - Janusz Napierała 

Do dn ia 15 paLdziernika 2002 r. Burmistrz nie ott'zymal 
odpowiedzi na powyższe pismo. a mieszkańcy PLISZ

czykowa chcą wiedLieć, co się hęd/ie dzialo I. nasl.ym 
s/piralem. 

@ Z ŻYCIA NUASTA @ Z ŻYCIA NUASTA @ Z ŻYCIA NUASTA @ 

~ISZ.ł (lziękezYllua 

Przewodniczący Rady Miasta pan Ludwik Madej na 
zakończenie kadencji poprosił Ksi(,'ż)' Prohoszczów 
obu parafii w Puszczykowic o odprawienie dwu mszy 
świętych - jednej dziękczynnej za czteroletnią pl'acę 
Rady Miasta i drugą za mieszkmiców Puszczykowa 
w podziękowaniu za wspiel'anie inwestycji miejskich 
i o błogosławieJlstwo w ich życiu osobistym. 

Mszy św. koncelebrowanej w dniu 12 paLdziernika 
o godzinie 18.00 w kościele parafialnym p.w. św. Józefa 
przewodniczył o. Grzegorz Kosieiski, Prowincjal ZgroIl1a
clzenia Ducha Świętego. a homilię wyglosił o. Marek 
Karczewsk i, popr/edni proboszcz tej parafii. Obaj ojcowie 
zechcieli przyjilć zaproszeni e i przyjechać na tę uroczys
tość Z Bydgoszczy. Wspólcelebransam i byli: ks. Ryszard 
Buchole. Superior Domu Zakonnego Cllry,allsowc(l\v 
w Puszczykowie oraz ojcowie Zgrollladzenia Ducha Św, 
Wc mszy św . wziąl udzial Ks. Prob. Wojciech Pieprzyca 
i Superior Domu Zgromadzenia Braci Scrca JezLlsowego 
,.na górce" - br. Zbign iew. wszyscy ezlonkowie Rady oraL 
czlonkowie Zarządu Miasta. 

Po ul'OCI.ystej liturgii ks. Proboszcl. o. Miroslaw Zabro
cki podzi.;:kowal wszystkim kaplanoIl1 la koncelebr, 
a zebra nym mies7.killlcOIl1 Pus7.l'l.ykowa za udział w msl.y 
dzi~kC!.ynncj i za wspieran ie samOI7.ilclu w lInowoc7eś
nianiu i upi\;'ks/.anill Jllia>.,la. 

Ks. Proboszcz parafii św. Józefa hył uprzejmy 
zgodzić si~ na wygłoszenie adresu do zgmmadzonych 
lIlicszkariców Puszczykowa pr/.c/, Przewodnicz<!cego 
Rady, który dziękując ksieiom za Imze św i ę t e Lwrócil sie 
do ohecnych IV kościele m, in, slowam i: 

Echo Puszczykowa 10/2002 

. .rhr:kuj~ c~lollkol/l Rad\' Ir:.l'cil'i !.:odenc:ii, Z{//',-.ądo\l'i 

Miaslo (/ s:cegrilllie Przell·odllic:.qcellllt Zorząd/l :.a cZle · 

rolell/iq l l'.lprilpracc;. 

A II' przede II'S~y.\lkilll chcę :. lego lIIieisco pod:ię!':OIVCIl' 

lIIie.\JIII/cOIII Nill'ki, Pll s:c:.r!.:l) II 'kil, PlIs;c:r!.:OI\'(/ i SIare 

go PlIszc,I'kO\\'(/, 1\'.\~\'.\I!.:il/l IlId;ioll/ dolJrei woli, !.:tÓI'~Y 

I\'.spierali d~ia{alli(/ R(/(IY i Zal';({dll Mias/a, 

Zdoil{ sohie spmllC; ~ lego, ::e .\!.:o!.: cy \l'i/blC\jllY 

PIIS;C:Y!.:o\l'lI dokOl/iii sir: f!1':ede II'S~rslkill/ :a POIisnl'CI 

IJr;.'·~I\'I)lenil:'lI/ i IITra::onl ll{Jjll'iĘ!.:s~r S~OC/llll'i.: i 1I:l/al/ie 

din \I's;rslkich. kl()I'~\ ' C:c;sIO Z I!'ielkilll II'vsil!.:iel/l.f!nOI/

SOlf\'lll. II h, z delel'/lIinocją chcieli znall';'c' sir: w,{"ód l-"ch. 

f..:tór~r II' !.:/llliIrulmch lI 'ilml/kach ~,\'(' bęcll, be: obali ')', :'1" 
lmjqce go;r kopc{(n'cl/ kOli/ilu) II , lIis:c~y( będq dr;ell'(J 

i 11111';."'\'(/ ogrrJdkl)II' , :'e bro!.: lelefi!llll /Ilmdni wIolIwIiI" 

:lIgro:',ol/ego :'ycio IIl1jhli::s;ych i:'.e lI'/'es~L'ie skll:',onCl pr~e~ 

l)rz\'(lolI/ o lI'l' zhiomi!.:i /lil'c~.\'slil.'('i l\'Oda ~al!ijilc' hęd~i(' 

dzieci i rlegmdOlI'(/(' .s'rot!oll'isko. 

Nall/ /lin'h Pozos/(/I/ie rudm'{ i \\'d~ięc:llo,\'c' Bog/.l 

i IlId:ioll/ ~(/ 10, co dobrego ~d{tr~rlo II' ostalll ich I(l/ach 

II ' Pw:c,,'koll 'ie. Zlo :\\'n;i~::{J.iIlIY dobre/II. A ja lI'idzl( 

salllO dobro 1\ ' P(/Jis/l\'U serc{/ch i c:.l'I!ach . Bo sali/ rl'i 

dob/'{}ci 1\·{II.s'nie III ud lIIies: klllinill' PIIS~C:V!.:(}\\,(/ .JO 1(1/ 
leI/III i!o ,\l" iilc!c;r lelll i "IJeCllie c!O,(1 l 'iadc:il lI/. 

I :1I!.:iI/ic~ę :',wZ(,/li"III, ho II{{ i/l/lq ~apl(l/I( god/u! WlIs~ej 

\':!achclllm'ci i ofiamo.\:c i lIi!.:ogo ;. lias liiI" sf({e', ~ilk{}/ic:ę 

::\'cenie lll , l)\ OIl'Oce lei I/Is~r .\:II'. b,vly lI'idocZlle \l' ~droll'ill, 

II PUIII\'.I'IIIO\'c i IVlIs:n 1/ d"/1I6\1' i :'.yc~/i \l'(}§ci ()I()c~e !liil ", 

W cZ:lsie Il1s/y św. obecny byl poczet sLtandarowy 
Rad~ Mi a, ta 

K.Ł. 
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Kandydaci do Rady 
Po,viatu Poznaliskiego 

Bogdan Golczak, uro
dzony 1950 r. 
Wykształcen i e - wyższe, 

leśn ik - pedagog. Dyrektor 
Leśnego Ośrodka Szkole
niowego w Puszczykowie. 
Żonaty - 3 dzieci. 
Członek Polskiego Stron

nictwa Ludowego oraz Sto-
warzyszenia, Inżyn ierów 

i Techników Leśnictwa 

i Drzewnictwa. Interesuje 
mnie działalność społeczna na rzecz zrównoważone
go rozwoju wsi i miast. Bliskie są mi zagadnienia 
ochrony środowiska naturalnego. Nie są mi obce 
sprawy oświaty a w szczególności podniesienie po
ziomu nauczania w środowisku wiejskim. 

Przywróćmy szpital spoleczellstwu 
Pod ta kim glównym hasłem i zadaniem niLej prezen

towani pw,zCI.ykow ianie kandydują do Rady Powiatu 
Poznmlskicgo. 

Piotr Janiec - Puszczyko
wo. Lat 52. Wdowiec, ojciec 
dwojga dzieci. Mieszkam od 
1954 r. w Puszczykowie. Ab
solwent Politechniki Poznań
skiej . Prowadzę działalność 
gospodarczą - Zakład Two
rzyw Sztucznych. Kandyduję 
zramienia SLD do Rady Po
wiatu, w której chciałbym 
pracować na rzecz rozsąd 

nego gospodarowania pub
licznym groszem. Prag nę godnie i skutecznie re
prezentować mieszkańców . 

Krzysztof Kryszak 
Lat 36, inżynier mechanik 
absolwentem Politechniki 
Poznańskiej. Prowadzę za
kład rzemieślniczy.Żona Ka
tarzyna - nauczyciel, syn An-
drzej lat 8. Chciałbym, aby 
samorządy wsp i erały przed
siębiorcówograniczając ba
riery administracyjne. 

Gniewko Niedbała - Puszczykowo 
Jestem młodym i energicznym mieszkańcem Pusz

czykowa. Żonaty, jeden syn. Wyższe wykształcenie
mgr inż . Informatyki w In żynierii Rolniczej, które 
postanowi/e m dalej rozw ij ać, aktualnie jestem uczest
nikiem .studium doktoranckiego na Akademii Rol 
niczej w Poznaniu. 
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Prowadzę także firmę 
o profilu hand lowo-usługo
wym. Wieloletnie tradycje 
samorządowe i społeczne 
jakie posiada moja rodzina, 
dobry kontakt z mieszkańca
mi, fi rmami i instytucjami na
szego powiatu, który jest wy
nikiem zainteresowań osobi
sto-zawodowo-naukowych, 
skłoniły mnie do ubiegania 
się o mandat radnego do 
Rady Powiatu Poznańskie-
go. Program: edukacja, praca, gospodarka, bezpie
czeństwo publiczne, ochrona zdrowia, ochrona śro
dowiska. 

S(łl·ostowauie 
W okręgu nr 2 do Rady \lIiasta Puszczykowa kan

dyduje ł.UCJAN CI-IOROSTKOWSKI, a nie Chorus
towski jak bl~dnic podano. 

.-.-ogi 
zwalniające 

Przepraszam 

W związku z życzcniem mieszkallców ul. Jackows
kiego, ahy na lej ulicy wyhudować progi zwalniające, 
radna pani Vlaria Ratajnak poprusila o zehranie 
podpisów, bo laka jesl procedura uprawniająca Za
rząd Miasta do zleccnia założenia "hopków". Po otl'Zy
maniu na początku lipca bl'. pisma z podpisami zainte
resowanych mieszkarków Zarząd Miasta zlecił zamon
towanie progiiw. Zk ccnie powinno być wykonane 
w najbliższych dniach. 

UM 

U.-ząd poczto,vy 
'" IłOWY))l lokal .. 

W dniu 8 października 2002 roku o godz ini e ósmej 
rano odbyl() sit,! urou.ys te otwarcie noweg() lokalu 

Urzędu Pocztowego Puszczykowo I. Wstęgę przec in al 

Burmistrz Miasta pan Janusz Napiera/a oraz Naczelnik 

Obwodowego Ur'.ędll Poczty pan Miron Majchrzak 
w obecności redaktora ,.Echa PlIszezykowa" i Pracow

ników plIszczykowsk iej placówk i poczlOwej. 

Obecnie U rząd Pocztowy Puszczykowo ł znajduje 

si~ Pl'Z)' ul. Magazynowej 2 czynny jcst: 
poniedzialek - piątek ~.OO - ł~.OIl 

sobota S.OO - ł 4.011 
Telefon: ~-9~3-013 

Naczelnik Urz~du Pocztoweg;o Puszczykowo I 
I-IcllI'yka SZylllanllszka 



DODATEK ECHA PUSZCZYKOWA 
Wybory w dniu 27 października 2002 r. 

Nowa ordynacja ,vybo.ocza 

Najnowsza ordynacja wyborcza zmieniła 
zasady wyboru burmistrza. Rurmistrza wy
bierać będziemy w głosowaniu bezpośrednim. 
Zmieniła się także liczba radnych do po
szczególnych szczebli samoJ"Ządowych. l tak 
w Puszczykowie wybierać będziemy 15 rad
nych, a nie 20 jak było dotychczas. 

Zmieniły się także okręgi wyborcze. W obe
cnych wyborach nie ma na terenie miasta 
okręgów jednomandatowych, w których czte
ry lata temu i wcześniej wybieraliśmy jednego 
radnego. W miejsce dawnych 20 okręgów 
jednomandatowych utworzono w Puszczyko
wie sześć okręgów wielomandatowych, ale 
o różnych ilościach wybiel'anych radnych, 
a mianowicie - powstały trzy okręgi dwuman
datowe oraz trzy okręgi trzymandatowe. 
W okręgach dwumandatowych każd)' wybor
ca będzie miał prawo głosować na dwóch 
kandydatów na radnych, a w okręgach trzy
mandatowych - na trzech. 

Dla sześciu OKRĘGÓW wyborczych utwo
rzono w Puszczykowie cztery OBWODY gło
sowania. Każdy obwód ma wyznaczoną sie
dzibę, jak w poprzednich wyborach, gdzie 
wyborcy mogą oddać głos na swoich kan-

dydatów na radnych i osobno na jednego 
kandydata na burmistrza. 

Siedziby obwodowych komisji wyborczych 
podaje tabela na str. 16. 

Publikujemy także dossier kandydatów na 
radnych i burmistrza do samorządu lokal
nego oraz kandydatów do Rady Powiatu 
Poznańskiego. Kandydaci, którzy nie dostar
czyli żadnych materiałów wyborczych, wy
mienieni są we właściwych do kandydowania 
okręgach wyborczych zgodnie z listą zarejest
rowaną przez Miejską Komisję Wyborczą 
w Puszczykowie. 

Od 13 do 25 października można spraw
dzać spisy wyborców w Urzędzie Miejskim, 
budynek B. 

Dnia 25 października o północy rozpocznie 
się cisza wyborcza. 

W dniu głosowania lokale wyborcze będą 
otwarte od godz. 6.00 do 20.00. 

Redakt:ia nie udpulI'illda za treść przekazanych przez 
kalldydatów illf'omu/(:ii. Wszystkie teksty drukujemy bez 
ZJllhul. 

Zdjęcia. d)'skietki lub 1,I)'ty CD będą du odbioru Ił ' Urzę

dzie :Hiejskim. puk. lir JA po ukazaniu !iię Dodatku Wyhor-
czego l" .. Echu Puszczykoll'a". 

RedakcjII 
Skrt51: KII'IV = KOli/i/el Wy"()rc~y Wyborco,,' 

Kandydaci do Rady Miasta Puszczykowa 
OKRĘG WYBORCZY NR 1 

Piotr Bekas (ul. Sobieskie
go 25a). Mam 49 lat. Żonaty , 
dwóch synów. Ukończyłem Wy
dział Budownictwa Lądowego 

Politechniki Poznańskiej. Jes
tem właścicie lem firmy branży 
sanitarnej . 

Po zakończeniu budowy ka
nalizacj i sanitarnej należy nie
zwlocznie przystąpić do utwar
dzania ulic i budowy chodników 
- tak ważnego problemu Stare-

go Puszczykowa. Pragnę także powiększyć ofertę zajęć 

sportowych i kulturalnych dla mieszkańców z wykorzys
taniem obecnej bazy oraz rea l izować budowę Centrum 
Sportowo-Turystycznego między ul. Wysoką a ul. Poznańs
ką z salą widowiskowo-sportową i pjywalnią. 
Chciałbym stworzyć boisko sportowe na Starym Pusz

czykowie. Dla polepszenia bezpieczeństwa mieszkańców 
popieram budowę systemu monitoringu przez siec kamer 
na terenie całego miasta. 

Mam zamiar doprowadzić do objęcia terenów Starego 
Puszczykowa komunikacją miejską. 
Uważam , że przy racjonalnym wykorzystaniu środków 

miejskich oraz pozyskaniu dodatkowych środków na inwes
tycje znajdą się fundusze na realizację tych zadań. 



Aleksandra Bochyńska, lat 
49, kandydatka na radną z KWW 
"P raworządne Puszczykowo", 
absolwentka SGGW w Warsza
wie. 

Mieszkanka Puszczykowa od 
20 lat. Wychowuje (wdowa) troję 
dzieci, nauczycielka przyrody 
w "Jedynce". 

Dostrzegam problemy doty
czące mieszkańców naszego 
miasta. Z racji wykonywanego 
zawodu i częstych kontaktów 
z rodzicami uczniów, mam świa-

domość potrzeb dzieci, dorosłych i środowiska, w którym 
żyję . Jako rad na zajmować się będę sprawami, na których 
się znam, w szczególności sprawami dobra dzieci i młodzie
ży, zabezpieczeniem ich przed zagrożeniami , jakie niesie ze 
sobą brutalizacja życia codziennego. Chcę , aby ksztalciły 
się w możl i wie najlepszych warunkach i były otoczone 
przyjazną, opiekuńczą atmosferą. Z racji zainteresowań 
i kierunku wykształcenia mam pomysly, jak zadbać o środo
wisko, w którym żyjemy. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpieczne. 
Bądźmy razem. 

Grzegorz Janaszak, lat 42, 
żonaty, dwoje dzieci , wyksztal
cenie techniczne. 

Kandydat na radnego z KWW 
" P raworządne Puszczykowo". \\ 
Zdecydowałem s i ę na kandy

dowanie na radnego do Rady 
Miasta Puszczykowa, gdyż uwa
żam, że moje doświadczenie za
wodowe wykorzystam dla na
szego wspólnego dobra. Miesz
kańcom, którzy mnie nie znają 
pragnę się przedstawić. Od 15 
lat wspólnie z bratem Tomaszem prowadzimy f i rmę in
żynieryjno-budowlaną zajmującą się projektowaniem i wy
konawstwem sieci wodno-kanalizacyjnych. Doświadczenie 
nasze uznane w gminach sąsiadujących z Puszczykowem 
jak i w Poznaniu chcę wykorzystać w naszym mieście jako 
osoba mogąca zapewn ić prawidłowy spoleczny nadzór nad 
wykonawstwem infrastruktury technicznej. Nie obce są mi 
również sprawy związane z bezpieczeństwem, wychowa
niem i nauką dzieci i mlodzieży naszego miasta, dlatego też 
chcę poświęcić się tym problemom. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpieczne. 
Bądźmy razem. 

Krzysztof Jopek. Lat 40, 
żonaty. dwie córki . Prowadzę 
własne przedsiębio rstwo zwią

zane z b ranżą rolniczą. Za naj
ważniejsze cele w moim okręgu 
uważam dążen i e do ukończenia 
w 2003 roku kanalizacj i Starego 
Puszczykowa, potem utwardza
nie ulic, szczególnie Jarosławs
kiej i Golębiej, oświetlenie ulic, 
wprowadzen ie monitoringu ka
mer, zwiększen i e częstotliwośc i 
kursów aulobusów i budowę wiat 
przystankowych oraz boiska sportowego. 

Dopilnuję racjonalnego wykorzystania środków na oświa
tę, rekreacj ę, służbę zdrowia i ochronę środowiska. Będę 
pop i erał każde dz i ałanie, które przyczyni się do szybkiego 
rozwoju miasta i poprawi warunki życia mieszkańców. 
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Bogdan Kasprowicz, ul. 
Jarosławska 5. I nżyn i er-emeryt, 

żonaty, troje dzieci. Działalność 
społeczna związana przede 
wszystkim z Poznaniem. Naj
pierw ZHP, potem w PTTK we 
władzach wojewódzkich tej or
ganizacji. 

Zainteresowania: turystyka, 
krajoznawstwo, ochrona przyro
dy, rekreacja i integracja spoi e
czna . Z pasją oddaj ę się zajęciu 
przewodnika i pilota wycieczek 
krajowych , zagran icznych. Sadzę , że doświadczenie jakie 
nabyłem w pracach samorządów mieszkańców na poznańs
kich Ratajach pomoże mi w mojej ewentualnej pracy w nowej 
Radzie Miasta. Moją działalność widzę w tworzeniu warun
ków przyjaznego miasta dla młodych i starych, biednych 
i bogatych , żyjących w zgodzie ze sobą i przy rodą nas 
otaczaj ącą, czystą i zadbaną 
Kandyduję w listy KWW "Nasze Miasto". 

Stanisław K~sprowicz. 
Mam 60 lat. Zonaty, dwóch 

doroslych synów. Z wykształce
nia jestem geodetą. Od 25 lat 
prowadzę rodz i n ną firmę hand
lową w Poznaniu. Jestem kan
dydatem niezależnym i bezpar
tyjnym. 

J eśli Państwo powierzycie mi 
obowiązk i radnego, chc iałbym 
przede wszystkim aktywnie dzia
łać na rzecz pilnej kontynuacji 
robót modernizacyjnych wzdłuż szosy Poznań-Mosina , 
a mianowicie przebudowę skrzyżowań z ul. Zi eloną, Stu
dzienną, Piaskową i Jarosławską, aby zwiększyć ich przepu
stowość przy jednoczesnym zmniejszeniu zagrożenia wypa
dkowego na teren ie Puszczykowa. 

Reprezentując wyborców Starego Puszczykowa, którego 
m ieszkańcem jestem od 17 1at uważam, że kiedy najbardziej 
pochłaniające budżet miejski inwestycje związane z uzbroje
niem podziemnym miasta dobiegają końca na l eży glówny 
nacisk polożyć na utwardzenie ulic, budowę chodników 
i dróg rowerowych, uzupełnien ie oświ et l e n ia ulicznego oraz 
we własnym zakresie o estetykę posesj i tak, abyśmy wszys
cy poczuli się mieszkańcami bezpiecznego, turystycznie 
atrakcyjnego, schludnego miasteczka . 
Ewentualną pracę w Radzie Miasta traktował będę jako 

slużbę dla swoich wyborców, a nie źródlo dodatkowego 
dochodu, zaś diety radnego w całośc i przekaźę na konto 
organizacji charytatywnej. 

Anna Kistowska 
Mam 36 lat, jestem mężatką, 

mam 9-letnia córkę. Posiadam 
wyksztalcenie średnie technicz
ne. Mieszkam i pracuję w Pusz
czykowie. Pragnę, aby miejsce, 
w którym żyję - Puszczykowo -
by lo atrakcyjne tu rystycznie, 
a jest to możliwe ze wzg lędu na 
jego położenie , z tego mogą 
m ieć korzyści m ieszkańcy. Będę 

popierać usprawnienie komuni
kacji z Poznaniem, poprawę stanu dróg i chodn ików. Powin
niśmy współp racować z gminami ościennymi w zakresie 
ochrony środowiska i gospodarki śc iekowej . Będziemy 



wspierać programy bezpieczeństwa mieszkańców i skutecz
nie przeciwdziałać chuligaństwu i wandalizmowi. Uważam, 
że jest potrzebny dialog Rady Miasta z mieszkańcami 
Puszczykowa. 

Wojciech Ludwiczak lat 
21, kawaler, absolwent Zespołu 
Szkół Budowlanych w Poznaniu . 

Kandydat na radnego z KWW 
"Praworządne Puszczykowo" . 

W pracach rady miasta chciał
bym się skoncentrować na or
ganizacji życia sportowego w na
szym mieście oraz integracji ca
łego społeczeństwa. Jestem 
szczególnie uczulony na potrze
by osób wymagających dodat
kowej opieki, zawsze im pomagam. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpieczne. 
Bądżmy razem. 

Ryszard Niewoliński, lat 
47, żonaty, troje dzieci. 

Jestem Wielkopolaninem. 
Mieszkańcem Puszczykowa zo
stałem w 1976 roku. Mieszkam 
przy ul. Gołębiej 13. Nie należę 
do żadnej partii czy też stowarzy
szenia. Ubiegam się jako nieza
leżny kandydat. Prowadzę dzia
łalność gospodarczą. Chciałbym 
doprowadzić, by w moim okręgu 
wyborczym drogi były utwardzo
ne i oświetlone. Będę popierał 
inicjatywy zmierzające do poprawy życia nas wszystkich, 
a zwłaszcza osób starszych i potrzebujących pomocy. 
W Radzie Miasta chciałbym wspierać działania podjętych już 
inicjatyw jak budowa kanalizacji, poprawy bazy sportowej na 
terenie Miasta oraz zapewnienia mieszkańcom prawa do 
korzystania z usług medycznych szpitala w Puszczykowie. 

Zdzisław Nowak, ul. Sobie
skiego, lat 69, żonaty . 

Do uczestnictwa w wyborach 
samorządowych Puszczykowa 
skłania mnie bezgraniczna tros
ka o dobro naszego miasta i jej 
mieszkańców w szczególności 
wyborców. Wieloletni nieprze
rwany okres pracy zawodowej 
do pełnej emerytury, w tym 30 lat 
w zarządzie Międzynarodowych 
Targów Poznańskich, zaszcze-
pił we mnie zasadę mądrości 

w podejmowanych decyzjach i pełnej za nie odpowiedzialno
ści. 

Jestem i będę przeciwnikiem społecznictwa członków 
Rady przeważnie dbających o partykularne interesy własne. 
Będę za podejmowan iem mądrych i odpowiedzialnych decy
zji, by Rada nie była "bezradna". Dążeniem moim będzi e, 
aby Puszczykowo stało s ię tak znane i szanowane jak przed 
laty. 

Kandyduję z listy KWW "Nasze Miasto". 

Magdalena Plackowska z domu Bednorz zamiesz

kała przy ul. Sobieskiego. Ma 39 lat, jedno dziecko i w Pusz

czykowie mieszkam od urodzenia. Ukończyłam Wydział 
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Biologii na Uniwersytecie im. 
Adama Mickiewicza w Poznaniu. 
Jako radna chciałabym zwrócić 
uwagę na estetykę i czystość 
miasta, aby zachowało dawny 
charakter zie lonego i czystego 
miasta i wprowadzić te zagad
nienia do programów edukacyj
nych w puszczykowskich szko
łach. 

Ważnym punktem moich sta
rań będzie dbałość o bezpie
czeństwo mieszkańców, szczególnie dzieci np. poprzez 
wybudowanie progów ograniczających szybki przejazd, sa
mochodów na głównych ulicach Starego Puszczykowa. 
Pragnęłabym się zająć sprawami szkolnictwa i ekonomi

cznym wykorzystaniem istniejących budynków szkolnych. 
Za rzecz najistotniejsząuważam utrzymanie stałych kontak
tów z mieszkańcami i szybkie reagowanie na ich uwagi 
i prośby. 

Kandyduje z listy KWW "Nasze Miasto". 

Piotr Ratajczak. Mam 22 
lata. Od urodzenia mieszkam 
w Puszczykowie. Jestem absol
wentem puszczykowskiego lice
um ogólnokształcącego. Po 
ukończeniu szkoły średniej pod
jąłem studia humanistyczne na 
Uniwersytecie w Poznaniu. Obe
cnie jestem studentem czwarte
go roku Historii oraz pierwszego 
Politologii na WSZiB. 

Chciałbym , aby Puszczykowo było miastem bezpiecz
nym, atrakcyjnym turystycznie i rekreacyjne. Swoją osobą 
oferuję zaangażowanie w życie publiczne miasta i otwartość 
na wszelkie problemy związane z miastem i jego mieszkań
cami. Uważam , że należy szczególnie zatroszczyć się 

najbardziej potrzebującymi, których w naszym mieście nie 
brakuje. 

Witold Mariusz Wereszczyński. 

Zygmunt Wojtkowiak, lat 
47, żonaty, dwie córki na stu
diach. Mam wykształcenie za
wodowe. 

Od urodzenia jestem miesz
kańcem Puszczykowa. Zdaję 

sobie sprawę z problemów i kło
potów, z jakimi borykają się mie
szkańcy mojego okręgu wybor
czego. W Radzie Miasta chciał
bym przede wszystkim wspierać 
dokończen i e kanalizacji sanitar
nej, przez co polepszy się ochrona środowiska. Także sport 
i inne zajęcia dla młodzieży będą moją troską w pracy 
radnego. Po zakończeniu najważniejszych zadań Rada 
powinna zająć s ię chodnikami, ulicami, oświetleniem i ogól
nym upiększaniem Puszczykowa. 

"I 



OKRĘG WYBORCZY NR 2 

Marek Błajecki, I. 53, absol
went UAM w Poznaniu: wydział 
prawa i administracji. Od kilku
nastu lat wykonuję zawód dyrek
tora prowadząc i zarządzając fir
mami z udziałem kapitału zagra
nicznego. Mam duże doświad 

czenie w zarządzan i u zespołem 

ludzi, organizacji i koordynacji 
procesów gospodarczych . 

Najwyżej cenię oddanie Bogu, 
rodz inie i Ojczyźn ie, w tym tej 
małej, którą jest od dzieciństwa Puszczykowo. Teraz chciał
bym wykorzystać swoje doświadczenie i spełn i ć marzenia : 
pracować dla niego i jego m ieszkańców. 
Kandyduję z listy KWW "Nasze Miasto". 

Łucjan Chorostowski 

Damian Gosieniecki, lat 
25, kawaler, absolwent Pedago
giki Med ialnej na UAM w Po
znaniu. 

Kandydat na rad nego z KWW 
"Praworządne Puszczykowo. 

Mieszkam w Puszczykowie od 
urodzenia i źywo i nteresuję s i ę 

problemami naszego miasta. Ja
ko radny chcę: 
poprawić bezpieczeństwo 
w naszym mieście, 
zająć się problemami osób nie-
pełnosprawnych , 

rozwojem infrastruktury sportowej i turystycznej, 
rozwojem i promocją naszego miasta w Unii Europejskiej . 
Chciałbym, aby chodniki i ul ice w naszym mieśc i e wy-

glądały tak jak w Unii Europejskiej czyste, równe i bez dziur. 
Niech to miasto będzie p raworządne, czyste i bezpieczne. 

Bądźmy razem. 

Iwona Jankowska (stu
dentka) - ur. 30.08.1978 roku. 
Przewodnicząca Parlamentu 
Studenckiego AE w Poznan iu 
przez dwie kadencje, reprezen
tantka studentów m.in. w Sena
cie Uczeln i. Delegatka AE do 
Parlamentu Studentów RP. Inte
resu je się gospoda rką regional
ną (m. in. bada promocję ag lome
racji poznańsk i ej w zakresie kul 
tury i sportu ). 

Swój obszemy prog ram dotyczący Puszczykowa opiera 
na trzech fundamentach : mieszkańcy. administracja i wize
runek. Nad rzędnym celem jest współpraca - zwłaszcza 

pom iędzy mieszkańcami a władzami Puszczykowa, aby 
decyzje podejmowane przez władze wynikały z potrzeb 
mieszkańców i miały na celu prawidlowy rozwój miasta. 

Jej dobra znajomość struktu r i dz i ała lności UE , OECD, 
ONZ oraz organizacj i pozarządowych będą pomocne na
szemu miastu w najb l iższych latach. 

http://www.iwonaJankowska.z.pl 
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Dorota Kaczmarek lat 43, 
córka Julianna lat 12, wykształ
cenie wyższe technicze. 

Kandydatka na radną z KWW 
" P raworządne Puszczykowo". 

Od 1994 r. pracuję społecznie 
na rzecz miasta. Radna Rady 
Miasta II kadencji. Od trzech lat
P rzewodnicząca Rady Rodzi
ców "Jedynki". 

Mam doświadczenie w rozw i ą
zywaniu wie lu spraw społecz
nych, którymi zajmuję s ię do dnia 
dzisiejszego. Jestem otwarta na wszystkie problemy tego 
miasta. 

Mam wiele pomyslów, które umożliwią rozwój gospodar
czo-ekonomiczny miasta, jak i bezpieczeństwo socjalne 
moich wyborców. Ze mną możec ie czuć się bezpiecznie . 
Zapytam Was , czy chcecie, aby urzeczywistniło się marze
nie, by Puszczykowo s tało s ię bezpieczne, czyste i przyjaz
ne dla dzieci, rodziców i nas samych . Zapewniam, że przez 
całą kadencj ę będę dbała o te ideały, które są naszymi 
wspólnymi. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpieczne. 
Bądżmy razem. 

Eleonora Kaźmierczak. 
Lat 53, dwoje dorosłych dzieci. 
W Puszczykowie mieszkam od 
1974 roku. Przez 15 lat byłam 
pracownikiem instytucji Poczta 
Polska Telegraf i Telefon, gdzie 
w latach 1987-1989 pelniłam 
funkcję naczelnika poczty w Pu
szczykowie. W latach 90-tych 
prowadziłam własną dzia ła ln ość 

gospodarczą w tym w sektorze 
ubezp i eczeń. Poprzez pracę za
wsze byłam bezpośrednio zwią

zana z l udźmi , z ich troskami i oczekiwaniami. W nowej 
Radzie Miasta będę popie ra ła wszelkie inicjatywy sł użące 
dobru naszej społecznośc i i oparte na zasadach nauki 
społecznej Kościoła. 

Kandyduję z listy KWW "Nasze Miasto". 

Barbara Krawczyńska 

Zbigniew Knop. Mam 49 
lat. Z urodzenia jestem Wielko
polaninem. Mieszkańcem Pusz
czykowa zostałem w 1983 r. Za
mieszkuję przy ulicy Wczasowej 
6. Żonaty , ojciec czterech sy- ., 
nów. Nie na l eżę do żadnej partii 
czy też stowarzyszenia. Ubie
gam się jako nieza l eżny kandy
dat. Kandydując do Rady Miejs
kiej chcę szczególnie: 

zdecydowanie dz i ałać na 
rzecz poprawy bez pieczeństwa mieszkańców, 

bardzo energicznie zab i egać będę o podjęcie dzia ła ń 

mających na ce lu ochronę młodzież y i dzieci przed patolo
giami społecznymi (ałk oholizm, narkotyki, agresja) , 
troszczyć s i ę o ludzi pot rzebujących opieki i pomocy: 
słabszych, chorych, starszych, 
rep rezentować wolę wyborców i szanować Ich prawa, 
efektywnie, na miarę swojej wiedzy i um i ejętn ości , dzia l ać 

dla calej społecznośc i Puszczykowa. 



Wojciech Kociemba - ul. 
Wierzbowa 16. Mam 42 lata , 
wykształcen i e śred n ie technicz
ne. Żonaty , troje dzieci. Dwoje 
studiuje na Akademii Roln iczej 
pracując zawodowo, a najmłod
sza córka uczy się w LO w Pusz
czykowie. 
Prowadzę wraz z synem 80-

cio p niową pasiekę , a z żoną 
Hanną sklep metalowy z drew
nem dla ogrodu oraz świadczę 
uslugi ślusarskie. W Mosińsko

Puszczykowskim Kole Pszcze-
larzy pełnię funkcję Wiceprzewodniczącego Prezesa. 

Janina Kozeńska. Mam 45 
lat. Mieszkam w Puszczykowie 
od urodzenia. Jestem absolwen
tką Politechniki Poznańskiej. 
Kręgiem moich zainteresowań 
i dz iałań w przeciągu mijającej 
kadencji byly niepe łnosprawne 

dzieci i ich rodziny. W ramach 
działa l nośc i Klubu Dzieci i Mło
dzieży Niepełnosprawnej starali
śmy się czynić życie tej grupy 
nieco łatwiejszym, wsp i erając 
się wzajemnie oraz próbując pozysk iwać sojuszników. 
Chciałabym kontynuować tę działalność i rozwijać ją korzys
taj ąc ze zdobytego doświadczen ia . 
Będę popierać wszelkie inicjatywy prorodzinne i proedu

kacyjne oraz dzia łania zmie rzające do z równoważonego 
rozwoju miasta. 

Agnieszka Mocek-Jahns. 
Mam 28 lat. Z Puszczykowem 
jestem związana od urodzenia. 
Z wykształcenia psycholog, wra
żliwa na potrzeby ludzi Aktual
nie jestem przedstawicielem me
dycznym firmy farmaceutycznej . 
Jestem zdecydowana , konsek
wentna, skuteczna. W swoim 
dz i ałani u p ragnę przede wszyst
kim skoncen trować s i ę na pracy 
" dla" i "z" młodzieżą 
Chcę sprawić, aby młodzi lu-

dzie nie musieli opuszczać Na
szego Miasta chcąc rozwijać swoje możliwości. Pragnę ich 
zaktywizować i pokazać, że mogą mieć rea lny wpływ na 
życ ie i rozwój Puszczykowa. 

Jestem otwarta na wszelkie sugestie ze strony m ieszkań
ców, mające na cel u poprawę bezp i eczeństwa i jakości życia 
każdego z nas. Bezpartyjna. 

Małgorzata Ornoch-Ta
będzka (1953), urodzona Pusz
czykowianka. Studia wyższe: 
socjologia (Poznań) i zdrowie 
publiczne (Nowy Orlean). Od 
1997 roku związana z samorzą
dami. Początkowo menedżer 
projektów w ame rykańskim pro
gramie "Partnerstwo dla Samo
rządu Terytorialnego". Obecnie, 
prezes Stowarzyszenia " Partne
rzy dla Samorządu" (www.part
ners. org.pl). Konsultantka sa-
morządów , Związku Miast Polskich, WOKiSS-u innych 
organizacj i. 
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Opracowała ki l kanaście strategii rozwoju i raportów o sta
nie gmin (współuczestniczyła w tworzeniu strategi i rozwoju 
Puszczykowa) . Szkol i kadrę kierown iczą gmin w całej Pol
sce ( rządowy Program Aktywizacji Obszarów Wiejskich) 
oraz w krajach byłych demoludów (World Learning). Na 
działania Stowarzyszenia pozyskuje p i eniądze z Unii Euro
pejskiej (Phare Access) i USA. Wiedzą i doświadczeniem 

pragnie służyć miastu i mieszkańcom. 

Artur Pawłowski, lat 44, 
niezależny partyjnie , od urodze
nia mieszkaniec Puszczykowa, 
żonaty , dwoje dzieci , z zawodu 
specjal ista rehabilitacji i odnowy II 

biologicznej, z zamiłowania od .::r:.. 
10 roku życia sportowiec, były 
rep rezentant Polski w lekkiej at
letyce. 

Hobby - wszelkie sporty m. in. 
tenis , pływanie. 

Kandyduje na radnego miasta 
Puszczykowa po raz pierwszy. 

W moim programie znajduje s i ę: 
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- maksymalne zainteresowanie dzieci i młodz i eży sportem, 
- opieka nad dziećmi, młodzieżą i osobami starszymi pod 
wzg lędem wad postawy, polepszenia stanu zdrowia (reha
bilitacja), 
promowanie w Puszczykowie takiego hasła jak: " W wa
runkach puszczykowskich można zadbać bardziej o tężyz
nę fizyczną, a co za tym idzie - poprawę samopoczucia 
naszych mieszkańców". 

Michał Wieczorek lat 23, 
żonaty, córka Natalia, wykształ
cenie ś redn i e, student Zawodo
wego Studium Medycznego. 

Kandydat na radnego z KWW 
" Praworządne Puszczykowo". 

Moje zainteresowania w pracy 
społecznej real izuję jako organi
zator sportu i rekreacji dla osób 
niepełnosprawnych , a także dla 
dzieci i młodzieży w ramach 
uczn iowskich klubów sporto
wych. Doświadczenia moje zdo
byte w tych działaniach od 1997 r. chcę wyko rzystać w pracy 
jako radny w naszym mieście. Działa nie w samorządzie to 
dla mnie równ i eż: 
- obrona interesów ludzi i środowisk słabszych ekonomicz
nie 

racjonalne i sprawiedliwe wydawanie środków publ icznych 
organizowanie życia lokalnego 
bezpieczeństwo na ul icach 
organizowanie czasu wol nego dzieci i młodzieży 
Niech to miasto będzi e praworządne, czyste i bezpieczne. 

Bądżmy razem. 

Barbara Wojciechowska. 
Mieszkanką Puszczykowa jes
tem od urodzen ia. Zycie zawo
dowe mam już za sobą zaś spory 
jeszcze zasób energii i czasu 
postanowiłam w sensowny spo
sób oddać mieszkańcom i mias
tu. 

Cieszy mnie możliwość działa
nia w powstałej rok temu przy 
parafii p.w. Matki Bożej Wniebo
wziętej "Cari tas" lecz wiem, że 

v 



mogę jeszcze więcej a moim pragnieniem jest: 
- harmonijnie rozwijające się i bezpieczne miasto 
- dbałość o kadry pedagogiczne oraz istniejące placówki 
oświaty 
- troska o wszystkich mieszkańców a zwłaszcza tych 
najsłabszych 

- autentyczny wpływ mieszkańców na istotne sprawy mias
ta, które ostatecznie przekładają się na jakość życia nas 
wszystk ich 
Kandyduję z listu KWW " Nasze Miasto". 

OKRĘG WYBORCZY NR 3 

Andrzej Balcerek lat 43, 
żonaty, dwoje dzieci. Bezpartyj
ny. Wykształcenie wyższe aka
demickie. Od siedemnastu lat 
prowadzi działalność gospodar
czą przy ul. Poznańskiej 75 
w Puszc.zykowie. Uważam , że 

zaletą naszego miasta jest at
rakcyjne położenie, dlatego 
chciałbym , aby rozwijała się tu
taj turystyka i rekreacja mogąca 
stać się źródłem dochodów mia
sta i jego mieszkańców. 
Ważne jest kontynuowanie i podejmowanie nowych in

westycj i w celu podniesienia walorów miasta i standardu 
życia ludności. Pracę na rzecz miasta zamierzam traktować 
skutecznie, rzetelnie i uczciwie. 

Małgorzata Dahlke. Uro
dziłam się 7.12.1960 w Pusz
czykowie. Mieszkam wraz z ro
dziną przy ul. Powstańców 
Wlkp.13a. Mam dwóch synów, 
uczniów LO. Naukę rozpoczę
lam w 1967 w SP nr 1, później 
uczęszczałam do naszego lice
um, które ukończyłam w 1978 
roku. Dalej zajęlam się pracą 
zawodową, z zawodu jestem fo
tografem. Obecnie jestem za
trudniona w "Społem" PSS Pu
szczykowo. Interesuję się spor
tem i dobrą książką. 

Mieszkam tu całe życie i przejmuję się losem naszego 
miasta, dlatego też chcialabym pomóc mu się dalej roz
wijać. 

Joanna Hybiak. Mam 48 lat, 
jestem mężatką. Od urodzenia 
mieszkam w Puszczykowie. In
teresuję się sportem, turystyką. 
szczególnie jazdą na rowe rze. 
Chciałabym wlączyć s i ę aktyw
nie w pomoc najbardziej potrze
bującym mieszkańcom Nasze
go Miasta. Uważam także, że 
należy położyć większy nacisk 
na rozwój turystyczny Puszczy
kowa oraz poprawić jego bez
pieczeństwo. 

Obecnie nie pracuję zawodowo i spędzam czas z ukocha
nymi wnukami. 

Rafał Janc, lat 21, kawaler, absolwent Zespołu Szkół 
Budowlanych w Poznaniu. 

Kandydat na radnego z KWW "Praworządne Puszczyko
wo". 

Rodowity mieszkaniec Puszczykowa. Nieobce są mi 
sprawy mlodzieży. Jestem osobą kontaktową. Chcę po-
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przez Radę stać s i ę rzecznikiem 
tej części spoleczeństwa, która 
zazwyczaj nie ma swojej repre
zentacji w gremiach samorzą
dowych, ponieważ uważana 
jest za zbyt młodą. Mam pomysł 
na swoje życie, realizuję go po
przez naukę i pracę. Chcę ten 
i inne pomysły zaszczepić swo
im rówieśnikom . 

Gdy zostanę radnym będę 
zajmować się: rozwojem i pro
mocją naszego miasta, popra
wą bezpieczeństwa mieszkań
ców na ulicach i w domach, estetyką miasta, poprawą stanu 
dróg i chodników. 

Niech to miasto będzie praworządne , czyste i bezpiecz
ne. Bądźmy razem. 

Ludwik Madej - patrz str. 15 

Anna Matuszczak, lat 32, 
mężatka, dwoje dzieci. Absol
wentka VI LO w Poznaniu, stu
dentka Marketingu i Zarządza
nia na Politechnice Poznańs

kiej. 
Kandyduję na rad ną z KWW 

"Praworządne Puszczykowo". 
W latach 90-tych instruktor 

harcerski, pracujący z dziećmi 
niepełnosprawnym i przy Insty
tucie Ortopedii i Rehabilitacji 
w Poznaniu. Członek Rady Ro-
dziców Przedszkola nr 3 w Puszczykowie , która zainic
jowała powstanie ogródka przedszkolnego. W latach 2000-
2002 - skarbnik Rady Rodziców Szkoly Podstawowej nr 2. 

Jako radna zamierzam stworzyć prawdziwy kompleks 
rekreacyjny dla dzieci i młodzieży , ale także jako miejsce 
spotkań dla osób starszych. Chcę, aby Puszczykowo bylo 
miastem bezpiecznym, zadbanym i zielonym w otoczeniu. 
Pragnę razem z Państwem stworzyć Puszczykowo prawo
rządne i przyjazne dla wszystkich mieszkańców. 

Niech to miasto będzie praworządne , czyste i bezpiecz
ne. Bądźmy razem. 

Urszula Rudzińska - lat 
47, od 1964 roku mieszkanka 
Puszczykowa. Zamężna, 2 có
rki: 20, 25 lat. Lekarz medycyny 
- internista, od 21 lat praca 
w podstawowej opiece zdrowot
nej . Wychowana w umiłowaniu 
przyrody i szacunku dla drugie
go człow i eka. Zdecydowałam 

się kandydować do rady miasta, 
ponieważ chciałabym przywró
cić dawna świetność Puszczy
kowa, mając na wzg l ędzie jego obecne zaśmiecenie i brak 
estetyki. 

Doświadczenie zawodowe chcialabym wykorzystać or
ganizując zajęcia rekreacyjne i rehabil itacyjne, szczególnie 
dla starszych mieszkańców. Popierałabym starania o roz
wój pozaszkolnych za i nteresowań dzieci i mlodzieży. Poza 
tym uważam , że czas przywrócić spotkania z wyborcami. 
jak również udział mieszkańców w rozwiązywaniu prob
lemów miasta. Liczę na TWÓJ rozsądny wybór l 



Roman Ochocki, ul. Chro
brego 7. Kandydat niezależny. 

Żonaty, troje dorosłych dzieci. 
Mieszkam w Puszczykowie od 
urodzenia lat 64. 

Mam doświadczenie zawodo
we , które zdobyłem pracując na 
stanowisku kierowniczym w jed
nym z oddziałów ZNTK Poznań 
oraz podczas działalności spo
lecznej. 

Jestem współinicjatorem bu
dowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 1, 
której budowę zakończono w 1989 roku. Jeżeli zostanę 
wybrany wolą Mieszkańców mojego okręgu na radnego, 
w swojej dzi ałalności zamierzam u trzymać śc i słą więź 

z Wyborcami (czego dotychczas brakuje). 
Wspierać wszelkie inicjatywy, których realizacja przynie

sie poprawę wa runków życia mieszkańcom naszego mias
ta. 
Będę wspierał takie działania jak: zapewnienie usług 

medycznych dła mieszkańców Puszczykowa przez Szpital 
w Puszczykowie, dokończen ie budowy kanalizacj i sanitar
nej, rozw i ązanie problemu kanalizacji burzowej, wspieranie 
rozwoju działalności gospodarczej nie uciążliwej dla środo
wiska, rozwój usług i handlu , rozwój sportu i rekreacj i, 
dbanie o stan dróg, ulic i chodników, ład , porządek w mieś
cie. 

Barbara Pawlicka-Mi-
chałowska - ul. Kopemika 45 
Jestem absolwentką Akademii 
Rolniczej w Poznaniu. Kandy
duję na radną, ponieważ chcę 

swój wolny czas poświęcić na
szemu miastu i jego mieszkań
com. Moje wykształcenie na pe
wno pomoże mi w pracy w komi
sjach Rady Miasta . Szczególnie 
za l eży mi na pracy w komisji 
ekologicznej . 

Postaram się być łącznikiem pomiędzy mieszkańcami 
a władzami. Będę zabiega ła o przeniesienie sesji rady na 
godziny popołudniowe. 
Kandyduję z listu KWW " Nasze Miasto" 

Karolina Pietz, lat 26 - mie
szkanka Puszczykowa od naj
młodszych lat, uczennica miejs
cowych szkół , klient miejsco
wych sklepów, zakładów usłu
gowych i urzędów, uczestniczka 
miejscowych wydarzeń i festy
nów. Państwa sąsiadka. 

Współwłaścicielka stworzo
nej przez rodziców firmy trans
portowej " Pietz", od ponad 3 lat 
równ i eź pracownik Agencji Reklamowej V&P z Poznania. 
Manager dz i ał u promocji , organizatorka ogólnopolskich 
kampanii reklamowych i imprez promocyjnych. 

Osoba otwarta i kontaktowa, obdarzona znakomitymi 
zdolnościam i organizatorskimi i mnóstwem pomysłów. Peł
na werwy , zawsze chętna do dz i ałan ia. Znakomity lider. 

Od 2000 roku szczęśliwa żona Pawła Czyża. W życiu 
radosna i zawsze uśmiechnięta. Osoba wiarygodna i szcze
ra, a przede wszystkim znana Państwu od lat. 
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Leszek Storożuk, lat 43 , 
żonaty , troje dzieci. Posiadam 
wykształcenie średnie geode
zyjne. 

W Radzie miasta mam zamiar 
działać na rzecz dokończen ia 
kanalizacji sanitarnej miasta 
i budowy ośrodków sportowo
rekreacyjnych. Chodniki, utwar
dzone ulice, z i eleń oraz inne 
elementy upiększające Miasto 
będą obiektem moich starań 

w przyszłej Radzie. Dotychcza
sowe doświadczenie w pracy samorządowej pomoże mi 
w realizowaniu tych zamierzeń. 

OKRĘG WYBORCZY NR 4 

Katarzyna Cichocka. 
Kandyduję na radną, ponie

waż wciąż mam nadziej ę na 
zmianę formuły pracy rady mia
sta. Pierwszy mój postulat to 
przen iesienie sesji rady na go
dziny popołudn iowe - przecież 
radni są dla mieszkańców a nie 
odwrotnie. 

Funkcjonowanie urzędu mia
sta musi być " przeźroczyste" -
urzędnik pracuje za pieniądze 
z podatków. 

l ad architektoniczny i turys-
tyczno-wypoczynkowy charakter miasta jest moim prioryte
towym celem. Wiąże s i ę z tym postulat zaniechania na 
okres kadencji pobierania podatku od spadków (pobiera je 
miasto!) - umoż l iwi to uporządkowanie spraw majątkowych 
ciągnących się często dziesiątki lat. 

Mając czterech synów, chciałabym aby młodzi ludzie nie 
włóczy l i s i ę po ulicach bez celu - celem byłby np. młodzieżo
wy klub. 

Kandyduję z listy KWW "Nasze Miasto". 

Maciej Durczewski (1.34) 
żonaty , dwoje dzieci , wykształ

cenie wyższe pedagogiczne. 
Kandydat na radnego z KWW 

" Praworządne Puszczykowo'" 
Jestem sercem i duszą zwią

zany z naszym miastem. Tu 
zaczynałem swoją karierę za
wodową jako nauczyciel j ęzyka 

angielskiego w Liceum Ogólno
kształcącym. W tym czasie ko
ordynowałem współp racę za
gran i czną , byłem inspiratorem i opiekunem kursu ekonomi
cznego dla uczniów liceum i opiekunem samorządu ucznio
wskiego. Od 2.5 roku jestem samodzielnym p rzeds iębiorcą, 

prowadzącym firmę o profilu edukacyjnym i Public Rela
tions, której zaufały firmy o zas i ęgu ogólnokrajowym. 
W swojej działalności na rzecz miasta pragnę się skupić na 
problemach edukacji, aktywizacji i orientacji zawodowej 
młodzieży oraz wsparciu dla organizacji pozarządowych 
i przedsiębiorców. 

Niech to miasto będzie praworządne , czyste i bezpiecz
ne. Bądźmy razem. 

VII 



mgr inż. Wojciech Flor
kowski . kandydat niezależny. 
Lat 55, od 54 lat mieszkaniec 
Puszczykowa. Aktualnie nauczy-
ciel informatyki i technik infor- ,-
macyJnych w Liceum Ogólno· 
kształcącym w Puszczykowie. 

Co można zrob ić w naszym 
mieście? 
- strukturalną sieć św iatłowodo
wą na terenie miasta i w opar
ciu o nią między innymi miejską 
sieć komputerową (Metropoli
tan Area Network); 
rozwój nauczania ze szczególnym uwzględn i en iem języ
ków obcych i technik informacyjnych; 

- rozwój rekreacji i sportu dla mieszkańców oraz organizowa
nie wypoczynku dla dzieci; 

. zagospodarować czas wolny dzieci i młodzieży. 
Co możrla zrobić w naszym okręgu? 

- parking przy szkołach; 
- odwodnić i utwardzić nawierzchnię ulic tego wymagają' 
cych; 
wykonać wygodny ciąg komunikacyjny od ul. Leśnej do 
Libelta; 
przyspieszyć prace związane z kanalizacją miasta; 
rozw ijać zieleń publiczną ; 
eliminować zanieczyszczenie Wielkopolskiego Parku Na
rodowego; 

- ogródek jordanowski. 
Więcej informacji na stronie http://www.ikb.poznan. 

pl/wojciech. florkowski / index. htm 

Teresa Kowalewska 

Piotr Krzyżański, lat 40, 
żonaty, troje dzieci. Absolwent 
Liceum Poligraficzne w Pozna
niu, w latach 1984-1989 studio
wałem na wydziale historycz
nym UAM w Poznaniu. 

Kandydat na radnego z KWW 
, ,Praworządne Puszczykowo". 

Z Puszczykowem jestem 
związany od urodzenia. Miłość 
do naszego miasta zaszczepili 
we mnie moi rodzice. Od 1980 r. 
działam jako instruktor w druży
nach zuchowych. Działam też w Polskim Związku Niewido· 
mych - sekcji rodziców dzieci głuchoniewidomych oraz 
w Stowarzyszeniu Rodziców Dzieci N iepełnosprawnych 
w Puszczykowie. Jako radny chcę propagować integrację 
osób n i epełnosprawnych w naszym środowisku. Puszczy
kowo miastem bez barier architektonicznych i społecznych . 

Moim marzeniem jest realizacja celu mojego ojca, aby 
Puszczykowo było perłą Wielkopolski. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpiecz
ne. Bądżmy razem. 

Hanna Nowacka z domu 
Szeflińska, lat 43. Zamiesz
kała od 1973 roku w Puszczyko
wie (ul. Nowa 4c). Wykształce
nie ś rednie· zawodowe. W la
tach 1978-93 pracowała w Za
bawkarskiej Spółdzielni Pracy. 
Od 1995 roku pracuje w PSS 
"Społem"w Puszczykowie. Ma
tka 12-letniej córki. Zdyscyplino
wana, pracowita. Solidna w ży
ciu, pracy i ?tosunkach między
ludzkich. Zyczliwa otoczeniu 
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i środowisku. Wrażliwa na l udzką niedole i krzywdę. Pomoc
na w każdej trudnej sytuacj i. 

Zaufaj jej - a nigdy się nie zawiedziesz! 

Eugenia Nowak 

Maria Halina Ratajczak 
zamieszkała w Puszczykowie, 
ul. Jackowskiego 12. Wykształ
cenie - technik ekonomista, bez
partyjna i niezależna . Postano
wiłam kandydować do Rady 
Miasta, aby wykorzystać zdoby
te doświadczen i e i działać na 
rzecz zapoczątkowanych prac 
inwestycyjnych w mieście . 
Będę popierać in icjatywy dą

żące do poprawy warunków ży
cia w naszym mieście . 

Janusz Szafarkiewicz, 
bezpartyjny, Katolik. Mieszkam 
w Puszczykowie przy ul. Brzo· 
zowej 1. Byłem radnym i człon 
kiem Zarządu Miasta w poprze· 
dniej kadencji. Mam 51 lat, żonę 
i dwóch synów studiuj ących na 
Uniwersytecie im. A. Mickiewi
cza w Poznaniu. 

Urodziłem s i ę w rodzin ie in
teligenckiej. Po maturze w lice
um nr 1 im. K. Mc,fc inkowskiego 
w Poznaniu ukonczy/em studia 

na Wydziale Budownictwa Lądowego Politechniki Poznańs
kiej. 

W latach 1968-1981 grałem w piłk ę s i atkową w klubach 
pierwszej i drugiej ligi będąc kapitanem drużyny. Za swoje 
os i ągn i ęcia sportowe otrzymałem tytuł Honorowego Oby
watela Miasta Poznania. 

Od 25 lat jestem wlaścic i elem firmy chemicznej. Moją 
pasją jest sport i chc i ałbym upowszechn i ć go wśród Pusz
czykowian. Prag nąłbym,.aby zdrowy sposób na życ i e oraz 
hasło "SPORT DLA KAZDEGO" okazało się realne w na
szej miejscowośc i. Będąc wiceprezesem Puszczykows
kiego Towarzystwa Sportowego - z pomocą kolegów -
organizuj ę turnieje ten isowe dla dzieci, młodz i eży oraz 
do rosłych . W tym roku po raz ósmy z mojej inicjatywy odbyły 
się Mistrzostwa Puszczykowa w Narciarstwie Alpejskim 
i Snowboardzie w Karpaczu. 

Jako rad ny chciałbym zająć się następującymi prob-
lemami: 
mieć wpływ na sprawied liwe i racjona łn e przeznaczanie 
zasobów budżetu miasta; 
dokończyć budowę kanalizacj i oraz zadbać o utwardzenie 
dróg i budowę chodn ików; 
popraw i ć bezpieczeństwo poprzez utrzymanie Kom isa
riatu Policji w Puszczykowie i jego 24-godzinne dyżu ry; 
założyć w najważniejszych punktach naszego miasta 
systemu monitoringu , co będzie mia ło bezpośredni wpływ 
na spadek przestępczości; 
pozyskać fundusze pomocowe dzięki moim osobistym 
kontaktom; 
zachowuj ąc niepowtarzalny klimat i charakter naszego 
Puszczykowa chciałbym rozw i nąć bazę sportowo-turys
tyczno-rekreacyjną poprzez budowę pływaln i, boiska do 
squash«a, sali widowiskowo-sportowej oraz wprowadze
nie atrakcji turystycznycll na obrzeżach Wielkopolskiego 
Parku Narodowego, co da szansę na wzbogacenie bu· 
dżetu miasta i stworzy dodatkowe miejsca pracy dla 
naszych m ieszkańców . 



Efekty pracy Kady i Zarządu Miasta Puszczykowa 
w minionej kadencji w obiektywie 

ULICE I CHODNIKI 

Nową nawierzchnię otrzymały uli ce: 

ul. Kosynierów Miłoslawskich 

ul. Ks. l. Posacłzego 

ul. Moniuszki 

CZyŚĆ ul icy P07.n3l'\skiej 
(od dworca PKP cło "szosy 111osillskiej") 

W ceJu poprawy bezpieczellstwa przebudowano 
skrzyżowan ia: 

ul. Posadzego z ulicą Wysok'l 

ul. Poznallskiej L Wczasową (przy cłworcu PKP) 



ul. Dworcowej 7. ul. Nad warciallsk'l 

ul. PiasKowej I- ul. Poznailskq (rundo) 

Na wie lu uli cach zbudowano nowe 
lub wyremontowano ehod niki np: 

na ul. D'Ibrowskiego 

na ul. Wysokiej 

KANALIZACJA 
I OCZYSZCZALNIA ŚCIEKÓW 

Trwa budowa kanalizacj i, której długość 
po wykonaniu tcgorocZllego planu 
wy nicsic około 60 km i pokryje 80% 
pow ierzchni miasta. 

Wybudowano oczyszcza lni 't śc i eków 



PRZEDSZKOLA 

Wybudowano przedszkole w Niwce 

Pozostałe przedszkola remontowano 
i wykonano przy ni ch place zabaw 

SZKOŁY 

Zbudowano naw ,! sa l ę g i m n as tyczn ą z zap leczem 

u 

Uruchomi ono w szkol ach pracownie komputerowe. 

Zmoderni zowano przy szkolach boiska sportowe 

przy Szko le Podsta wowej nr I 

przy Szkole Podstawowej nr 2 

przy Szkole Podstawowej nr 2 UrlądLOno plac zabaw dla dz ieci najmlodszych 



OBIEKTY SPORTOWE 

Zbudowano nowe boiska do różnych dyscyp lin . 

BIBLIOTEKA MIEJSKA 

Biblioteka Miejska otr7.yma ła nowe pomieszczen ia 
w starym budynku Szko ły Podstawowej nr I 

NOWA SCENA 

Na terenie spotkań mieszkaJ1ców 
pr7.y ul. Kośc i eln ej zb udowano stal<l scenę 

PAMIĘĆ 
O NASZYCH PRZODKACH 

Pozyskano grunty na powiększeni e cmenta rza 
parafialnego 

Odremon towano pomnik ku czei tyeh 
którzy odda li życ ie elła Ojczyzny 

Ufundowano t ab li cę pamiątkow'l 



OKRĘG WYBORCZY NR 5 

Maciej Bochyński, lat 23, 
student Politechniki Poznańs

kiej na Wydziale Budo'{llnictwa, 
Architektury i In żynieri i Srodowi
ska. 

Kandydat na radnego z KWW - I 
,. Praworządne Puszczykowo" . 

Zawsze docenialem uroki 
spokoju i bezpieczeństwa na
szego miasta. Pragnę, aby moje 
miasto było czyste, przyjazne 
mieszkańcom i gosciom, którzy 
szukają ciszy, spokoju i wypoczynku . 

W swojej pracy jako radny chcę skup ić się na problemach 
życia codziennego mieszkańców, propagowaniu turystyki 
i rekreacji, a w iedzę zdobytą w trakcie studiów wykorzystać 
w celu ulepszania infrastruktury Puszczykowa. Uważam, że 
rozwój turystyki i rekreacji mógłby zwiększyć dochody 
miasta i jego mieszkańców. Jako radny umiałbym również 
zadbać o zagospodarowanie terenów miejskich poprzez 
kontrolę inwestycji w oparciu o opin ię i zdanie m ieszkań
ców. 

Niech to miasto będz i e p raworządne, czyste i bezpiecz
ne. Bądżmy razem. 

Kamila Klepas. Mam 21 
lat. Od 6 lat mieszkam w Pusz
czykowie. Jestem studentką 

prawa na Uniwersytecie im. 
Adama Mickiewicza w Pozna
niu. Chciałabym , żeby Puszczy
kowo by lo miastem dla miesz
kańców. Ogromny nacisk prag
nę położyć na ochronę środowi 

ska. Uważam , że do promocji 
naszego miasta przyczyniłby 
s ię rozwój placówek kulturalno
turystycznych. Mysię, że warto 
oddać swój glos na młodych. 

Janusz Odrowąż. Mam 50 
lat, żonaty, dwoje dzieci, wy
kształcenie wyższe tech niczne. 
Prowadzę prywatną działalność 
gospodarczą. Byłem radnym 
Rady Miasta poprzedn iej ka
dencji , jestem czlonkiem Zarzą
du Miasta. 

W przyszlej Radzie Miasta 
będę popierał rozpoczętą inwe
stycję , j akąjest kanalizacja Mia
sta oraz wspieral dz iałania na 
rzecz rozbudowy bazy sporto
wo-rekreacyjnej z sa l ę widowiskową i pływalnią. Będę 
popierai inicjatywy na rzecz poprawy warunków nauczania 
w szkolach i pracy nauczycieli , organizacji wolnego czasu 
dla mlodzieży oraz poprawy bezpieczeństwa na ul icach 
miasta. 
Podejmę starania o dalszą poprawę stanu chodników 

i utwardzania dróg - w szczególnośc i ul. Kościuszk i i ul. 
Baltyckiej, budowę nowych ścieżek rowerowych , zagos
podarowania miejskich terenów leś nych - utworzenia placu 
do zabaw i uprawiania sportu dla dzieci i młodzieży. 
Sądzę , że moje dotychczasowe doświadczen ia zdobyte 

w poprzedn iej kadencji Rady Miasta mogę wyko rzystać dla 
dobra Mieszkańców Puszczykowa. 
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Krzysztof Paszkowski. 
Lat 62 , biolog. Żonaty , dwoje 
dzieci, czworo wnuków. 

Zainteresowania: przyroda, 
historia Puszczykowa, turysty
ka, fotografia. 
Uważam, że po umożliw i eniu 

dostępu mieszkańcom Pusz
czykowa do wody zdatnej do 
picia, ekologicznego żródla ene
rg ii oraz wybudowaniu sieci ka
nalizacyjnej, n i ezbędne jest po
prawienie jakości nawierzchni 
ulic i chodników. 

Dla prawidiowego rozwoju fizycznego młodzieży i utrzy
mania kondycji dorosłych musimy wybudować kryty basen 
plywacki i halę sportową, wykonać boiska do siatkówki 
i koszykówki. 

Na teren ie Puszczykowa trzeba wybudować sieć bez
piecznych scieżek rowerowych, aby stworzyć ekologiczną 
alternatywę dla samochodu. 

Dzieciom z rodzin w trudnej sytuacji finansowej musimy 
zapewnić podręczniki i c i epły posiłek w szkole. 

Hanna Rapalska-Kacz
marek Zamężna, dwie córki. 
Architekt. Kandydat niezależny. 
Kandyduję, pon ieważ nie satys
fakcjonuje mnie dz iałanie do
tychczasowej Rady. W działa
niach nowej Rady chcę promo
wać dialog z mieszkańcam i i pe
łną jawność podejmowanych 
działań . 
Należy opracować w pełni 

zrozumialą i akceptowana przez 
mieszkańców koncepcj ę dal-
szego rozwoju Puszczykowa, które powinno zachować 
swój unikalny charakter nieprzemysłowego , zielonego mia
sta. Należy zadbać o jego czystość i estetykę . Większą 
uwagę na l eży poświęcić poprawie bezpieczeństwa: 

dzieci i młodzieży, przez tworzenie możliwości zabaw 
i rekreacj i blisko ich miejsca zamieszkania; 
wszystk ich , poprzez uspokojenie ruchu samochodowego 
na najbardziej niebezpiecznych ulicach; 
Pozyskiwanie środków pozabudżetowych uważam za 
jedno z priorytetowych zadań dla przyszłej Rady . 

Roman Rybarczyk. Mam 
23 lata. Od urodzenia jestem 
mieszkańcem Puszczykowa. 
Z zawodu jestem techn ikiem -
informatykiem. W tym roku roz
począłem studia na kierunku in
formatycznym. 

Chciałbym , aby nasze miasto 
było bezpieczne dla wszystk ich , 
a w szczególności dla osób 
w podeszłym wieku, atrakcyjne 
turystyczn ie, stwa rzało perspe
ktywy dla mlodych mieszkań -
ców. Myślę o poprawie komunikacji z Poznaniem, ulep
szeniu dróg, sprawnym i szybkim zakończeniu rozpoczę
tych inwestycji w obecnej kadencji . 

Kazimierz Jósko Wielgocki 

Henryk Sławiński 
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Marcin Rzepczyński. 
Mam 23 lata, od urodzenia mie
szkam w Puszczykowie. Jestem 
studentem V roku Gospodarki 
Przestrzennej na UAM w Po
znaniu. Studia przygotowały 
mnie do pracy w samorządzie 

terytorialnym. 
Jako radny chciałbym zajmo

wać się sprawami zagospoda
rowania przestrzennego i plano
wania rozwoju miasta. 
Będę dążył do stworzenia na 

terenie Puszczykowa obszarów ogólnodostępnej zieleni 
publicznej - skwerów, placów zabaw, a szansy rozwoju 
miasta szukał w rozbudowie infrastruktury turystycznej . 

Pragnę rozwiązać problemy powstałe przy dotychczas 
realizowanych inwestycjach: zakończyć budowę kanaliza
cji, wyjaśnić kwestię lokalizacji stacji benzynowej. Prioryte
tem będzie dla mnie poprawa komunikacji z Poznaniem 
i bezpieczeństwa na drogach, głównie poprzez przebudowę 
skrzyżowań na szosie mosińskiej. 

Agata Waszak - I. 18. 
Uczennica IV klasy Liceum 
Ogólnokształcącego . Pomimo 
młodego wieku osiągnęłam już 
wiele . Dwa lata temu otrzyma
łam stypendium Prezesa Rady 
Ministrów a w zeszłym roku sty
pendium Rady Powiatu Po
znańskiego. Ukończyłam też 
kurs doradcy żywieniowego 
oraz otrzymałam dyplom z fizy
koterapii - specjalność prądy se
lektywne. 

Z polityką mam styczność od dzieciństwa. Moi rodzice 
aktywnie uczestniczą w życiu społecznym. Nauczyłam Się 
przy nich wiele a teraz chc iałabym wykorzystać zgromadzo
ną wiedzę· 

Zostając radną będę dążyła, aby: 
- utrzymać uzdrowiskowo-wypoczynkowy charakter mias

ta, 
- obniżać wysokość podatków i opłat lokalnych, 
zaniechać poboru podatków od spadków 
utwardzić możliwie największą il ość dróg w Puszczyko
wie, oraz z r obić chodniki 
ukrócić samowo lę urzędniczą 
Kandyduje z listy KWW " Nasze Miasto" 

OKRĘG WYBORCZY NR 6 

Stanisław Balbierz, lat 68 . 
Jestem mieszkańcem Puszczy
kowa już ponad 40 lat. Zżyłem 
się z tym miastem. Chciałbym, 
aby rozwijało się i piękn iało z ka
żdym rokiem. Aby tak było my 
mieszkańcy musimy mleć real
ny wpływ na to co dzieje się 

w mieście. Dlatego też postano
wi/em wolny czas i niemałe do
świadczen i e nabyte w pracy 
związkowej ofiarować miastu i jego mieszkańcom. 

Czynnie przez ostatnie 41ata uczestniczyłem w posiedze
niach Rady Miasta, co dało mi duży zasób wiedzy o wszyst
kich sprawach nas dotyczących. Chciałbym te wiedzę 
wykorzystać w działaniach nowej rady jeśli tak zdecydują 
wyborcy. Pragnę w niej dopilnować uczciwości i praworząd-
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ności w podejmowanych przez urząd decyzjach dotyczą

cych zwłaszcza mojego okręgu. 
Kandyduję z listy KWW " Nasze Miasto". 

Krzysztof Bobrowski lat 
50, żonaty, dwoje dzieci -Ag
nieszka i Wojciech. 

Kandydat na radnego z KWW 
"Praworządne Puszczykowo". 

Od wielu lat prowadzę własną 
działalność gospodarczą - ze
garmistrzostwo. P racując spo
łecznie na rzecz mieszkańców 
nagłaśniam i uatrakcyjniam wie
le imprez kulturalnych i spor
towych. Jako radny miasta Pu
szczykowa chcę, z racji mojego 

doświadczenia , dalej służyć swoją pomocą w tych dziedzi
nach, a także dążyć do poprawienia ładu, porządku i bez
pieczeństwa w naszym mieście. Sądzę, że moje osobiste 
kontakty ze współmieszkańcami pozwo lą mi na sprawne 
i skuteczne pełnienie funkcji radnego. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpiecz
ne. Bądźmy razem. 

Andrzej Bromberek. 
Mam 45 lat. Jestem absolwen
tem Akademii Wychowania Fi
zycznego w Poznaniu - mgr 
sportu, trener pływania , nauczy
cie l akademicki na UAM. Pro
wadzę także własną dzi ałalność 
gospodarczą. 

Jestem żonaty, mam dwoje 
studiuj ących dzieci . 

Do 2001 r. byłem przewod
niczącym Rady Rodziców LO 
w Puszczykowie. 

Jestem współzałożycielem i prezesem Stowarzyszenia 
Animatorów Rekreacji i Sportu w Puszczykowie. Zorganizo
waliśmy Ligę Tenisa Stołowego, która corocznie przyciąga 
do naszego miasta blisko 300 osób z całego reg ionu. 

Mieszkam przy ul . Nadwarciańskiej od pięciu lat. Jest to 
dość długo, by zo rientować s ię w problemach długoletnich 
mieszkańców Puszczykowa, ale nie na tyle , by zapomnieć 
o tym, co stanowi "bo lączk i " nowych mieszkańców. 

Wartości, które cen i ę to: rozsądek, kompetencja, dobra 
organizacja, konsekwencja i sp rawied liwość. Chcę się 
skup ić na zagadnieniach , na których s i ę znam: rozwoju 
Puszczykowa, szczególnie pod kątem turystyki, wychowa
nia fizycznego, sportu i rekreacj i, dbając jednocześn ie 
o zachowanie wyjątkowego charakteru naszego Miasta. 

Bliskie mi są także sprawy oświaty i wychowania dzieci 
i młodzieży. Bezpieczeństwo i porządek - uważam, że z tym 
powinno być identyfikowane nasze Miasto. 

Maria Chojnacka. W Pu
szczykowi e mieszkam 47 lat 
i zawsze sprawy miasta były mi 
bardzo bliskie. Przez wszystk ie 
lata pracy angażowałam się ró
wnież w dzia łalność społeczną 

służącą dobru ogólu. 
Obecnie jestem przewodni

czącą koła emerytów przy szpi
talu w Puszczykowie. Uważam, 
że moje dośw iadczen i e nabyte 
w pracy zawodowej i społecznej 



mogę wykorzystać w pracy jako radna, jeś li oczywiście 

mieszkańcy poprą moja kandydaturę. Zrobię wszystko , aby 
ich nie zawieść pracując sumiennie i uczciwie dla dobra 
mieszkańców i miasta. 
Kandyduję z listu KWW "Nasze Miasto' . 

Artur Drygaiski lat 35, żo
naty, dwóch synów, wykształce 

nie wyższe techniczne. Broker 
ubezpieczeniowy. Kandydat na 
radnego z KWW " P rawo rządne 
Puszczykowo". 

Jako mieszkaniec Puszczyko
wa zauważam , że Puszczykowo 
przestało być miastem, które je
szcze niedawno podawane było 

jako przyklad miasta schludnego 
i bezpiecznego. Dlatego nie 
chcąc stać z boku i tylko narze-
kać, zdecydowałem s ię, aby moja skromna osoba reprezen
towała innych mieszkańców zauważających te problemy. 
Jeże li uzyskam Państwa zaufanie i zostanę radnym miasta 
Puszczykowa to w swoich działan iach chcialbym się szcze
gólnie zająć następującymi problemami: 
- poprawa bezpieczel1stwa w pelnym słowa tego znaczeniu; 
- ład i porządek na ulicach naszego miasta; 

stworzeniem kompleksowej koncepcj i architektonicznej, 
a nie tylko wyrywkowej jak np. kontrowersyjny projekt 
Centrum I i Centrum II. 
Niech to miasto będz i e prawo rządne, czyste i bezpieczne. 

Bądżmy razem. 

Arkadiusz Gust. Mam 21 
lat i od urodzenia mieszkam 
w Puszczykowie. Obecnie jes
tem studentem Wydzialu Ma
szyn Roboczych i Transportu 
Poli techniki Poznańskiej. 

Postanowilem kandydować na 
radnego, pon ieważ chcialbym 
mieć wpływ na poprawę życia 

mieszkańców Puszczykowa, 
a także zadbać o dalszy rozwój, 
modernizację i rozbudowę Na
szego Miasta. W swoim progra-
mie wyborczym będę dążył do usprawnienia komunikacji 
z Poznaniem, poprawy stanu dróg i chodn ików. 
Uważam , że położen i e geograficzne Puszczykowa i jego 

at rakcje predestynują miasto do czerpania korzyści z roz
woju turystyki. Opowiadam się równ i eż za dalszą współ
pracą z gminami ościennym i w zakresie ochrony środOWiska 
i gospodarki ściekowej . 

Zdecydowanie będę domagał s i ę poprawy bezpieczeńst
wa mieszkańców oraz skutecznego przeciwdzialania wszel
kim przejawom ch ul igaństwa i wandalizmu. Szczególny 
nacisk pragnę położyć na dialog Rady Miasta z mieszkań
cam i Puszczykowa. 

Jako młody obywatel miasta liczę na zaufanie wyborców 
i poparcie mojej kandydatury. 

Krzysztof Kowalewski 

Elżbieta Wróblewska 

Jan Wróblewski 
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Jarosław Jopek - lat 38, 
żonaty , dwoje dzieci. Z wykształ
cenia technik budowlany. Pro
wadzę sklep rodzinny ogólno
spożywczy. 

Jeśl i z woli moich wyborców 
będę czlonkiem nowej Rady, to 
chciałbym wspierać dokończe
nie rozpoczętycli inwestycji -
szczególnie kanalizacji , poprawy 
bazy sportowej w mieście , upo
rządkowania terenu wzdłuż War
ty oraz wybudowania na terenie 
Niwki fontanny-brodzika dla 
dzieci. 

Krzysztof Kamiński. Lat 
56, żonaty dwie córki. Mam wy
kształcen ie wyższe techniczne. 
Od 25 lat mieszkam w Pusz
czykowie. Przez 26 lat praco
wałem w szpitalu ko lejowym 
w Puszczykowie, a obecnie 
w Szpita lu Leczniczo-Rehabilita
cyjnym w Miłowodach na stano
wisku zastępcy dyrektora. 

W nadchodzącej kadencji 
chcę uczestn i czyć w kontynuacji 
rozpoczętych i w nowych zada
niach określonych w programie. 

Szczególnie chcę zająć się rozwiązan iem sytuacj i forma l
no-prawnej umożliwiających dostęp naszych mieszkańców 

do pełnego zakresu św iadczeń zdrowotnych w naszym 
szpitalu. 
Chciałbym równ i eż zająć się problemem osób n iepełno

sprawnych, a szczególnie dzieci. 
Wspierać swoim doświadczeniem i wiedzą program roz

woju i stabilizacji dla naszej społeczności. 

Piotr Nowicki. Mam 21 lat , 
jestem studentem 3 roku Akade
mii Rolniczej w Poznan iu na wy
dziale Hodowli i Biologii Zwie
rząt. 

Na terenie Puszczykowa mie
szkam od urodzenia i nie są mi 
obce problemy naszego miasta. 
Chciałbym doprowadz ić do zwię
kszenia ruchu turystycznego , co 
pozwol i na uzyskanie nowych 
miejsc pracy i zwiększyć dochód 
naszego miasta. Będę dążył do 
rozwijania walorów turystycz-
nych Puszczykowa przez zwiększen i e estetyki i czystości. 
Chcę stworzyć możliwość bezpiecznego dojazdu na rowe
rze do wszystkich części miasta. 

Bogdan Przybył, lat 65, żo
na Irena, dzieci i wnuki , emeryt. 

Kandydat na radnego z KWW 
" Praworządne Puszczykowo". 

W środow i sku jestem znany 
z tego, że od wielu lat pracuję 
społecznie dla dobra nas wszyst
kich. Byłem radnym Rady Miasta 
Puszczykowa II kadencji. Moje 
dośw iadczen i e życiowe (mam 
JUŻ swoje lata) i społeczne chcę 
wykorzystać jako radny, szcze
gólnie w zakresie: 

pomocy ludziom, których obecna sytuacja tego wymaga; 
- poprawy bezpieczeństwa , ład u i porządku; 
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Będąc radnym chcę również zająć się integracją naszego 

społeczeństwa, by tak jak kiedyś, mieszkańcy naszego 

miasta byli swoimi znajomymi. 

Niech to miasto będzie praworządne, czyste i bezpieczne, 

Bądźmy razem, 

Mikołaj Pietraszak Dmo
wski, lat 36, żonaty (żona Diana 
Fiedler, artysta grafik), Z zawodu 
germanista i historyk sztuki, z pra
ktyki rolnik, Od 11 lat sekretarz 
Zarządu Fundacji im, Raczyńs
kich przy Muzeum Narodowym 
w Poznaniu, Od 91at zarządza dla 
Fundacji majątkiem Rogalin, 

W Radzie Miejskiej Puszczyko
wa chciałby zająć się szeroko 
pojętym bezpieczeństwem i po
rządkiem oraz ładem architekto-
nicznym i zagospodarowaniem przestrzennym. Szczególnie 
zależy mu na poprawie komunikacji z Poznaniem, Chce Rady 
Miejskiej otwartej na potrzeby mieszkańców. 

Kandyduje z listy KWW "Nasze Miasto". 

Izabela Różańska. Mam 61 
lat i średnie wykształcenie. Nie 
jestem związana z żadną part ią 
polityczną. Od 30 lat jestem mie
szkanką Puszczykowa. Pracowa
łam na kierowniczych i menedżer
skich stanowiskach . Nie jest mi 
obca praca społeczna z miesz
kańcami Puszczykowa. Moim 
zdaniem należałoby: 
- poprawić stan bezpieczeństwa 

w naszym m i eście, 
- zwi ększyć częstotl i wość wspól

nych patroli policji i straży miejskiej, 
- promować Puszczykowo na targach turystycznych , 
preferować miejscowe firmy przy wszelkich pracach publicz
nych na rzecz miasta, 

- pomagać potrzebującym i niepełnosprawnym, 
- ułatwić mieszkańcom dostęp do leczenia w przychodniach 

i w szpitalu, 
- doprowadzić do końca i wyjaśnić sprawę wodociągów 

i kanalizacji, 
- dofinansowywać imprezy sportowe i kulturalne dla młodzie

zy. 
Głosuj na I zę. 

Piotr Solecki. Kandydat 
nieza l eżny w okręgu wyborczym 
nr VI. Mam 35 lat, żonaty, córka 
lat 6, syn 7 miesięcy. Urodziłem 
się w Poznaniu , mieszkam przy 
ulicy Spokojnej. Pochodzę z ro
dziny osiadłej w Puszczykowie 
przed rokiem 1939. Sam zamie
szkałem w tym pięknym mieście 
po zdaniu matury w 1986 roku. 
Wykształcenie wyższe - techno
logia drewna na Akademii Rol
niczej w Poznaniu. 

Swoje doświadczenie i umiejętności chciałbym wykorzys
tać w działalności Rady Miasta, mając na uwadze dobro 
rodziny, szczególnie dzieci i ludzi starszych, stan bez
pieczeństwa i ochronę naturalnego środowiska naszego 
miasta, w którym żyjemy i żyć będą nasze dzieci. 
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Jeże l i zostanę obdarzony Państwa zaufaniem, będę ot
warty na wszelkie potrzeby i problemy mieszkańców godnie 
Was reprezentując i dążąc w miarę możliwości do znalezie
nia rozwiązań najbardziej korzystnych dla Puszczykowian. 

Przemysław Stefaniak, 
kandydat niezależny, lat 47, żo
naty. dwóch synów, wykształce 
nie zawodowe. Mieszkaniec Pu
szczykowa od urodzenia. Dzia
łacz Polskiego Związku Wędkar
skiego, Honorowy Dawca Krwi. 

W Radzie Miasta chc i ałbym 

wsp i erać in icjatywy na rzecz 
dzieci i młodzieży, sportu i re
kreacji oraz propagowania spor
tu wędkarskiego . Celem też mo
im będzie poprawa stanu ulic, 
chodników i oświetlenia na całej Niwce . 

Jarosław Strzelczyk, kan
dydat niezależny. 

Mam 44 lata, żonaty, dwoje 
dzieci. Mieszkam w Puszczyko
wie prawie 40 lat. Z zawodu 
jestem złotnikiem i współwłaści
cielem zakładu złotniczego. 

Staram się, aby Puszczykowo 
było miastem najpierw skanali
zowanym a potem sukcesywnie 
upiększanym i unowocześnia
nym. 

Michał Thiel, żonaty, dwoje 
dorosłych dzieci. Magister prawa 
UAM, emerytowany adwokat, 
członek Wielkopolskiej Izby Ad
wokackiej, kombatant Armii Kra
jowej. 

Bezpartyjny, niezrzeszony 
i n i ezałeżny od jakichkolwiek 
wpływów, które mogłyby być nie
zgodne z interesami mieszkań
ców. 

Od 60 lat obserwuję jak Pusz
czykowo stopniowo się rozwija 
i pragnę wspólnie z wszystkimi, którzy kochają swoje Miasto, 
dążyć do jego pełnego rozkwitu. Moje kwalifikacje, wiedza 
i doświadczenie i są i będą przydatne dla naszej społeczno
ści w przyczynianiu się do osiągania tego celu. 

Wiesława Wożniak zd. 
Łęcka. Mam 38 lat. Od urodze
nia jestem Puszczykowianką, 
więc losy mojego Miasta nie są 
mi obojętne. W 1982 roku zo
stałam absolwentką puszczyko
wskiego liceum, a w 1984 roku 
ukończyłam Pomaturalne Stu
dium Medyczne w Poznaniu na 
wydziale Analityki Medycznej. 
Mężatka, dwoje dzieci. Obecnie 
wraz z mężem od pięciu lat pro
wadzimy dz i ała l ność gospodar
czą - jesteśmy właścicielami firmy handlowej. Chciałabym 
w przyszłej Radzie Miasta zwróc ić uwagę na: 
estetykę i czystość miasta 
naprawę nawierzchni ulic 
pełniej zaangażować się w sprawy młodzieży 
Jestem kandydatką n i eza l eżną. 



Kan(lydaci na burlłłistl·za 
PlIszczykfnva '" ,vybo.·aeh samo.·ządowych 2002 l·oku 

Banach Kazimierz - K\VH' Nas:e Mi(/Si!J 

Hertmanowski Robert - KWH' Noberl(/ Herlll/(///ml"s/.. iego 

Jósko Wiei gocki Kazimierz - KWW /J/(/Cfil , k(/ 

NapienIła Janusz - KWW PlIs: c: yk()\l"i(///ie 

Taraszkiewicz Stanisław - KWW Pnlll'Or: l(d//e PII.I :c:yk(l\\'O 

Kazimierz Banach - I. 56 , 
mgr inż. elektryk, absolwent Poli
techni ki Poznańskiej. Żona Róża 
- inż. budownictwa. Dwie córki: 
starsza Marta, mgr politologii -
radna II-ej kadencji w Puszczy
kowie , młodsza Marzena, mgr 
inż . architekt - pracownik Poli
techniki Poznańskiej. 

Kandydat na burmistrza jest 
radnym mijającej kadencji , 
członkiem klubu radnych "Mniej
szość". 

Posiada wieloletnie doświadczen ie zawodowe w branży 
inwestycyjnej. W latach 90-tych pełnił funkcję w-ce prezesa 
przedsiębiorstwa z udz ia łem kapitału kanadyjskiego. Obec
nie prowadzi własne przedsięb iorstwo zajmujące s i ę budo
wą sieci i systemów komputerowych. 

Pasjonuje się historią i sportem, gra na pianinie i gitarze. 
Miłośnik spacerów z psem po Wielkopolskim Parku Narodo
wym. 

Kandydat nieza leżny. 

Janusz Napierała, łat 53, 

żonaty, sześc i oro dzieci, wy

kształcenie wyższe techn iczne, 

dr nauk technicznych. 

Radny Rady Miasta dwóch ka

dencji, Burmistrz Miasta przez 

okres trzech kadencji. Prezes 

Stowarzyszenia Wielkopolskie

go Ośrodka Kształcenia i Stu

diów Samorządowych przez 

okres trzech kadencji , działacz różnych gremiów samo

rządowych tworzących podstawy działalności samorządo

wej. Politycznie niezależny. 
Za najistotniejsze zadania dla samorządu naszego miasta 

w przyszłej kadencji uważam dokończenie budowy kanaliza

cji sanitarnej , budowę nawierzchni utwardzonych na ulicach, 

modern i zację oświetlen i a ulic, poprawę stanu bezp i eczeńst

wa w mieście i zbudowanie systemu jego monitorowania. 

budowę bezkolizyjnych skrzyżowań drogi wojewódzkiej 

z Puszczykowem i Starym Puszczykowem, budowę pływa

lni , utworzenie centrum miasta, powstanie stacj i paliw, 

rozwój bazy sportowej i rekreacyjnej, wprowadzen ie nauki 

języków obcych od pierwszej klasy szkól podstawowych , 
organizowanie letnich obozów dla dzieci i mlodzieży, pełne 

udostępnienie obiektów szkolnych osobom dorosłym , stwo

rzenie miejskiego systemu informacyjnego . 

Echo Puszczykowa 10/2002 

Jako szczególne zadanie uważam pozyskanie nie mniej
szych (ponad 6 mln zł) niż w obecnej kadencji środków 
pomocowych na planowane inwestycje oraz dalsze działa
nia, by szpital w Puszczykowie był szpitalem publicznym, 
dostępnym dla wszystkich Mieszkańców. 

O realności moich zamierzeń mogą świadczyć dotych
czas wykonane inwestycje i zadania: w całym mieście sieci 
wodociągowej i gazowej, rozbudowa sieci telefonicznej, 
wybudowanie oczyszczalni ścieków, budowanie kanalizacj i 
sanitarnej, wybudowanie Szkoły Podstawowej nr 1, przed
szkola na Niwce oraz sal i gimnastycznej przy Szkole Pod
stawowej nr 2. Poza tym wykonanie kilkunastu kilometrów 
nawierzchni i chodników na ulicach , rozwój Miasta poprzez 
zamianę gruntów rolnych i nieużytków na tereny budowlane. 

Stanisław Taraszkiewicz, 
lat 47, żonaty , dwóch synów, 
wykształcenie wyższe technicz
ne - absołwent Politechniki Po
znańskiej. 

Kandydat na burmistrza Pusz

czy kowa popierany przez KWW 
" Praworządne Puszczykowo" . 

Jestem rodowitym puszczyko
wianinem i nieobce są mi bieżą
ce problemy miasta, a przede 
wszystkim jego m ieszkańców. 

Od 1980 r. prowadzę własną działalność gospodarczą, a od 
1995 r. jestem Dyrektorem Miejskiego Ośrodka Kultury, 
którego siedziba mieści się na terenie Szkoły Podstawowej 
nr 1. Od wielu lat pracuję w naszym mieście społecznie . 

Byłem radnym i członkiem zarządu Rady Miasta Ił kaden
cji , w której przewodniczyłem Komisji Oświaty , Kultury 
i Sportu. Doświadczenia zdobyte w mojej pracy zawodowej 
i społecznej pozwalają mi mieć pewność, że funkcję burmist
rza miasta Puszczykowa będę pełnił d ła dobra wszystkich 
mieszkańców. 

Bezpieczeństwo , opieka zdrowotna, socjalna oraz rac
jonalne wydawanie finansowych środków publicznych to 
najważniej sze. Szczególną troską w swojej pracy otoczę 
dzieci i młodzież , aby ich dostęp do wiedzy był realizowany 
w szkołach mogących rywalizować z najlepszymi w Polsce. 

W swojej działalności znany jestem z tego, że dążę do 
zmn iejszania podz i ału miasta na Puszczykowo, Puszczyko
wo Stare i Puszczykówko. A jako burmistrz chciałbym, żeby 
podział ten nie istn i ał. Chcę być burmistrzem wszystkich 

mieszkańców. 

Niech to miasto będzie praworządne , czyste i bezpieczne. 

Bądźmy razem . 
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I{andydaei do R a dy P owiatu Poznaliskiego 
Ewa Budzyńska. Mam 39 

lat. Mężatka. syn Mateusz. 
Ukończyłam geografię na Uni

wersytec ie Adama Mickiewicza. 
Z zami łowan i a i zawodu Jestem 
nauczycielem. 

Od 1995 roku p racuj ę na stano
wisku dyrektora Szkoły Podsta
wowej nr 1 w Puszczykowie . 

Dzięk i życz l iwośc i i zaufaniu 
wyborców w poprzedniej kadencji 
byłam radną Powiatu Poznańs

kiego i pracowałam w Komisji Zdrowia Publicznego i Polityki 
Społecznej. 

Szczególnie pliska memu sercu jest oświata. W pracy Rady 
Powiatu chc iałabym nadal wsp i e rać dz iałani a, które pozwolą 
stworzyć w szkołach ponadgimnazjalnych jak naj lepsze wa
runki pracy dla nauczycieli i dla kształcącej s i ę młodzieży . 

Uważam, że w tej dziedzin ie mam również do zaoferowania 
pomoc ludziom samotnym i starszym oraz dzieciom, które 
wychowują s i ę bez c i epła i miłośc i rodZICÓW. 

Nie udało s i ę zachować szpitala w Puszczykowie jako 
placówki publicznej, dlatego dolożę wszelkich starań , aby 
zapewn i ć mieszkańcom możl iwość bezpłatnego leczenia 
w tym niepublicznym już za kładzie opieki zdrowotnej .. 

Arkady Fiedler. Urodzony 
23 marca 1945 roku w Londynie, 
Anglia . Żonaty, troje dzieci, Jest 
mieszkańcem Puszczykowa nie
przerwan ie od 1948 roku. Tu 
ukończył szkołę podstawową, a li
ceum ogólnokształcące i Studium 
Nauczycielskie w Poznaniu, 

W latach 1968-1969 pracował 

jako nauczyciel w Szkole Pod
stawowej nr 2 w Puszczykówku, 
W latach późniejszych zarządzał 
Archiwum lite racko-Fotog raficz
nym swego ojca Arkadego Fiedlera oraz brał wielokrotny 
udz iał w jego dalekich wyprawach pod różn i czych, Napisał 
kil ka repo rtaży ks i ążkowych oraz setki korespondencji do 
prasy. Jest człon kiem Stowarzyszenia Dziennikarzy Polskich, 

Od roku 1977 prowadzi własną działalność gospodarczą. 
Od 1973 współtworzy rodzinne Muzeum - P racownię Lite racką 

Arkadego Fiedlera w Puszczykowie, prowadząc je wraz 
z bratem Mark iem i o rgan iz u jąc co kil ka lat egzotyczne 
podróże w celu m, in . wzbogacenia zbiorów Muzeum, Jest 
Prezesem Zarządu Stowarzyszenia na rzecz budowy kopii 
statku Krzysztofa Kolumba "Santa Maria" przy Muzeum 
Arkadego Fiedlera. 

Na terenie Puszczykowa działał w Związku Harcerstwa 
Polskiego oraz w Towarzystwie M iłośn i ków Puszczykowa 
i WPN-u. Jest współzałożycielem puszczykowskiego Klubu 
Rotarian i został wybrany jego Prezydentem na lata 
2002/2003. BezpartYJny. 

W Radzie Powiatu widzi siebie w komisj i Kultu ry albo 
Turystyki, Jest zwolennikiem utworzenia silnego lobby wspie
rającego dążen i e Puszczykowa i sąs i edn ich gmin do pełnego 
otwarcia s i ę na rz ekę Wartę, nieco zapomniany skarb naszej 
przyrody i niewątpliwą atra kcj ę oraz do przeistoczenia Pusz
czykowa i najbliższego regionu w n iekwestio nowaną a tra kcj ę 

turystyczną w skali ogólnokrajowej, p rzyc iągającą turystów 
z pien iędzm i zarówno z całej Polski, jak zagranicy - zwłaszcza 
w kontekśc i e p rzystąpien i a Polski do Unii Europejskiej, 
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Zbigniew Gorzelanny 
Pasja, sołi dność , pracowis

tość ! 
Nauczyciel - trener; Miejski 

Organizator Sportu; Trener pier
wszoligowego zespołu badmin
tona; Trener srebrnego medalis
ty mistrzostw Europy; Pomysło
dawca wydania Puszczykows
kiego Przeglądu Sportowego; 
Założyciel sześciu klubów spor
towych; członek Zarządu Pol
skiego Związku Badmintona; nagrodzony b rązową odznaką 

"Załużony działacz kultury fizycznej" przez Prezesa Urzędu 
Kultury Fizycznej i Turystyki; odbył staż samorządowy 

w Danii. 
"Tylko życie poświęcone innym, warte jest przeżycia" 
Chciałbym realizować swoje pomysły na rzecz Miasta 

i Powiatu, ale mogę to zrobić tylko z pomocą Wyborcówl 

Andrzej Laskowski, dr na
uk med. Kierownik Przychodni 
Zdrowia SALUS, Kandydat do 
Rady powiatu z listy Komitetu 
Wyborczego " Niezależni dla 
Powiatu", 

W Radzie Powiatu chciałbym 
zająć się szeroko rozumianą 
promocją zdrowia i propagowa
niem sportu i rekreacji, szcze
gólnie wśród młodzieży . 

Bliskie mi są zagadnienia 
związane z patologiami społecznymi. Będę zabiegał o sku
teczną walkę z nimi i służył pomocą tym ludziom, którzy 
z wie lorakich przyczyn znaleźli się w trudnej sytuacji życ io

wej, 
Przegra l iśmy wa l kę o publiczny szpital w Puszczykowie , 

ale zabiegał będę o możliwość leczenia wszystk ich miesz
kańców miasta w niepublicznym zakładzie opieki zdrowot
nej. 

Karol Majewski 
Ur. 25.10,1957 r. w Poznaniu. 

Żonaty, jedno dziecko; aktualnie 
mieszka w Luboniu , Zawód - pra
cownik socjalny, specjalista z za
kresu organizacji pomocy społe
cznej, 

Od roku 1978 zatrudniony 
w strukturach pomocy społecz

nej , w tym od 1982 roku w Pusz
czykowie, 

Od 1990 roku Kierownik Miejs
kiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Puszczykowie. Bez
partyjny, 

Do Rady Powiatu z Puszczykowa kandydują także : 

Gniewko Niedbała 

Bogdan Golczak 
Marian Wośkowiak 
Krzysztof Kryszak 
Piotr Janiec 
Przemysław Szczepaniak 



Marek Nowakowski, lat 
45, zamieszkały od urodzenia 
w Puszczykowie, wykształcenie 

wyższe , żonaty, ma trzech sy
nów. Przewodniczący Rady Po
wiatu Poznańsk i ego kadencji 
1998-2002. Kandyduje do Rady 
Powiatu Poznańskiego z listy 
KWW Porozumienie Samorządo
we , popieranego przez PiS, LPR, 
SKL-Ruch Nowej Polski, UW, RS. 

Zainteresowania: sprawy społeczno-pol ityczne oraz ekono
miczne. Hobby: książki historyczne, sport, brydż. 

Zawsze byly mi bliskie sprawy związane z mieszkańcami 
naszego regionu. Jestem zaangażowany w rozwiązywan i u 

wie lu spraw spolecznych , bezpośrednio dotyczących miesz
kańców Puszczykowa, Komornik i Lubonia. "N igdy oboj ętnie 
nie przechodziłem koło problemów każdego mieszkańca 
i w miarę swoich możliwości zawsze starałem s ię pomóc 
w rozwiązywan iu zglaszanych do mnie spraw". 

Piotr Zalewski - lat 45 , mie
szkaniec Puszczykowa od uro
dzenia, kandydat niezależny do 
Rady Powiatu Poznańskiego, 

Prezes Klubu Piłkarskiego " LAS 
Puszczykowo", Prezes Stowarzy
szenia " Nieza l eż ni dla Powiatu". 
Potrafię dz i ałać sprawnie, zdecy
dowanie i energicznie. Znając do
brze środowisko puszczykowskie 
i powiatu, chc i ałbym zająć się 

szczególnie dwoma dziedzinami: 
dostępnością każdego mieszkańca powiatu do szpitala 
w Puszczykowie, jego prawidiowym funkcjonowaniem oraz 
działaniem na rzecz zapewnien ia poczucia stabilności pracy 
i bezpieczeństwa w tym zakresie jego pracowników. 
Należy przerwać nieciekawe układy. 
działaniem na rzecz upowszechnienia sportu , kultury fizycz
nej, rekreacji. Każda gmina powinna mieć halę sportową, 

a oprócz niej inne obiekty sportowe dostępne dla wszyst
kich. Będę kładł nacisk na rozwój Uczniowskich Klubów 
Sportowych oraz pozyskiwanie sponsorów dla ich dzialania. 
Uważam , że są to sprawy bardzo potrzebne dla funk-

cjonowania każdemu z naszych Mieszkańców. 

LUBOŃ - KWW " Pnrozumienic Samorządowe" 

Przemysław Maćkowiak, 
kandydal nic/.alei.ny. lat 29, LubOll, 
nI. Po\\'sl,nldlw Wielkopolskich 4. 

Dokiorani llil Pol ilcchnice Po
znaliskiej. sludenl Hi slOrii Szl uki na 
L AM. Kawaler. 
Moją obecność \\' spokczno,ci 

lokalnej zaznaczylcm aklywml dzia
l alnośc i'l w LubOlIskim Slowarzy
sLeniu HislOr)'clll)'1ll oraz publikac
jami w prasit:: i wydawn iclwach re
gional nych. rvloja praca 'lO~la ła do
ceniona przez NI inisl ra Kull ur)' odznak<l .. Za Opiekę nad 7.abYI
kalll i". 

.lako radny chcia lbym nadal zajmować s i ę prol11emami kultury 
i O~\V iill y powiatu klad:jc s/.cl.cg(',lny nacish na zaC hO\\/ alli l~ d/.icd, i
( Iwa kulw ro\V(!go. \\laż ni.l j..:~ t dla mnie: pru ll JUcja regiollu. eduka
cja mloclziei.y. ochrona ś rodowi s ka. 

POSl<l1V na mlodo~ć . w ied/.ę , Kon sekwen cj ę. 
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Irena Skrzypczak - I,uboń 

Radna Powi atowa I kadencj i. 
Jeżeli stworzymy wspólnolę Kumornik. Puszczykowa i Lubo

nia - to ra7.em 7budujemy Centrum Sponu i Rekreacji. razem 
rozwiązywać będziemy prohlemy oświa l owe, razem zbudujemy 
drogi. zadbamy u środowi sko. 

Jestcm cmerytowaną nauczycidk". dlategu problemy ośw i a lo

we. prob lem zagospodarowania wol ncgo czasu dzieci i mlodzieży 
są mi bliskie. Pełnię funkcje prezesa ZNP w Puszczykowie, 
jestem koordynatorem sekcji emerytów ZNP w Powiec ie Pozna ll
si;im. 

Pra g n ę, aby nasze dzieci i wnuki żyly w przyjaznym i bezpiecz
nym mieśc i e . gd7.ie władze dzialaj<ljawnie i skuteczn ie. Dla mnie 
l iczy s ię każdy cz lowiek i 7.godne d7ialanie. Mamy laka szansę -
m07emy to wy h.o n ać! 

InfOlom3cja O slłOsoltie głosowania 

Wybory du Rady Miasta Puszczykowa 
karla do glosowania jeST koloru białego . 
można głosować na tylu kandydatów. ile radnych j est wyb iera
nych w danym okręg u lub na mniej sza liczbę kandydalów. 
wyborca glosuje staw iaj ' lc znak .. x" w kratce z lewej slrony 
nazwiska kandydala. 
Głos jest nieważny, gdy: 
oddamy glos na wię k s7.ą li czbę kandydatów niż liczba man
dató\\' w o kręgu. 
nie postawi my znaku .. x" IV LatItlej kratce. 
W wyborze Burmistrza Puszczykowa: 
karla do glusuwania jest koloni różowego . 

wyborca glosuje slawiaj ąc znak ,.x·, z lewej st rony nazwiska 
jednego kandydata. 
Glos jest nieważny, gdy: 
oddamy glos na w ięcej ni :i j ednego kandydata lub 
nie postawimy znaku "x" przy żad nym nazwisku. 
Wybory do Pnwiatu 
W wyborach do Rady Powiatu Poznańskiego karla jest ko loru 

żółtego. a glosujemy podobne jak du Rady Puszczykowa z Iym. :i.e 
zllak .. x" slawiamy przy nazwiSKU j ednego kandydata z j ednej 
lisly. 

W wyborach do Sej miku Województwa kml3 do glosowania 
jest koloru niebieskiego. 

Ze względów technicznych poniżej publikujemy dossier 
kandydata z okręgu wyborczego nr 3. 

Ludwik Madej 
Nie dzie lę m ieszkańców Mias

ta na urodzonych w Puszczyko

wie i na przybyszów. Sam byłem 

przygarnięty 40 lat temu na loka

torskie mieszkanie przez Ewę 

i Stanisława Ratajczaków z ul . 

Jackowskiego, którzy nie bali się 

udostępnić nam - żonie i dwojgu 

dzieciom - swego mieszkania . 

Dla mnie ważny jest czlowiek. 

I liczy się tylko jego prawość i szlachetność. 

Główny powód kandydowania: dokończenie kanal izacji , 

bo to zbyt w ielka i konieczna inwestycja, aby czyjaś ślepa 

n ienawiść zniszczyła jej dotychczasowe efekty. 

Przepraszam za to , czego nie zrobiłem w czasie poprzed

niej kadencji. Sądzę , że teraz łatwiej będzie to wykonać. 
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OBWIESZCZENIE 
BURMISTRZA MIASTA PUSZCZYKOWA 

Z dnia 04.10.2002 r. 

Na podstawie art. 32 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i 
sejmików województw podaję do publicznej wiadomości informację o numerach i granicach obwodów glosowania 
oraz o wyznaczonych siedzibach obwodowych komisji wyborczych ustalonych dla przeprowadzenia wyborów do rady 
miasta, rady powiatu i sejmiku województwa oraz wyboru burmistr.t:a zarządzonych na dzień 27.10.2002 r. 

Nr Siedziba 
obwodu Ulice Obwodowej Komisji 

Wyborczej 
Bukowa, Boczna, Brata 1. Zapłaty, Cicha, Czarnieckiego, Obwodowa Komisja 
Chabrowa, Dębowa, Gliniana, Grzybowa, Gołębia, Jaworowa, Wyborcza nr 1 

I Jałowcowa, Jarosławska, Krzywa, Krańcowa, Klasztorna, Kręta, 

Krótka, Morenowa, Makowa, Na Skarpie, Przecznica, Przy Murze, Szkola Podstawowa nr l 

Polna, Pszeniczna, Rolna, Studzienna, Sobieskiego, Stroma, Urocza, ul. Wysoka l 

Wrzosowa, Zalesie, Żwirowa, Żytnia. Puszczykowo 

Cienista, Działkowa, Jodłowa, Jasna, Klonowa, Kwiatowa, Lipowa, 
Łąkowa, Miodowa, Owocowa, Poznańska od nr 2-74a i od l do 75, Obwodowa Komisja 
Podgórna, Podleśna, Prof. L Dąbskiej, Rządowa, Robocza, Różana, Wyborcza nr 2 
Słoneczna, Wierzbowa, Wiosenna, Wodziczki, Wczasowa, Wysoka, 

n Zielona, Żródlana. Szkola Podstawowa nr l 

Akacjowa, Chrobrego, Kościelna, Kopernika, Ks. I. Posadzego, 
ul. Wysoka l 

Magazynowa, Nowa, Ogrodowa, Poznańska od nr 76 i 77 do końca, 
Powstańców Wlkp. Piesza, Piaskowa od nr l do nr 19 i od nr 2 do 

Puszczykowo 

28, Sosnowa, Strażacka, Topolowa, Wąska. 
Andersonów, Brzozowa, Gwarna, Jackowskiego, Kasztanowa, 
Kasprowicza, Kosińskiego, Libelta, Langego, Leśna, Łukaszewicza, Obwodowa Komisja 
Marcinkowskiego, Piaskowa od nr 30 do końca i od nr 21 do końca, 
Parkowa, Przyszkolna, Pułaskiego, Reja, Świerkowa, Wydmowa, 

Wyborcza nr 3 

ID Wawrzyniaka, Wiązowa, Zacisze, Zaułek, Żupańskiego Szkola Podstawowa nr 2 

Bałtycka, Czarna, Dworcowa od nr 29 do nr 105 i od nr 18 do nr 
76a, Grochowa, Graniczna, Grunwaldzka, Gaj owa, Jastrzębia, ul. Kasprowicza l 

Kochanowskiego, Kościuszki, 3 Maja od nr 40 do końca (numery Puszczykowo 

parzyste), Moniuszki, Matejki, Mazurska, Odskok, Prusa, 
Pomorska, Sokoła, Solskiego, Wspólna, Wyspiańskiego 
Bema, Berwińskiego, Dworcowa od nr 2 do nr 16 i od nr l do nr 27, 
Dąbrowskiego, Fiedlera, Fiołkowa, Jaskółcza, Kosynierów Mił., Obwodowa Komisja 
Kraszewskiego, Konopnickiej, Mickiewicza, 3 Maja od nr l do nr Wyborcza nr 4 

IV 75 i od nr 2 do nr 38 i numer 42, Nadwarciańska, Niwka Stara, 
Nowowiejskiego, Norwida, Nizinna, Niepodległości, Niezłomnych, Szkola Podstawowa nr 2 

Narcyzowa,Nowe Osiedle, Ratajskiego, Reymonta, Radosna, 
ul. Kasprowicza l 

Spokojna, Słowackiego, Słowicza, Śląska, Środkowa, Tulipanowa 
Puszczykowo 

UWAGA: 
• Lokale wyborcze czynne będą w dniu 27.10.2002 r. w godz. od 6.00 do 20.00. 
• Sprawdzenia w spisie wyborców można dokonać w Urzędzie Miejskim w Puszczykowie 

ul. Podleśna 4, pok. nr 2 w terminie od 14.10.2002 do 24.10.2002 w godz. od 7.30 do 18.00 
(z wyjątkiem soboty i niedzieli). 

BURMISTRZ MIASTA 
Janusz Napierała 



zgony 
Bajon Pelagia 
Bukowska Anna 
Grzelak Tadeusz 
Ks. Grzelczak Józef 
Jankowski Krystian 
Kaczmarek Stanisław 
Kubalewski Stanisław 
Lis Lubomiła 
Marciniak Bolesław 
Niezgódka Kazimierz 
Nowacka Marianna 
Okoń Kazimiera 
Rachmajda Antoni 
Sieradzki Andrzej 
Szłapka Mieczysław 

Walczak Genewefa 
Witt Władysław 
Wolna Lucyna 
Zakrzewski Henryk 

05.10.1912 -19.072002 
30.031913 - 25.07.2002 
05.08.1930 - 01.08.2002 
18.12.1913 - 29.09.2002 
28.11.1995 - 22.07.2002 
21 .10.1916 - 12.09.2002 
29.03.1944 - 18.07.2002 
07.11 .1942 - 13.08.2002 
24.09.1930 - 02.08.2002 
06.071925 - 05.08.2002 
01.12.1907 - 28.07.2002 
01.01.1927 - 24.09.2002 
28.11.1921 - 19.072002 
03.09.1951 - 18.07.2002 
16.07.1927 - 09.09.2002 
15.12.1929 - 27.08.2002 
12.07.1933 - 28.09.2002 
24.09.1 957 - 08.09.2002 
03.02.1931 - 20.08.2002 

Uprzejmie informujemy, że w Urzędzie Miejskim 
w Puszczykowie zainstalowane zostały nowe numery 
telefoniczne, umożliwiające bezpoś['ednie połączenie 

z właściwym referatem i pracownikiem. 
Centrala (łączy wszystkie numery) 8-133-225 

Sekretariat Burmistrza 
Zastępca Burmistrza 
Biuro Rady i Zarządu Miasta 
Strażnik Micjski 
Komunikacja 
USC 

lub 8-983-700 
8-133-172 
8-983-731 
8-983-737 
8-983-713 
8-983 -720 
8-983 -721 

Ewidencja ludności (dowody osob .. mcldunki ) 8-983-722 
S karbn i k Miasta 8-983-723 
Wymiar podatków 8-983-724 
Rozliczenia podatkowe 8-983-715 
Kasa 8-983-725 
Rozliczenia dzierżawy 8-983-726 
Infrastruktura techniczna 
(kanalizacja. woda. gaz. ulice) 
GeodeZja 
Budownictwo 
Budynki komunalne 

8-983-729 
8-983-7l0 
8-983-735 
8-983-738 

KULTUR;.\. <O spor,rf O 

Eu,·ol)ejskie Bni 
Liczenia Ptaków 

Znany puszczykowski "Ptakolub" - pan Krzysztof 
Paszkowski - zaraził swoją pasjq piątoklasistów ze Szkoly 
Podstawowcj nr 2. którzy w 12-osobowej grupie pod 
opiek,! palli Ewel iny 130jarskiej i pani Danuty Krzyrzos
t:lniak wyrus/yl i w sobo t ę 5 pahl/.iernika 2002 roku. by na 
Starym Puszczykow ie. na terenie WPN, polic7.yć ptaki. 

Widzieliśmy: 8 srok, 7 sójek, I krogulca , 6 szpak()w. 
2 zięby. 5 kopciuszków, 2 sikory hogatki i jednego 
d/.woJlca. Dowiedzie li śmy s i ę od pana Kr7.ysztofa licznych 
c iekawostek dotyczących ptaków, zobaczyliśmy ś lady 

dziewiętnastowiecznych granic lasów królewskich. 
Pelni wrażcJl wn')ci l i~my do domów maj'lc nadziej.;: na 

na s t ępną ciekaw') wyprawę. 
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Mateusz Biedroń 
Maciej Chudak 

Bądź widoczny lIa drodze! 
Najczęściej śmiertelnym wypadkom na ulicach i dro

gach ulęgają piesi i rowerzyści. Niewłaściwie oświetlony 
rower i pieszy bez dobrych znaków odblaskowych są 
niewidoczni dla kierowców. Słaba widoczność w okresie 
jesienno-zimowym w połączeniu z powyższymi brakami 
stwarzają ogromne niebezpieczeństwo dla zdrowia i ży
cia, zwłaszcza dzieci i młodzieży. 
Bądź widoczny na drodze! 

Zajęcia w teat.·ze 
Dnia 24 września Uczniowska Rada Szkoly Podstawo

wej nr 2 klas l-III rol.poCl.ęla kolejny rok wspólpracy 
z Teatrem Animacji w Poznaniu. Dzieci z klas O-III 
obejrzaly piękna i wzruszającą .. Bajkę o szczęściu" . Po 
burzliwych owacjach mali widzowie spotkali się z panem 
Grzegorzcm Ocicpką. aktorcm grającym rolę Staruszka. 
Dużo emocji wywolało wejścic uczn iów na scenę 

i obejr/.enie z bliska scenografii. Takie zajęc ia cdukacyjne 
wszystkim dziec iom bardw si!;: podobały. Serdecznie 
dziękujemy pani Elż.biec i e Ratajczak za milA współpracę 
i pomoc w doborze repertuaru. 

M. Tomalak - opiekun URS 

Uczyłny się samo.·ządllości 
Dnia 20 \\ rześnia 2002 roku w Szkole Podstawowej nr 

2 odby ly s ię wybory do Uczniowskiej Rady Szkoly. 
naszego szkolncgo samorządu . W ren sposób uczniowie 
poznaj'l zasady funkcjonowania spolecznej samorLądno~ci 
i demokracji. Wszystko odbylo s i ę jak należy: najpierw 
zgodnie z regulaminem ordynacji wyborczej klasy czwarte. 
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piąte i szóste wybrał y po dw6ch kand ydatów. Następni e 

kandydaci przedstawili swo.je programy wyborcze . W dniu 
wybol'ów uczniowie na kartach wyborczych zak reś l a li 

wybran ych przez sieb ie kandyd,tl()w . Po zakończeniu 

glosowania Komi , ja wy borcza pod li czy ła g łosy oddane na 
poszczególnych kandydatów . 

Ko lejnym etape m było zebranie wSLys tk ich ka ndyd uj ,)
cych i wybran ie spo~ród pięciu z ni ch. któ rzy uzyskali 
n ajwi ększą i l ość głosów, Zarz 'ldu Uczniowskiej Rady 
Szkoly i powolani e grona doradców. Podczas tego Lebrania 
Dyrektor szko. ly pan i Małgorzata Szuber! przedstawi ła 

uczniom czekaj'lce ic h zadani,l, po.dziękowała za to , ŻC 
czują s ię odpow iedLialni I.a spo l ec7I10ść uczn iowską i po
gratulowała zaufan ia. jak im zosta li obdarzeni. 

Wyhory Uczniowsk iej Rady Sl.koly hyły dla uczniów 
dobrą lekcj ,1 samo rządno~c i. 

Skład Uczniowskiej Rady Szkol}' 

Zgodni e z regulam inem podczas pierwszego Lehran ia 
powyho.rczego w obecnośc i Pani Dyrekto.r ukonsty tuowal 
s i ę Za rząd Uczn iowskiej Rad y Szkoły. 

PrzewodnicLąca: Weronika BaszYllska - kI. 6c 
I Zas t;;:pca: Kinga Łuczak - ki 6b 
II 7.as tępca : Maciej Olcjniczak - k I. Sb 
Sekretarz: Dominika Latuszek - 5c 
Kronikarz: Aleksander Kostusiak - kI. 6a 
Ponadto chęć wspólpracy zadeklarowali jako doradcy: 
Agata Flor'kowska, Magda Paul, Agata Magdziarek 

(i mprezy, dyskoteki ) . 
Zuzanna Bartczak (plakaty. oprawa plastyczna). 
Maciej Sobkowiak (organ izacja ko.nkursów, akcji cha

rytatywnych). 
Mar'tyna Teklik (pomoc sekrewrska). 
Kamil Kostusiak (pomoc w prowadze niu kronik i sLko

Iy) . 
Opiekunki URS : D. Krzyżostaniak 

M. Maciejewska 

SZ3110\Vlli i Dł·odzy Palistwo! 
Zwracamy s i ę do Pa11stwa z gorącą prośh'l. Jak co roku 

w Tygodniu Misyjny m chcemy zo rganizować lo terio;: fan
tową. której ca lkowity dochód przeznaczy my na Papieski e 
Dziela Mi syjne oraz mi sje Sióstr Karmelitanek Dz i eciątka 

Jezus w Rwandzie i Burundi. 
Sytu acja dziec i-sierot woj en nych w tych krajach jes t 

nadal trag iczna, a my prLec ió. powinniśmy . choc iaż 

w jakim ~ stopniu illl pom6c. 
Czy Pall , two mogl iby s i ę do tego prLyłączyć' ) 

Jeś l i tak , to bardzo pro,i my o przekazanie darów -
różnych drobiazgów, rzeo,y, s łodyczy - tego, czy m Pa11s1-
wo chcą s i ę pod z i e li ć . d la Koła Misyj nego.. a my 27 
paźdz i ernika przygotujemy M i syjną Loterio;: Fantową 

w koście l e para fialn ym p.w. św. Józefa w pus/.c /.ykowie. 
Ewelllua lne dary pro,imy s kładać \V bibl iotece parafial

nej w soboly (godz. I 0.00- 12.(0) I ub w Biurze Parafia lnym 
(ul. Dworcowa ! 6) oraz w Szkole Podst awowej nr 2 prl.)' 
ul. Kas prowicza I . 

Dzieci i młodzież z Kola Misyjnego 
Papieskiego Dzieła Misyjnego Dzieci 
oraz Uczniowskiej Rady Szkoły Podstawowej nr 2. 
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Zarząd Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i In
walidów Oddział Rejonowy w PlIszczyko\yie zorganizował 
uroczyste spotkanie z okazji dorocznego Swiatowego Dnia 
Seniora, Spotkanie odbyło się w gmachu Szkoly Pod
stawowej nr ł w dniu 12 października 20()2 roku. Bardzo 
licznie Jlrzyhyli Seniorzy mogli w sympatyczncj i miłej 
atmosferze sJlędzić czas przy kawie i her'bacie wSJlomina
jąc dawne dzieje i dzieląc się wiedzą o dniu dzisiejszym, 
zwłaszcza naszego Miasta, 

Po przyjęciu zainteresowani obejrzeli mecz Jliłki nożnej 
ł'Ozegrany miedzy Seniorami a przedstawicielami Rady 
i Urzędu Miejskicgo. KaJlitanami drużyn hali: pani Stefa, 
nia Kawecka i Burmistrz Miasta. 

Chętni Scniorzy skorzystali także z tzw. "białej soboty" 
i byli pr'zyjmowani przez Ickar'zy - panią doktor Krystynę 
Hiałecką-Pruszewicz i Jlana dr. Andrzeja Laskowskiego 
oraz rehabilitanta - pana Artura Pawłowskiego. 

W najbliższym czasie Zarząd Miasta zorganizuje wy
jazd Seniorów do Poznania na lilm "Zemsta". 

Miejmy nadzieję, że serdeczne życzenia, skierowane do 
Seniorów przez Burmistrza Miasta i Jlana Ludwika Made
ja spełnią się w całej rozciągłości. KL 

Klub Dzieei 
NiellellloSlu·a wllyeh 

Klub Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej 
zaprasza na comiesięczne spotkanie, które 
przypada na dzień 25 października , czyli w pią
tek o godz. 17.00 w Klubie Seniora. 

Janina Kozeńska 

W Powitlzu bez wiat.·u 
W dniach 6-X września do Pow idza zjechał i s i ę wszyscy 

puszezykowscy sy mpatycy deski z żag l em, aby wziąć 
udzial w organizowa nyc h po raz 7 Mi strzos twach Pu,z
czykowa w Wind surfingu. Nieste ty tym raze m żagle 
okaza ly s i ę zupclnic z.będ ne. gdyi. ocl p iątkowego rana aL 
do ni edzie lnego popołudnia w iatr skuteczn ie omijal okoli
ce Powidza . 

Pi ękna i s loneczna pogoda zachęciła organi zatora -
Puszczykowski e To.warzystwo Sportowe - do prl.e prowa
dzenia g ier i zabaw z udzialem uG.eslni ków zawodów 
i nicopuszczaj ących od początku serrerów kihiców. Roze
grano w ie le mecz)' piłki siatkowej . a także zawody slII'fin 
gowe w nowej regule , .I eżąc" w ka tegorii pojedynczej 
i podwójnej. 



WiecwreIl\ przy ognisku piecf()no k i ełbaski i częs
towano się pyswylll ,b igoselll pr/.ygotowanylll przez re
staurac j ę Szafoniera. Spiewane przy ogniu piosenki nios l)' 
się nad jeziorem do bia lego rana. Mimo braku moi: l iwości 

rozegrania .. prawdziwych" zawodów. ws/yse)' uznali tak 
spędzony weekend I.a bardzo udany . I'TS d/.iękuje firmolJl 
i\lmar i f<actory Ou ll el la sponsorowa ni e naSl.cj impre/y. 

Do zobaczenia za rok . 

Rozgt·ywki tenisowe 
KOlle/y s i ~ kolejny so.onteni sowy. kl() ry - jak I.wykk -

byl bardzo emoc j onujący, ubfituj ący w wic ie niespodzia
nek, wspanialych, zac i ętych pojedynków. Ro/grywany jak 
co roku cykl turni ejów ,.Grand Prix" ro/poc/ąl się jui. 
tradycyj ni e lLlrnieje ll1 :l-majowym organizowanym puC! 
T. Tomaszewskiego i W. Grzcśkow iaka . 

Przy licznej obsadzie i pięknej pogodzie \\ fi na le 
spotkali się: jui: tradycyjnie Janu sz Szafark iew iCl. oraz -
ni espodzi ank a - Julius!. Łuczak. który gra z roku na rok 
coraz lepiej. Tym razem jednak pr!.egral /. Januszem 
Szafark iewiczem . 

Drugi turni ej odbyl s i ę z okilzji Oni Pus/C/ykowa. gd/.ie 
w finale nadspodziewal1i\ formą blysnąl S/.ymon Zięba. 
wygrywając z Janu s/cm Szafarkicwic/cm. Byl to Jego 
pi erw s!.y sukces w nas7.ych lurniejach. Gratu lacje. czeka
my na kol e jne I.wycięslwa l 

Niestety w n as t ępnym turn ieju nasI. sympatyCl.ny kolega 
Szymon Zit;ba prz.cgral w ćwie rć ri nale z pCl,in iej szYl11 
lwyc i <;: /cą Piotrem Nowaki em. I'io tl' rcprUClltu,iql' ) mlodc 
pokoleni e I: lllil:r1..)'1 sil;: ze "starą gward i ą" - JallLlSlcm 
Szafarkicwicl.cm i mlnilJS! najwic;ksl..y sukces. wygrywa
jąc po wspanialYl11 ]1ojedynhl. 

Organ izatoriulli <-I lurni e ju . w kt (lrym qartowala rekor
dowa i lośC- graC/y by li: Jurek Byn i Januv S/.afarkiewicL 
7.wyci,zca ubi cgloroCl..nego "Gnllld Prix" Jacek Szarar
ki ew icz po raf. pierwszy brai udzial w rozgrywkach. 
Wiadomo by lo. żc tylko zwyc i ęs t wo w tym turnieju daje 
lllU sl..a n sę na llbron~ I.eszloroczncgo t)'tulu. Ju ż w pierw
szej rund/ie pokonal mistrza Mosin)' Ben ia Ledera. 
a w 3 rundzie stocL)'1 na.l tr lldn iejv.)' pOJedyn ck I..e s\\oim 
ojl'cm, wygrywajclc 2: I w setae ll. Tym utomwal sob ie 
drogC; do finalll. w ];Iórym spotkal się I . Pioll'<:m \Jo\\'al;iem . 
W final e "mlodości" leps/.ym ok;]l.al ,ię Jacek Szafar
kiewicI. (gra byla co najmn iej na pOliolllic Wimhledonu). 
pi cC/ę tuj c ! C swój awa ns do finalu "Grand Prix". 

./(1 1/11 s: . . )'::,o!cfrkiCl\ "ic ::. ,. Jer: .. , Nyrt - () r,'i!,(illi::,ulor~-.." 

(im~/illu/i.\'ci .luce!; S~ufill-l;iel1'ic~ (~\I'-,,('i~JlI) i IJilllr No,\'(/~ 
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W tym turniejU znaJ"omitą formą I.adziwil wszystk ich 
Jaro,law Nowacki. 

Do rozgrywek rina! owych - MASTERS wedlug ilości 
zdobytych pu nktll\v Lakwal ilikowali się : Janus!. Szafar
ki e\\· iCl. Sl.ymon Zięba. Piotr Nowak Juliusz LUClak. 
Rys7ard Palmowsk i. l knryk KaC7l11arek . Lucjan Glowacki 
Ol·itl. Jacek SzafarkiewiCl .. 

Ostatnio rozeg ra ny zosta! I'ównieź turniej - "CieI1-
Asów", który organ izow;il i nowi lllieszkal1cY Puszczyko
wa : Waldcmar Brzezill,k i i Tadeusz Kulpil1ski. 

W fina le Leszek Storożuk wygrai z Ryszardem Webe
rem a trzecie miejsce zają! Ryszard PietrL<lk pokonujqc 
Andzeja Karbowiaka. 

Dla Pań 70rgan izowali śmy turniej 'VlIXTA (par miesza
nych ). w których bralo udzial ponad 20 par. Dwukrotnie 
7wyc i ężyl Leszek Nowak: za pierwszym razem z Kasi ą 

Repechl a n astępn i e z Iwon,! Wcber. 
Tradycyj nie. po emocjach sponowych. nastt;:powały 

chwile wspó lnej biesiady. które we w,panialcj atmosferze 
Invaly do późnych godzin nocnych. integrując sponowe 
środow i s ko PuszCLykow<l. 

Golf 
Już po raz siódmy rozegrane zosta ly Mi strzos twa Pusz

c/)'ko\\:1. \V których wz i ęto udzial 21 graczy. Po dwu
dniowej rywaliz.acj i zwycięży I Andzej Meronk wyni
kiel11l66 uderLell przed Les!.k iem Nowakielll i L. r,,1:.Jr
J" iewicLelll. M. Kasprmvic!.enl ora!. Cel.arym Ceglowskim. 
Ciesly llas fakt. ie IV turni eju bra ly równió udzi al d7ieci. 
przyszlość naszego gol fa. Wśrócl nich zwyc iężyl A. Me
ronI; pl7cd Jakubem GinelVem i Wiktorem Ceglowskilll. 
W tym roku lep,i jes7cze oka!.a li się ojcowie. ale w dodat
kowym konkursi e kto jednym uder/enie lll trafi najbliżej 

dolka (hole in one) blllelkę whiskey zdobyl I I letni \ lI/ iklO;' 
Ceglowski. Nagroda jednak zostala szybko przechwycona 
przez pelnol etnich go l fistów. 

KARCIIER 
t ':::,\'S:::C':::( ' llil': 

11Il'icer/.,i \ullwc!wdoll'ej 
IO/J;cerki l1/ehl()\\'l~i 

((rH 'w/{jll ' ; II'Y~/",I -:. ill ((n 1'1/1/ 0 II '."('11 

REALIZACJA USH.:C U KLIENTA 
leI, 81-32-258 
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SYLWETKI PUSZCZYKOWIAN 

JÓZEF LEW""-NDOWSKI 
J()zet' I,cwandowski uro

dził się w Puszczykowi e 
w dniu 1 marca 1895 roku. 
Jego rodzice - Szczepan 
i Marianna z domu Grześ
kowiak - posiadali gospo
darstwo rolne w Starym 
Puszczykowie. 

J ó/,ef u kończył szkołę 

podstawową w Puszczyko
wic. następnie został powo
łany UD odbycia słu żby wojs
kowej w wojsku niemieckim 
i walczył na frontach drugiej 
wojny św ialowej 1914-
191 R. Wskutek odn ies ionyc h na wojnie ran został uznany 
inwaliuą wojennym w związku z trwa lym okaleczeniem 
lewej ręki. 

Po wojn ie kształcił s i ę w zawodzie rzeźnika i po Luaniu 
w 1922 r. egzaminów wykonywal swój zawód w PUSL
czykowie. 

W roku 192 I ożen ił się z Joanną z domu Przyby lskq. 
W małżeństw ie urodz iło się w latach dwudzicstych troje 
dz ieci: Bogumiła, Danuta i Hen ryk . 

Po paru latach małżonkowie przeprowadzili s i ę uo 
własnego domu. który został zbudowany przy obecnej 
ulicy Dworcowej w Puszczykówku. W domu otwarty 
został sk lep rzeźnicki, a w zabuuowan iach na zapleczu 
Józel" Lewandowsk i uruchom i ł w ła s ny warsztat rzeźniczy. 

Pracowitość, sumi cnność. energia i przedsiębiorczość -
te g ł(l\vn e cechy jego charakteru zdobywały mu og(J lny 
szacunek i poważanie oral. pozwalały rcalizować zami e
rzone przeds ięwz ic;:ci a. Tote?, zaklad pana Lewanuows
kiego, w którym zatrudn ial czeladników i uczniów, roz
wijal s i ę świetni e. jak równ iei sklep. który prowadziła jego 
zona. 

Ulica Dworcowa. przy kt(Jrej mieścila sic;: nieruchomość 
państwa Lewandowskich. była w owym czasie granic'l 
powiatów poznallskiego i ~remsk i ego i dzieliła Niwkę ou 
Puszczykówka. Posesja lei.a la już na terenic Niwki, kt(Jr<1 
wchodziła w sk ład powiatu śremsk i ego. W latach trzy
uzieslych powierzono zatem Józefowi Lcwandowskiemu. 
jako obywatelowi Niwki, pelnienie funkcji jej soltysa. 

Niwka była wsią Irudn,! do admi ni st rowania, bowiem 
zamieszkana w większej części przez koloni,t6w niemiec
kich, których rodziny osiedlily s i ę w Starej Niwce na 
p rzełomie XIX i XX wieku w wyniku prowadzonej 
wówczas przez Laborc(Jw akcji kolonizacyjnej. Mi mo to 
sprawował ,wój urząd bez zarzu tu dając :,obie uoskonale 
radę. Jeszcze przez parędziesiąt lat po ostatniej wojnic jego 
działalność jako so łt ysa prz.ypomi nały rzędy drJ'ew czereś
niowych . kt(Jrymi z jego inicjatywy wstaly obu-.tronnic 
obsadzone urogi (obecnie ulice) wiodące z Puszczykówka 
do Starej Niwki oraz z Puszczykówka do Mosiny. 
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Małżonkow i e Lewandowscy wraz z uziećmi tworzyl i 
w owych latach kochajqGl s i ę, bezp i eczną i spójną rodz i nę. 

której szczęście zn iweczył gwałtownic wybuch wojny 
1939. 

Już parę clni po wkroczeniu wojsk ni emieck ich J67ef 
Lewandowski został aresztowany pod pretekstem, że ktoś 
na Niwce ukracll koni c. za co on jako sołtys jest ou
powieuzia ln y. Zwolniono go wtedy po wpłaceniu kaucji. 
Był to jui. przedsmak szykan, jakich mógł s i ę spodz i cwać 

w przyszłości ze strony władz okupacyjnych. Szereg osób 
ostrzegało go pr7.ed możliwością dal szych niebezpie
czerl stw i aresztowań i namawiano go un opuszczenia 
dOlllu i wyjazdu m.in. uo rodziny w Warszawie. Pan Józef 
Lewandowski nie Luecyclował się na ucieczkę, nie wyob
ra7.al sobie bowicm, aby mógł porzucić rodzinę i pozo
stawić ją na pastwc;: represji. Nikt zresztą wtecly jeszcze nie 
przewiuywał skali terroru planowanego przez okupanta 
i nie przypuszczał , ŻC w celu zastraszenia podbitej ludności 
zaistn i eją niczym nic sprowokowane masowe egzekucje 
i Lbiorowe uśmiercanic niewinnych cywilów. 

Dnia 17 paźdz i ernika aresztowano Józefa Lewandows
kiego, zabrano z domu i osadl.Ono w bożnicy mosillskiej, 
przerobionej na więzi enic. Po trzech dniach maltretowania 
n as tąpił tragiczny dzień publicznej egzek ucji . 

W dniu 20 paźu7.i ern ika 1939 roku Józef' Lewandowski 
wraz z czternastoma obywatelami polskimi z Mosi ny 
i okolicznych miej scowośc i zostało rozstrzelanych na 
rynku w Mosinie przez oprawców w mundurach niemiec
kich żołnierzy. 

Wszystkic ofiary - perfidnie przez okupanta wyhrane 
spoś róu obywateli szanowanych i znanych,jednostki wyhi
jające s i ę w społ eczells lw i c, został y pochowane we wspól
ncj mogile na Illosillskim cmcntarl.Ll. 

Nie z.akończyło s i ę jednakjeszCl.e prześladowanie rodzi
ny Lewandowskich. Wkrótce Niemcy zabrali im sk lep, 
warsztaty i wyzuli z domu. W grudniu 1939 w c iągu 20 
minut wypędzono wdowc;: z trojgiem małoletnich dzieci 
z domu, przy trzaskającym ponad uwudziestostopniowym 
mrozie, zawieziono fu rmanką do Śrelllu i Slalllląd poc ią
giem wraz z gromadą wysicdleileów, w lodowatych wago
nach towarowych, bez jedzenia i picia, wieziono poprzez 
Poznań-Glówną, gdzie mieścił s i ę przejściowy obóz dla 
wysicd lonych, UO 6wczesneJ Genera lnej Gubern i. Po czte
rech dniach gehenny zostali wysadzeni na malej stacyjce na 
Lubel szczyźnie. Dzi ę ki zaradności wdowy udalo im się 
przedostać do rod/.iny w Warszawie i tam na Pradze 
p rzebiedować do końca wo jny. Wiosną 1945 wr6cili do 
ogołoconego z całcgo mienia domu rodzinncgo, by podjąć 
próbę posklejania pogruchol"anego przez okrutną wojnę 
i.ycia rodziny i na slarym gni eźdz i e rozpocząć nowe życie 
rouzi nne. ale już nicstety bel. drogi ego i trosk li wcgo Męża 

i Ojca. 
W obliczu zbliżającej się kulejnej rocznicy tragicznej 

egzekucji na rynku w Mosinie pochylmy czoła w geście 
szacunku dla niewinnie rozstrzelanego rodowitego Pu
szczykuwian ina, który poniósł męczeńską śmierć tylko 
za to, :i.e był dobrym Polakiem. 

Michał Thiel 
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